

မျက်မှောက်လောက ကြီးပွားကြောင်း တရားလေးပါး

- * ဥဋ္ဌာနသမ္ပဒါ - ထကြွလုံ့လဝီရိယနှင့် ပြည့်စုံမှု၊
- * အာရက္ခသမ္ပဒါ - စောင့်ရှောက်ခြင်းနှင့် ပြည့်စုံမှု၊
- * ကလျာဏမိတ္တတာ - မိတ်ဆွေကောင်းရှိမှု၊
- * သမဇီဝိတာ - မျှတစွာ အသက်မွေးမှု။

ထူးခြားသည့် နေ့အပူချိန်များ

10-5-2015	
မုံရွာ	၄၂ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
ညောင်ဦး	၄၂ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
ချောက်	၄၂ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
မင်းဘူး	၄၂ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
မကွေး	၄၂ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်

တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်ခေါင်းဆောင်များ၏ ထိပ်သီးညီလာခံ မေ ၂၀ ဝန်းကျင်တွင် ပြုလုပ်နိုင်ရန်စီစဉ်

စာမျက်နှာ » ၃



နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကိုဆွဲဆောင်သော အမှတ်သညာတစ်ခုဖြစ်လာသည့် သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်



အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၅ ဘီလီယံ အကုန်အကျခံ တည်ဆောက်နေသော ထုတ်လုပ်ရေးစက်ရုံ အလုပ်ရုံများတည်ရှိရာ သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန် (SEZ)ကို ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကိုဆွဲဆောင်ရန်အတွက် ဒီဇိုင်းပုံစံထုတ်ထားသည်။ စီးပွားရေးမြို့တော်ရန်ကုန်မှ တစ်နာရီကြာမောင်းနှင်ရသည့် ဟက်တာ ၂၄၀၀ (ဧက ၅၉၀၀)ကျယ်ဝန်းသော သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မှုမှာ ပြီးစီးရန် လအနည်းငယ်သာလိုတော့ပြီး လူ ၅၀၀၀၀ အလုပ်ခန့်ထားနိုင်မည့် စက်ရုံပေါင်း ၁၀၀ ဆောက်လုပ်မည့်အစီအစဉ်များမှာ တိုးတက်မှုအရှိန်အဟုန် ရရှိနေပြီဖြစ်သည်။


ဆူဇူးကီးမော်တော်ကားကော်ပိုရေးရှင်းမှသည် ကစားစရာအရပ်စက်ရုံထိ မတူညီသော ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများက သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်၌ စက်ရုံများတည်ထောင်ရန် အဆင်သင့်ရှိနေပြီဖြစ်သည်။ အဆိုပါစီမံကိန်းကို မြန်မာအစိုးရ၏ အထောက်အပံ့ဖြင့် ဂျပန်နိုင်ငံမှ မစ်ဆူဘီရို၊ မာရူဘီနီနှင့် ဆူမီတိုမိုကော်ပိုရေးရှင်းတို့က အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ “မြန်မာအစိုးရက ဒီစီမံကိန်းကို အလေးအနက်ထားပါတယ်။ သူတို့ ပုံစံဟောင်းတွေကို ပြောင်းလဲချင်နေပါတယ်” ဟု သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်တွင် အစုရှယ်ယာ ၄၉ ရာခိုင်နှုန်းပိုင်ဆိုင်သည့် မြန်မာ-ဂျပန် သီလဝါဖွံ့ဖြိုးရေးကုမ္ပဏီ(MJTD)

ဥက္ကဋ္ဌ တာကရှီယန်နေက ပြောကြားသည်။ ယခုအခါ အစိုးရ၏ စီမံခန့်ခွဲမှုကောင်းမွန်ခြင်းကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံမှာ ကမ္ဘာ့အလျင်မြန်ဆုံး စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သည့်နိုင်ငံများအနက် တစ်နိုင်ငံဖြစ်လာသည်။ စီမံကိန်းဆောက်လုပ်သည့် ကုမ္ပဏီများက ၂၀၀၉-၂၀၁၀ ခုနှစ်တွင်ရရှိခဲ့သော အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃၂၉ ဒသမ ၆ သန်း၏ ၂၅ ဆန်းပါးဖြစ်သော ပြီးခဲ့သည့်ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၈ ဒသမ ၁ ဘီလီယံထိ ဝင်ရောက်လာခဲ့သည့် နိုင်ငံခြားတိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကို ပိုမိုမြှင့်တင်ပေးရန် သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်က အထောက်အကူပြုမည်ဟု မျှော်လင့်ကြသည်။ **စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့**

ပဲတီစိမ်း စိုက်ပျိုးအောင်မြင်ပြီး ဈေးကောင်းသဖြင့် တောင်သူများအကျိုးအမြတ်ရှိ

မြောင် မေ ၁၀

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မြောင်မြို့နယ် သနပ်ကုန်းကျေးရွာတွင် ပဲတီစိမ်း ဧက ၉၀၀ ကျော် စိုက်ပျိုးအောင်မြင်ပြီး သီးနှံထွက်ချိန် ရောင်းချရသည့် ဈေးနှုန်းကောင်းနေသဖြင့် စိုက်ပျိုးတောင်သူများ အကျိုးအမြတ်ရရှိသည့်အပြင် ဒေသခံအမျိုးသမီးငယ်အများအပြားလည်း အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ရရှိလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သနပ်ကုန်းကျေးရွာမှာ “ပဲတီစိမ်း ဧက ၉၀၀ ကျော်လောက် စိုက်ပျိုးအောင်မြင်နေပါတယ်။ စက်ရေတွင်းတူးပြီး မြေအောက်ရေနဲ့ စိုက်ပျိုးတာပါ။ စိုက်ပျိုးထားတဲ့ပဲတီစိမ်းသီးနှံတွေအားလုံး **စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့**




CDMA 800 MHz 3G

MECTel CDMA အား သုံးစွဲနေကြသော မိဘဖြစ်သူ ညီအစ်ကို မောင်နှမ အပေါင်းသို့-

မုန်းကြောဆီရာတွင် MECTel မှန်အချင်းချင်း သိမ်း = ၃၅၅၅၆ မှန်ဖြင့်လည်းကောင်း
SMS အစာင် = ၁၅၅၅၆ မှန်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ကတ်ပျောက်/ကတ်ပျက်အား
၁၅၀၀ကျပ်မှန်ဖြင့်လည်းကောင်း အင်တာနက်ဝန်ဆောင်မှုလျှောက်ထားခြင်းကို အသေအချစ်
ပြောင်းလဲသတ်မှတ်လိုက်ကြခြင်း ပျက်စီးခြင်း၊ ရယူသုံးဆုံးနိုင်ကြောင်းပါကြောင်း
အသိပေးအပ်ပါသည်။

MECTel မှ MECTel သိမ်း = ၃၅၅၅၆



ကြေးမုံ စာတည်း ရှုထောင့် ၁၁-၅-၂၀၁၅ [တနင်္လာနေ့]

ကျေးလက်ကျန်းမာရေးအလေးပေး

“အာရောဂုံ၊ ပရမံ၊ လာဘံ” ကျန်းမာခြင်းသည် လာဘ်ကြီးတစ်ပါး ဆိုသည့် ဗုဒ္ဓမိန့်ကြားစကားကို အားလုံးသိထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့သော် ကျန်းမာရေးအသိအမြင် ဗဟုသုတကား လူတိုင်းမှာမရှိကြ။ “မရှိတာထက် မသိတာခက်” ဆိုစကားအတိုင်းပင် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာအသိ အားနည်းမှုကြောင့် အခက်ကြုံတွေ့ရဆဲပင်။ အထူးသဖြင့် မြို့ပြနှင့် အလှမ်းဝေးရာ ကျေးလက်ဒေသများအချို့တွင် ဖြစ်သည်။

“ကြိုတင်ကာကွယ်ခြင်းသည် ကုသခြင်းထက်ကောင်း၏” အဆိုအတိုင်း မဖြစ်ခင်ကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်ရန် လူတိုင်းတွင် ကျန်းမာရေးအသိရှိနေဖို့ လိုအပ်ပါသည်။ ထိုအတိုင်းပင် ရောဂါတစ်ခုခုဝင်လာပြီဆိုလျှင်လည်း အချိန်မီ ကုသနိုင်ကြရမည်။ ထိုသို့မဟုတ်ပါက အဝန်နှင့်ထွင်းရမည့်အရေးကို ပုဆိန်နှင့်ပေါက်ရသည်အထိ ဒုက္ခတွေ့တတ်သည်။ အထူးသဖြင့် ဆေးရုံဆေးခန်းနှင့် အလှမ်းဝေးရာ ကျေးလက်နေပြည်သူများမှာ ကျန်းမာရေးအသိအားနည်းသဖြင့် ရောဂါဖြစ်လာပြီဆိုလျှင်လည်း ဒေသဆေးမြီးတိုလေးများဖြင့် ပျောက်နိုးနိုးကုသတတ်သည်။ ဤသို့ဖြင့် ရောဂါကျမ်းလာပြီးမှ ဆေးရုံ၊ ဆေးခန်းရောက်လာကြနှင့် အသက်အန္တရာယ်အဆင့်ထိရောက်သွားတတ်သည်။

မိမိတို့နိုင်ငံ၏ ပထဝီအနေအထားအရ ပြည်သူ့စုနစ်ဆယ်ရာခိုင်နှုန်းသည် ကျေးလက်မှာအခြေချ။ လယ်ယာကင်းကျွန်းနှင့် အသက်မွေးရင်း ဘဝကိုရိုးသားစွာဖြတ်သန်းနေကြသူများဖြစ်သည်။ ဒေသ၏လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးပကတိအခြေအနေအရ မြို့ပြသို့အရောက်အပေါက်နည်းတတ်ကြသည်။ ဒေသန္တရ ဗဟုသုတနည်းပါးပြီး ဒေသအသိနှင့်ပင် ရောင့်ရဲနေတတ်ကြသည်။ အထူး သဖြင့် ကျန်းမာရေးအသိအမြင်အားနည်းသည့်အခါ ကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်မှု အားနည်းသည်။ ဖြစ်လာသည့်ဝေဒနာကိုပင် စနစ်တကျနှင့်ကုသမှုခံယူမှု မရှိချေ။ ကျေးလက်သဘာဝဆေးမြီးတို့ မိရိုးဖလာကုထုံးများနှင့်ဖြစ်သလိုရှိနေကြဆဲပင်။

ထို့ကြောင့်လည်း တောင်ပေါ်မြေပြန့် နယ်စွန့်နယ်ဖျားမကျန် ပြန်ကြတည်ရှိနေသော ကျေးရွာပေါင်းလေးသောင်းကျော်တွင် တစ်ရွာတစ်ယောက် သားဖွားဆရာမလေးများရောက်ရှိရေးအတွက် နိုင်ငံတော်မှ စီမံချက်ချမှတ်ဆောင်ရွက်လာနေခြင်းဖြစ်သည်။ ထိုဆရာမလေးများသည် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ရည်မှန်းချက်နံပါတ် (၄)နှင့် (၅)အရ မိခင်နှင့် ကလေးသေနှုန်းများကို လျှော့ချနိုင်ရေးအတွက် ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်လောင်းများ၏ ကျန်းမာရေး၊ ငါးနှစ်အောက်ကလေးများ၏ ကျန်းမာရေး၊ မွေးကင်းစကလေးငယ်များ၏ ကျန်းမာရေး စသည့် တာဝန်ကြီးများကို ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်သည်။

နိုင်ငံတော်ကလည်း ကျေးလက်ဒေသ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကို တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ လက်ရှိတွင် ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန ၁၆၉၆ ခုနှင့် ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ ၈၆၀၀ ကျော်ထိ ဖွင့်လှစ်ထားရှိပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယေဘုယျအားဖြင့် ကျေးရွာလေးရွာ ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲတစ်ခုနှုန်းရှိလာနေပါပြီ။ ထို့အပြင် ငါးနှစ်အောက်ကလေးဆေးခန်းများကိုလည်း ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲများအထိ ဖွင့်လှစ်ပေးသွားမည်ဟု သိရသည်။

ထိုကဲ့သို့ပင် မြန်မာ့တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာနကလည်း ဆေးရုံ၊ ဆေးခန်းများနှင့် လက်လှမ်းမမီ ကျေးလက်နေပြည်သူများအတွက် ကျန်းမာရေးအထောက်အကူပြုအရေးပေါ်သုံး တိုင်းရင်းဆေးသေတ္တာများ ဖြန့်ဝေပေးအပ်လျှာခြန်းနေကြောင်းသိရသည်။ တိုင်းရင်းဆေးသည် ကျေးလက်နေပြည်သူများနှင့် မစိမ်းပါ။ လက်ပွန်းတတီးမို့ အထောက်အကူဖြစ်စေမည်မှာအမှန်ပါ။

နိုင်ငံတော်၏ ရွာတစ်ရွာ သားဖွားဆရာမတစ်ယောက် စီမံချက်နှင့် တစ်ဖက်မှလည်း မြန်မာ့တိုင်းရင်းဆေးများ ဖြန့်ဝေလုပ်ဆောင်ချက်များသည် ကျေးလက်ကျန်းမာရေးအတွက် “မောင်တစ်ထမ်း မယ်တစ်ရွက်” စွမ်းဆောင်ပေးလာနိုင်ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ ဟန်ချက်ညီစွာ ဤလုပ်ဆောင်ချက်က မကြာသောကာလတစ်ခုမှာ မြို့ပြကျေးလက်ကွာဟမှုမရှိ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုတွင် ရေကိုစည်းခြားမရ တစ်သားတည်းဖြစ်သွားစေမည်မှာ အမှန်ဖြစ်သည်။

နိုင်ငံစီးပွားရေးလုပ်ငန်းအသီးသီးတွင် နည်းပညာကျွမ်းကျင်သူများနှင့် ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများ လေ့ကျင့်ပေးထုတ်ရေး ညှိနှိုင်းဆွေးနွေး

နေပြည်တော် မေ ၁၀

နိုင်ငံစီးပွားရေးလုပ်ငန်းနယ်ပယ် အသီးသီးတွင် လိုအပ်လျက်ရှိသော နည်းပညာကျွမ်းကျင်သူများနှင့် ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများ လေ့ကျင့်ပေးထုတ်ရေးအတွက် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲကို ယနေ့ညနေပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ နတ်မောက်လမ်းရှိနည်းပညာနှင့် သက်မွေးပညာဦးစီးဌာန၌ ကျင်းပသည်။ (လာပုံ) အခမ်းအနားတွင် သမ္မတရုံး

တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းအများအပြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု တိုးတက်လာရာ၌ လုပ်ငန်းနယ်ပယ်အသီးသီးတွင် နည်းပညာ ကျွမ်းကျင်သူများနှင့် ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများစွာ လိုအပ်လာသည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း၊ အလုပ်လက်မဲ့ဖြစ်ခြင်း၏ အကြောင်းတစ်ရပ်မှာ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပညာ နည်းပညာကျွမ်းကျင်မှု လိုအပ်၍ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် သာမန်အောင်လက်မှတ်ရရှိဖြင့် မပြီးဘဲ Skill Certificate ရပြီး ပြည်တွင်း



ပြည်ပလုပ်ငန်းအသီးသီးတွင် အလုပ်ရရှိရေး စီစဉ်ချက်ဆက်သွားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ဌာနဆိုင်ရာများနှင့် ပုဂ္ဂလိကပိုင်းက ဖွင့်လှစ်ထားသည့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပညာရပ်အသီးသီးကို စီးပွားရေးလုပ်ငန်း ဈေးကွက်လိုအပ်ချက်နှင့်အညီ ဒေသရေမြေအလိုက် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် လေ့ကျင့်ပေးထုတ်နိုင်အောင် ကျွမ်းကျင်ဆရာများ လေ့ကျင့်ပေးထုတ်ရေး၊ ကျောင်းများနှင့် သင်ထောက်ကူဖြည့်ဆည်းရေးတို့ကို လက်တွေ့ကျကျ တွက်ချက်ဆောင်ရွက်ရေး အကြံပြုဆွေးနွေးညှိနှိုင်းကြရန် ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာ

ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုကိုဦးက နည်းပညာနှင့် သက်မွေးပညာကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးအတွက် Vocational Training Center များကို ဒေသလိုအပ်ချက်များပေါ် မူတည်ပြီး တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အသီးသီး၏ လိုအပ်ချက်နှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပေးသွားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် နည်းပညာနှင့် သက်မွေးပညာရေးတွင် အထူးအရေးကြီးသည့် အခန်းကဏ္ဍတွင်ပါဝင်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန နည်းပညာနှင့် သက်မွေးပညာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်က အစိုးရနည်းပညာအထက်တန်းကျောင်းများတွင် စက်မှု၊

အမှုထမ်းများ အခြေခံသမဝါယမသင်တန်းဖွင့်

လှည်းကူး မေ ၁၀

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် သမဝါယမဦးစီးဌာန ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် သမဝါယမဝန်ကြီးဌာန၏ ဦးတည်ချက်၊ လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် သမဝါယမလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်လုပ်ကိုင်မှုများကို သိရှိနားလည် သဘော

ပေါက်စေပြီး မိမိတို့လုပ်ငန်း၏ စာရင်းဇယားထားသို့မူ၊ စာရင်းရေးဆွဲမှုများ၊ ဘဏ္ဍာရေးစည်းမျဉ်းများ၊ ဝန်ထမ်းစည်းမျဉ်းများ၊ ရုံးလုပ်ငန်းများကို စနစ်တကျမှန်ကန်စွာ ဆောင်ရွက်တတ်စေရန်အတွက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှည်းကူးမြို့နယ် သမဝါယမကောလိပ် (ဖောင်ကြီး)တွင် အမှုထမ်းများ အခြေခံသမဝါယမသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၁/၂၀၁၅)သင်တန်းဖွင့်ပွဲကို မေ ၄ ရက် နံနက်ကကျင်းပရာ အဆိုပါ သင်တန်းသို့ သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၉၉ ဦး တက်ရောက်ကြပြီး သင်တန်းကာလမှာ မေ ၄ ရက်မှ မေ ၁၇ ရက်အထိဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ လှည်းကူးမြို့နယ်(ပြန်ကြားရေး)

ဝင်ခွင့်ကြိုတက်ထားသူများ ကျန်းမာအကျိုးများစေရမည်။ အင်္ဂလိပ်စာ 70000/- အမြီးဖြင့် စသင်မည်။ ကျန်ဘာသာများ တရားဝင်ခေါ်ချိန်တွင်သင်မည်။ ရုံနံပါတ်ပြည်လျှင် လုံးဝ လက်ခံမည်မဟုတ်။ အချိန်စာရင်း ကို <https://www.facebook.com/hantha.saya> တွင်ကြည့်ပါ။

UFL MA အခြေစိုက်လေး ဦးဟန်သာ အင်္ဂလိပ်စာ

since 1984 အမှတ်(၅)(ရလွှာ) ဦးထွန်းလင်းမြို့လမ်း၊ တမာရွတ်လှည်းတန်း 095146452

ကြိုတင်ပြင်ဆင် အောင်ပွဲဝင် **တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့်များ** စသင်နေပါပြီ

The following multiplication example, including the answer, uses each number from 0 to 9 once and once only. Four of the numbers are filled in for you. Can you fill the missing digits? (time allowed : two minutes)

၂၀၀၀ ခုနှစ်ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့် သင်္ချာမေးခွန်းဟောင်းပုံစံ မေးခွန်းဟောင်းပုံစံအပြည့်အစုံကို facebook တွင် add လုပ်ပြီးဝင်ကြည့်နိုင်သည်

ဦးအောင်ဟိန်းကျော်

ရေးပြောတာသာပြန် စာအုပ်(လုံးဝ)မတိုင်ဘဲသင်တဲ့ဆရာ

အင်္ဂလိပ်စာရေးနည်း (အခြေခံ) အသစ်မြင့်

အင်္ဂလိပ်စကားပြော အင်စုန်း

• နိုင်ငံခြားသားများနှင့်လေ့ကျင့်သည်

အာရှ(အိန္ဒိယ)စကားသင်ဆရာ ၁၀၀ နာမည်ကျော်ပြောနိုင်သူ

• အင်္ဂလိပ်စကားပြော (Vol: 1, 2, 3, 4) • ရေးနည်း (Pre., Vol: 1, 2, 3) မဟာပညာရှင်

ဆရာဖြစ်အင်္ဂလိပ်စာ (Certificate/Diploma) ဖွင့်ပွဲ

၀၆၇(၃ထပ်)ဆိပ်တန်းသာရိပ်မွန်ဆိပ်တန်းသာလမ်း(လယ်)ရန်ကုန်

အလုပ်ကြိုစာမေးပွဲ 392468 095171841

လှည်းကူး 09-50-37438 532200

မြို့တွင်း/ပြင်ခရီးစဉ်မျိုးစုံနှင့်လ/နှစ်ချုပ် ကားမျိုးစုံ ငှားရန်အသင့်ရှိသည် ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်းဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်ခေါင်းဆောင်များ၏ ထိပ်သီးညီလာခံ မေ ၂၀ ဝန်းကျင်တွင် ပြုလုပ်နိုင်ရန်စီစဉ်

ရန်ကုန် မေ ၁၀

တစ်နိုင်ငံလုံး အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းရေးအဖွဲ့ (NCCT) အဖွဲ့ဝင်လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များ၏ ခေါင်းဆောင်များနှင့် အဖွဲ့ဝင်မဟုတ်သည့် လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများပါ ပါဝင်သည့် တိုင်းရင်းသားညီလာခံကို လာမည့် မေ ၂၀ ဝန်းကျင်တွင် ပြုလုပ်သွားနိုင်ရန်စီစဉ်လျက်ရှိသည်ဟု NCCT ဒုတိယအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ပဒိုစောကွယ်ထူးဝင်းထံမှ သိရသည်။

ရန်ကုန်မြို့ရှိ အင်းယားလိတ်ဟိုတယ်တွင် မေ ၉ ရက်က ပြုလုပ်ခဲ့သည့် ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေး ဆွေးနွေးပွဲ၌ ပဒိုစောကွယ်ထူးဝင်းက မြန်မာ့သတင်းစဉ် သတင်းအဖွဲ့အား ယင်းသို့ပြောကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

တစ်နိုင်ငံလုံးအပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းရေးအဖွဲ့ (NCCT) အဖွဲ့ဝင်များသည် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးစာချုပ်(NCA)ကို လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ရန်အတွက် NCCT အဖွဲ့ဝင် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများသာမက အဖွဲ့ဝင်မဟုတ်သည့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများကိုပါဖိတ်ကြား၍ တိုင်းရင်းသားညီလာခံတစ်ခုအား ယခုကဲ့သို့ပြုလုပ်နိုင်ရန် စီစဉ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ ညီလာခံပြုလုပ်ရန်အတွက် ပန်ဆန်း၊ မိုင်းလားနှင့် လော်ဒီးလာဒေသသုံးခုအနက်မှ တစ်ခုကို ရွေးချယ်ရန် လတ်တလောလျာထားသည်ဟု ၎င်းကဆိုသည်။

“မေလထဲမှာပဲ တိုင်းရင်းသားညီလာခံပြန်စီစဉ်ဖို့ ကျွန်တော်တို့ NCCT က ဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ အခုမှပြန်ရောက်တာဆိုတော့ စီစဉ်နေရတုန်း။ မေ ၂၀ လောက် ဖြစ်မယ်ထင်တယ်။ တိုင်းရင်းသားညီလာခံဆိုတော့ တိုင်းရင်းသားတွေရှိတဲ့ နယ်မြေမှာပဲလုပ်မှာ။ ရန်ကုန်မှာမလုပ်ပါဘူး။ တိုင်းရင်းသားညီလာခံလုပ်ဖို့အတွက် ဦးစားပေးနေရာ သုံးခုရှိပါတယ်။ အဲဒီထဲမှာမှ ပထမဦးစားပေးပန်ဆန်း၊ ဒုတိယဦးစားပေးမိုင်းလားနဲ့ တတိယဦးစားပေးလော်ဒီးလာလို့တော့ ယာယီသတ်မှတ်ထားတယ်။ တတိယဦးစားပေးဖြစ်တဲ့ လော်ဒီးလာမှာတော့ လုပ်ဖြစ်ဖို့များတယ်။ တိုင်းရင်းသားအဖွဲ့အစည်းတွေအားလုံးဖိတ်မယ်။ NCCT အဖွဲ့ဝင်တွေကော၊ အဖွဲ့ဝင်မဟုတ်တဲ့သူတွေကော ဖိတ်မယ်” ဟု ပဒိုစောကွယ်ထူးဝင်းကပြောသည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ ၃၀ ရက်တွင် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးညှိနှိုင်းရေးအဖွဲ့ (NCCT)နှင့် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ (UPWC) တို့၏ ကိုယ်စားလှယ်ငါးဦးစီတို့မှ ရန်ကုန်မြို့ရှိ MPC၌ တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးစာချုပ် (NCA)မူကြမ်းအားလက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့သည်။ ယင်း NCA စာချုပ်ကို အချောသပ်လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ရန်အတွက် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် ထိပ်သီးခေါင်းဆောင်များ၏ ညီလာခံကို



ယခုနှစ် မတ် ၃၀ ရက်က UPWC နှင့် NCCT တို့ NCA မူကြမ်းလက်မှတ်ရေးထိုးစဉ်။

NCCT မှ ခေါ်ယူပြီးလက်မှတ်ရေးထိုးထားသည့် NCA စာချုပ်မူကြမ်းအား အချောသပ်နိုင်ရန် ဆွေးနွေးကြမည်ဖြစ်သည်။

NCCT အဖွဲ့အနေဖြင့် တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်များ၏ ထိပ်သီးညီလာခံအား မကျင်းပမီ မေလတတိယပတ်အတွင်း၌ပင် အဖွဲ့ဝင်များ၏ အစည်းအဝေးပွဲတစ်ရပ်ကို ကျင်းပနိုင်ရန် စီစဉ်နေကြောင်း NCA အဖွဲ့ဝင်ဒေါ်စောမြရာဇာလင်း (ရခိုင်ပြည်လွတ်မြောက်ရေးပါတီ (ALP)) က ပြောကြားသည်။

ဒေါ်စောမြရာဇာလင်းက “တိုင်းရင်းသားထိပ်သီးညီလာခံခေါ်ယူမယ့် ရက် သတ်မှတ်ဖို့ NCCT ဘက်ကတော့ လျာထားပြီးပြီ။ ရက်သတ်မှတ်ဖို့တော့ လုပ်နေတယ်။ ကျွန်မထင်တာကတော့ ဘယ်နေရာမှာ ကျင်းပမယ်ဆိုတာကတော့ NCCT အစည်းအဝေးမှာပဲ ဆုံးဖြတ်မှာ။ ဘယ်သူတွေကိုဖိတ်မယ်၊ ဘယ်နှစ်ဖွဲ့ဖိတ်မယ် စသည်အားဖြင့် အများကြီးဆွေးနွေးရဦးမယ်။ NCCT ရဲ့ မျှော်မှန်းချက်ထဲမှာတော့ ငြိမ်းချမ်းရေးကို ရှေ့ဆက်ပြီးအကောင်အထည်ဖော်မယ့် လုပ်ငန်းတွေကိုပဲ အဓိကထားဖို့ ဆွေးနွေးကြမှာပါ။ ပန်ဆန်းမှာလုပ်တာက

တိုင်းရင်းသားထိပ်သီးညီလာခံလို့တော့ ပြောကြတာပဲ။ အားလုံးပါဝင်တဲ့ ဆွေးနွေးပွဲတစ်ခုဖြစ်ဖို့ ကျွန်မတို့ မျှော်လင့်ကြတာလေ။ ထိပ်သီးညီလာခံလို့ ပြောပြီး ပန်ဆန်းမှာခေါ်လိုက်တဲ့ပွဲက အားလုံးမပါဘူး။ အားလုံးမပါတဲ့ပွဲကို ဘယ်လိုစဉ်းစားမှု ဘယ်လိုရည်ရွယ်ချက်နဲ့ ခေါ်လဲဆိုတာတော့ ခေါ်တဲ့လူတွေရဲ့ အပေါ် မှာပဲမူတည်တယ်။ ဖိတ်ခံရတဲ့အထဲမှာ ကျွန်မတို့လည်းမပါဘူး။ ကျန်ခဲ့တဲ့ အဖွဲ့အစည်းထဲမှာ ကျွန်မတို့ပါတယ်။ ကျွန်မတို့အမြဲပြောလာတဲ့စကားက ကျွန်မတို့တိုင်းရင်းသားတွေအားလုံး အတူတကွသွားမယ်။ ကျွန်မတို့တိုင်းရင်းသားတွေရဲ့ စည်းလုံးညီညွတ်မှုကိုပြသမယ်။ အဲဒီလိုအနေအထားနဲ့ပဲ ကျွန်မတို့တောက်လျှောက်သွားလာကြတာ။ ဒါပေမယ့် ပန်ဆန်းညီလာခံမှာတော့ ၁၂ ဖွဲ့ကိုပဲဖိတ်တယ်။ ၁၂ နဲ့ပဲအစည်းအဝေးကျင်းပကြတာဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒါကြောင့် ကျွန်မတို့က NCCT အဖွဲ့ဝင်အားလုံးလည်းပါရမယ်။ NCCT ထဲမှာမပါသေးတဲ့ အဖွဲ့တွေပါတဲ့ အစည်းအဝေးတစ်ခု မကြာခင်မှာ ပြုလုပ်သွားဖို့ရှိပါတယ်”ဟုပြောကြားသည်။

(သတင်း-ရဲခေါင်ညွန့်၊ မြစ်သန္တာမောင်၊ ဓာတ်ပုံ-ဖိုးထောင်)

*** ရှေ့ဖူးမှ**
မြန်မာနိုင်ငံတွင် ထိုင်းနိုင်ငံနှင့် နယ်နိမိတ်ထိစပ်နေသော တောင်ပိုင်း ဆိပ်ကမ်းမြို့တော် ထားဝယ်နှင့် ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အနောက်ဘက်ကမ်းခြေရှိ ကျောက်ဖြူမြို့၌ အထူးစီးပွားရေးဇုန် နှစ်ခုရှိသေးသော်လည်း အစိုးရက သီလဝါ အထူးစီးပွားရေးဇုန်ကိုသာ အထူးဦးစားပေးခဲ့သည်။ လမ်းမသစ်ကြီးများ ဖောက်လုပ်ထားသလို ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ခွင့်ပြုချက်များကို သုံးပတ်အတွင်း ထုတ်ပေးကာ စီမံကိန်းဝန်းကျင်တွင် ဆိပ်ကမ်းတစ်ခု တိုးချဲ့တည်ဆောက်ရန် အစီအစဉ်များရှိသည်။ ယခု အချိန်ထိ လက်မှတ်ရေးထိုးထားခဲ့သော ကုမ္ပဏီ ၄၁ ခုအနက် ကုမ္ပဏီ ၂၁ ခုမှာ ဂျပန်နိုင်ငံမှဖြစ်သည်။ သီလဝါ အထူးစီးပွားရေးဇုန်မှာ လက်ရှိတွင် မဟာဓာတ်အားလိုင်းနှင့်

ချိတ်ဆက်ထားသော်လည်း မြန်မာအစိုးရက စီမံကိန်းဝန်းကျင်၌ မဂ္ဂါဝပ် ၅၀ ရှိသော ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ တည်ဆောက်ရန် ကတိပြုခဲ့သည်။ ဆူစီတိုမိုကော်ပိုရေးရှင်းက ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် အပြည့်အဝလည်ပတ်မည့် ယန်း ငါးဘီလီယံ(အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄၁ ဒသမ ၅၉ သန်း)တန် သဘာဝ ဓာတ်ငွေ့သုံး ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ တစ်ရုံတည်ဆောက်ရန် စာချုပ် တစ်ရပ်ရရှိခဲ့ကြောင်း ပြီးခဲ့သည့်လက ကြေညာခဲ့သည်။ “သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်က အလွန်ကိုအရေးပါပြီး နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကိုဆွဲဆောင်တဲ့ အမှတ်သညာ ဖြစ်လာပါတယ်”ဟု ဂျပန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး အေဂျင်စီ JICA ဥက္ကဋ္ဌ တာနာကာ အက်ဟိတိုကဆိုသည်။ ဂျပန်နိုင်ငံပိုင် Koyo Group ၏ လုပ်ငန်းအစိတ်

အပိုင်းတစ်ခုဖြစ်သည့် Koyo Radiator Co သည် အနီးဝန်းကျင်နိုင်ငံများရှိ ယင်းစက်ရုံများ၌ ကုန်ကျစရိတ် မြင့်တက်လာမှုကြောင့် သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်ကို ရွေးချယ်ခဲ့သည်။ အင်ဒိုနီးရှားနှင့် တရုတ်နိုင်ငံတွင် လုပ်အားခများသိသာစွာ မြင့်တက်လာခဲ့ကြောင်း၊ ထိုအချက်က ကုမ္ပဏီ၏ အမြတ်အစွန်းကို သက်ရောက်မှုရှိစေခဲ့ကြောင်း Koyo Group အဖွဲ့ဝင်နှင့် Koyorad Myanmar ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး တာကူမာ အိုဂျိရက ပြောကြားသည်။ **Reuters သတင်းဝက်ဘ်ဆိုဒ်ပါ Martin Potty နှင့် Jeremy Laurence တို့၏ After decades of decay, Myanmar bets on Thilawa to lead industry boom ကို ဆီလျော်အောင် ဘာသာပြန်ဆိုသည်။**

ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်ရေတိုက်စားခြင်းမှကာကွယ်ရန် ရေတားဆည်တည်ဆောက်ပေး၍ ဒေသများဝမ်းမြောက်

သီပေါ မေ ၁၀
တောင်များ ပတ်ရံဝန်းလျက်ရှိ သီပေါမြို့ကိုထပ်ဆင့်အလှပန်းချီခြယ်သမှုမှာ မြို့မြောက်ဘက်မှ တောင်ဘက်သို့ ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်နဒီမှာ မြေကြီးတစ်ကောင်အလားကွေ့ကာ ဝိုက်ကာဖြင့်လှပစွာဖြတ်သန်းစီးဆင်းနေခြင်းဖြစ်သည်။ တောင်တွေလျှင်လမ်းဖောက်၊ မြစ်တွေလျှင်တံတားဆောက်ဟူသော ဆောင်ပုဒ်နှင့်အညီ နိုင်ငံတော်အစိုးရသည် ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်ကူးဘေလီတံတားမှသည် သံကူကွန်ကရစ်ဘုတ်တိုင်အုတ်မြစ်သံမဏိသံပေါင်တံတားကြီးကို ၂၀၀၈ ခုနှစ် မေ ၁ရက်မှ စတင်၍ အရှည်၅၆၉ပေ၊ အကျယ် ၃၈ ပေနှင့် ဘေးနှစ်ဖက် လူသွားလမ်းပါ ကုန်အလေးချိန်တန်

၆၀ ခံသီပေါတံတားကြီးကို ၂၀၁၁ ခုနှစ်မတ် ၅ ရက်တွင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ကုန်စည်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးကိစ္စများကို ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်ကူးတံတားကြီးဆောက်လုပ်ပေးခဲ့၍ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ကူးလူးဆက်သွယ်ရေးများကောင်းမွန်ခဲ့သော်လည်း ၁၉၈၆ ခုနှစ်က ပန်းတိမ်မြောက်ရပ်၊ ဝေးရံကွက်၊ ရွှေညောင်ပင်လမ်း(ကမ်းနားလမ်း)တစ်လျှောက် မြစ်ရေတိုက်စားခဲ့သဖြင့် ကမ်းပြိုကာ မော်တော်ယာဉ်သွားလမ်းမှ လူ၊ စက်ဘီး၊ ဆိုင်ကယ်အဆင့်သာ သွားလာနိုင်သည့် အခြေအနေသာရှိခဲ့သည်။ အရှည်ပေ ၈၈၀ ကျော်ရှိ ရေထိန်းနံရံရေတားဆည်(ရေကာတာ)ကိုးခု

ဆောက်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်းကို နိုင်ငံတော်အစိုးရပြည်ထောင်စုသီးသန့်ရန်ပုံငွေမှ ငွေကျပ်သိန်းပေါင်း ၅၆၄၀ ခွင့်ပြုခဲ့သဖြင့် ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်(သီပေါ)မြစ်ကမ်းပြိုကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းကို ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ယူဆောင်လုပ်ပေးခဲ့သည်။ ထို့အပြင် ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်ကမ်းမှ ကားလမ်း မြို့ဧရိယာ ၃၅ ပေအထိ ရေတိုက်စား၍ ပြိုကျနေခြင်းကို သံခြင်းအခြေပြုကျောက်စီတံကိုလည်း ယမန်နှစ်က ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သဖြင့် မော်တော်ယာဉ်များပင် ဖြတ်သန်းသွားလာနိုင်ခဲ့ကြောင်း တွေ့ရသည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် Steel Basket အခြေပြု ကျောက်စီကမ်းထိန်းနံရံလုပ်ငန်း မေ ၇၂၀ အတွက် နိုင်ငံတော်မှ ငွေကျပ် ၂၁၉ ဒသမ ၄ သန်းနှင့် မြစ်လယ်သောင် တူးဖော်လုပ်ရမည့် ပမာဏ ၅၁၃၀ ကုဗမီတာအတွက် ငွေကျပ် ၈ ဒသမ ၅ သန်း စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၂၂၇ ဒသမ ၉ သန်းကို နိုင်ငံတော်က ခွင့်ပြုပေးခဲ့သဖြင့် ဒေသခံတိုင်းရင်းသား ပြည်သူများ မြစ်ရေတိုက်စားခြင်း အန္တရာယ်မှ ကင်းဝေးသွားပြီဖြစ်၍ ကျေးဇူးတင်ဝမ်းမြောက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

စိုင်းသာလှိုင်(လိမ္မော်မြေ) ဓာတ်ပုံ-စိုင်း(သီပေါ)

◆ ပဲတီစိမ်းမှ
အောင်မြင်ပြီးတော့ ဈေးနှုန်းကလည်း တစ်တင်းကို ကျပ်လေးသောင်းကျော် ပတ်ဝန်းကျင်ရရှိနေတာမို့ စိုက်ပျိုးတောင်သူတွေ အကျိုးအမြတ် တော်တော်ရကြတယ်။ ပြီးတော့ ဒေသခံအမျိုးသမီးငယ် အများအပြားလည်း ပဲတီစိမ်းဆွတ်ခူးတဲ့ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းတွေ ရရှိနေပါတယ်။ နံနက် ၆ နာရီမှ နံနက် ၁၁ နာရီအထိဆို လူတစ်ဦး တစ်ထောင်ကျပ် ပေးရတယ်။ မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ညနေ ၅ နာရီအထိလည်း ပဲတီစိမ်းဆွတ်ခူးသူ တစ်ဦးကို တစ်ထောင်ကျပ်ပေးရတယ်။ ပဲတီစိမ်းဆွတ်ခူးတဲ့ အလုပ်

လုပ်ကိုင်သူ အမျိုးသမီးငယ်အများစုက နံနက်ပိုင်းရော နေ့လယ်ပိုင်းပါ လုပ်ကိုင်ကြတာများပါတယ်”ဟု သနပ်ကုန်းကျေးရွာမှ ပဲတီစိမ်းသီးနှံစိုက်ပျိုးသည့် တောင်သူဦးဝင်းမြင့်က ပြောသည်။ ပဲတီစိမ်းသီးနှံပင်များမှ ပဲတီစိမ်းအသီးများကို နှစ်ကြိမ်မှ သုံးကြိမ်ခန့်အထိ ဆွတ်ခူးရရှိပြီး တစ်ကြိမ်ခူးဆွတ်ပြီး တိုင်း သီးနှံပြန်လည်သီးနှင်ရေးအတွက် ရေသွင်းပေးခြင်း၊ သီးနှံထွက်ဆေးဖျန်းပေးခြင်း ပြုလုပ်ရကြောင်း သိရသည်။

ချမ်းသာ(ဖိတ္တီလာ)





အီဂျစ်သမ္မတဟောင်း ပူဘာရက်နှင့်သားများ ထောင်သုံးနှစ်ကျခံစေရန်အမိန့်ချခံရ

ကိုင်းရို မေ ၁၀

အီဂျစ်သမ္မတဟောင်းဟော့စနီပူဘာရက်၏ အဝတ် လိုက်စားသည့် အမှုကိုတရားရုံးတင်ပြန်လည်စစ်ဆေးရာ၌ တရားရုံးက၎င်းနှင့် သားနှစ်ဦးကို ခံဝန်ချုပ်ခံစားခွင့်မရှိဘဲ ထောင်ဒဏ်သုံးနှစ်စီ ကျခံစေရန် စနေနေ့တွင် အမိန့် ချမှတ်လိုက်ကြောင်း ရိုက်တာက ယနေ့ဖော်ပြသည်။

အီဂျစ်နိုင်ငံကို နှစ်ပေါင်း ၃၀ ကြာ အာဏာရှင်စနစ်ဖြင့် အုပ်ချုပ်ခဲ့သည့် ပူဘာရက်နှင့်သားနှစ်ဦးဖြစ်သော ဂါမဲလ် နှင့် အလာတို့သည် အဝတ်လိုက်စားကြောင်းစွပ်စွဲချက် များအတွက် ထောင်ဒဏ်သုံးနှစ်စီ ဝင်ရောက်ရမည်ဟု ဆုံးဖြတ်ပေးသော အမိန့်ကို အခြားသောပြစ်မှုများဖြင့် ပြစ်ဒဏ် ပေးသော အချိန်ကာလများနှင့်တူညီစွာ ထောင်ဒဏ်သုံးနှစ် နေခွင့်ရပြီးသောကြောင့်ဖြစ်သည်။

၂၀၁၁ခုနှစ်တွင် ယင်းဒေသ၌ အာရပ်နေ့ဦးအံ့ကြွမှု ဖြစ်ပွားရာ လေတပ်တပ်မှူးဟောင်းသည် သမ္မတရာထူးမှ ဖယ်ရှားပေးခဲ့ရသည်။ သို့အတွက် ဒီမိုကရေစီမျှော်လင့် ချက်များ ကြီးမားလာခဲ့သည်။

လူထုအံ့ကြွမှုဖြစ်ပွားရာ ကိုင်းရိုမြို့လယ်တာချီရိယာ ရင်ပြင်၌ ဆန္ဒပြသူများအသတ်ခံရခြင်းတွင် ၎င်းပူးပေါင်း ပါဝင်မှုရှိကြောင်းစွပ်စွဲချက်များကို ယခင်တရားရုံးက ရုပ်သိမ်းပေးခဲ့ပြီး ထောင်ကျနေသော ၎င်း၏လုပ်ဖော် ကိုင်ဘက်များကိုလည်းလွှတ်ပေးခဲ့သည်။ ထိုသို့လုပ်ဆောင် မှုကြောင့် အီဂျစ်နိုင်ငံရေး အပြောင်းအလဲပြုလုပ်ခြင်း အပေါ် သံသယဝင်ခဲ့ကြသည်။

သမ္မတနန်းတော်အား ပြင်ဆင်ရန်လျာထားသော ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာငွေများကို လွှဲပြောင်းခဲ့ပြီး ၎င်း၏မိသားစု ပိုင်သည့် အဆောက်အအုံများအား ပြုပြင်မွမ်းမံရာ၌ သုံးစွဲခဲ့သည့်အတွက် လွန်ခဲ့သောမေလတွင် ပူဘာရက်ကို ထောင်သုံးနှစ်အပြစ်ပေးခဲ့သည်။

အဆိုပါအမှုတွင်တစ်တွဲတည်းပါဝင်သော သား နှစ်ယောက်တို့ကိုလည်း ထောင်ဒဏ်လေးနှစ်စီကျခံစေရန် တရားရုံးက အမိန့်ထုတ်ခဲ့သည်။

ဇန်နဝါရီလတွင် အီဂျစ်နိုင်ငံတော်တရားရုံးချုပ်က ပူဘာရက်အမှုများအပေါ် တရားရုံးဆုံးဖြတ်ချက်များကို ပယ်ဖျက်ခဲ့ပြီး တရားရုံးသို့ပြန်တင်စစ်ဆေးရန် ညွှန်ကြား ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ရိုက်တာ။

ကင်မရွန်းဆန့်ကျင်ရေးသမားများနှင့် လန်ဒန်ရဲတပ်ဖွဲ့ ရုန်းရင်းဆန်ခတ်ဖြစ်၊ ၁၇ ဦးပမ်းဆီးထား

လန်ဒန် မေ ၁၀

ဗြိတိန်နိုင်ငံတွင် ပြန်လည်ရွှေ့ကောက်တင်မြောက်ခံရသည့် ကွန်ဆာဗေးတစ်ပါတီမှ ဝန်ကြီးချုပ် ဒေးဗစ်ကင်မရွန်းကို ဆန့်ကျင်သူများက လန်ဒန်မြို့လယ်တွင် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် များကို ပုလင်းများ၊ သံဘူးများ၊ မီးခိုးပိုးများဖြင့် ပစ်ခတ်သည့် အဓိကရုဏ်း စနေနေ့တွင် ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသူများက ကျယ်လောင်စွာအော်ဟစ်ခြင်း၊ အိုးခွက်များကို ရိုက်ခွဲ ခြင်းနှင့် ညစ်ညမ်းစွာ ဆဲရေးတိုင်းထွာခြင်းများပြုလုပ်လာသည့်အခါ အဓိကရုဏ်းစတင် ဖြစ်ပွားပြီး ဒေါင်းနင်းလမ်းရှိ ဝန်ကြီးချုပ်နေအိမ်အဝင်လမ်းဂိတ်ပေါက်တွင် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် များနှင့် ထိပ်တိုက်ရင်ဆိုင်ခဲ့ကြသည်။

ရဲတပ်ဖွဲ့က လူ ၁၇ ဦးကို ဖမ်းဆီးထားပြီး ရဲအရာရှိ လေးဦးနှင့် အခြားရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း၊ ခြိမ်းခြံချွေတာရေးမူဝါဒကို ကန့်ကွက်သည့်အနေဖြင့်

ဆန္ဒပြခြင်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဒဏ်ရာရရှိထားသူနှစ်ဦးကို ဆေးရုံသို့တင်ပို့ထားကြောင်း စကော့တလန် ယာဒီရဲတပ်ဖွဲ့က ပြောကြားသည်။

ရိုက်တာ ဓာတ်ပုံသတင်းထောက်တစ်ဦး၏ ခန့်မှန်းမှုအရ ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသူ ၂၀၀ ခန့်ရှိပြီး အနက်ရောင်များဝတ်ဆင်ကာ နေကာမျက်မှန်နှင့် မျက်နှာဖုံးစွပ်ထားသူ လူငယ် ၂၅ ဦးလည်းပါဝင်ခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။

ကင်မရွန်းသည် လိုငွေပြနေသည့် အစိုးရအသုံးစရိတ်လျှော့ချရေးတွက် ဘတ်ဂျက်များ ဖြတ်တောက်သည့် ဥပဒေများထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီး ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန်အောင် ဆောင်ရွက် သွားမည်ဟု ကတိပြုခဲ့ပြီး ကြာသပတေးနေ့က ကျင်းပသည့်ရွှေ့ကောက်ပွဲတွင် အနိုင်ရရှိ သွားသောကြောင့် ဒုတိယအကြိမ် ငါးနှစ်သက်တမ်းထမ်းဆောင်နိုင်တော့မည်ဖြစ် သည်။

ရိုက်တာ။

ယီမင်တွင် ငါးရက်ကြာအပစ်ရပ်ရေး ဆော်ဒီအဆိုပြုမှု ဟူသီအဖွဲ့ လက်ခံ

ဒေင် မေ ၁၀

ယီမင်နိုင်ငံ၏ ပိုင်နက်နယ်မြေအများအပြားကို ထိန်းချုပ်ထားသည့် ဟူသီစစ်သွေးကြွအဖွဲ့က ၎င်း၏ ရန်ဘက် ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံက ယီမင်နိုင်ငံအတွင်း တိုက်ခိုက်မှုများအား ငါးရက်ကြာရပ်စဲရန် အဆိုပြုမှုကို မေ ၁၀ ရက်တွင် လက်ခံလိုက်ကြောင်း ယနေ့ ရိုက်တာ သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

လူသားချင်း ကူညီစာနာရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် ရန်အတွက် ယီမင်နိုင်ငံအတွင်း ငါးရက်ကြာပစ်ခတ် တိုက်ခိုက်မှုများ ရပ်စဲရန် ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံက ယင်းသို့ အဆိုပြုခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ယင်းအပစ်ရပ် အခိုက်အတန့်ကာလ အတွင်း၌ ဖြစ်ပွားသော မည်သည့်မျိုးဖောက်မှုများကိုမဆို တုံ့ပြန်သွားမည်ဟု ဟူသီလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့က ပြောကြား သည်။

ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံက မေ ၈ ရက်တွင် အဆိုပြု ခဲ့သော မေ ၁၂ ရက်တွင် စတင်မည့် ယင်းအပစ်အခတ်



စပိန်သို့ ကလေးခိုးသွင်းသည့်ဖခင်ကို ဖမ်းဆီး

ဇော်ဒရန် မေ ၁၀

ရုတ်နှစ်အရွယ် သားတစ်ယောက်ကို အဝတ်သေတ္တာ အတွင်းထည့်၍ ဥရောပသို့ ခိုးသွင်းရန် ကြိုးစားခဲ့သည် ဟူသော စွပ်စွဲချက်ဖြင့် အိုင်ဇရိကျီ(စ်)နိုင်ငံမှ အမျိုးသား တစ်ဦးကို ဖမ်းဆီးရန် စပိန်တရားရုံးတစ်ရုံးက အမိန့်ထုတ် ခဲ့ကြောင်း ယနေ့ ရိုက်တာက ဖော်ပြသည်။

စပိန်နိုင်ငံ စီယူတာမြို့သို့ ဝင်ရောက်သော နယ်စပ် ဖြတ်ကျော်စခန်းတွင် ကြာသပတေးနေ့၌ တစ်ဖက်နိုင်ငံ မှ ဝင်ရောက်လာသူများကို တန်းစီစောင့်ဆိုင်းနေသူများ အနက်မှ ထိတ်လန့်တုန်လှုပ်နေသော (၁၉) နှစ်အရွယ် မော်ရိုကန် အမျိုးသမီးတစ်ဦးကို လုံခြုံရေးအစောင့်များက

ဖိလစ်ပိုင်အရှေ့မြောက်ပိုင်းတွင် တိုင်ဖုန်းမုန်တိုင်း ပြင်းထန်စွာတိုက်ခတ်

မနီလာ မေ ၁၀

ဖိလစ်ပိုင်အရှေ့မြောက်ပိုင်းတွင် တနင်္ဂနွေနေ့က တိုင်ဖုန်းမုန်တိုင်းပြင်းထန်စွာတိုက်ခတ်မှုကြောင့် အာဏာပိုင် များက ကမ်းရိုးတန်းတစ်လျှောက်ရှိ ဒေသခံများအား ဘေးလွတ်ရာသို့ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်ရန် သတိပေးခဲ့သည်။

အဆင့်(၅)အဖြစ်သတ်မှတ်ထားသော အဆိုပါမုန်တိုင်း သည် တစ်နာရီလျှင် လေတိုက်နှုန်း ၁၈၅ ကီလိုမီတာ

ရပ်တန့်စစ်ဆေးခဲ့သည်ဟု ရဲတပ်ဖွဲ့ကြေညာချက်တွင် ဖော်ပြ ထားသည်။ အစောင့်ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက အမျိုးသမီး၏ အဝတ်သေတ္တာကို စကင်တွင်ဖြတ်သန်းစေခဲ့ရာ အတွင်း၌ လူငယ်တစ်ဦး ခွေခေါက်ထိုင်နေသည်ကို တွေ့ရသည်။

နယ်စပ်အရာရှိများက အဆိုပါအမျိုးသမီးကို ဖမ်းဆီး ခဲ့ပြီးနောက် ယင်းနယ်စပ်စခန်းမှာပင် ကလေး၏ဖခင် ဖြစ်သူကိုပါ ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ အမျိုးသမီးသည် ကလေး၏ ဖခင်နှင့် လက်ထပ်ထားသူဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့နှစ်ဦးလုံးသည် စပိန်နိုင်ငံ၌ နေထိုင်ခွင့်ရရှိထားကြသော်လည်း ကလေး မှာမူ နေထိုင်ခွင့်မရှိဟု တရားရုံးက ပြောကြားသည်။

ရိုက်တာ။

ရိုက်တာ။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးအတွက် ပုံဖော်ကြည့်ရှုမှုများ၏ စကားသံများ

အစိုးရအဖွဲ့သစ်သည် ၂၀၁၁ ခုနှစ် ဩဂုတ်လမှာ တစ်နိုင်လုံးကို အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးအတွက် ဖိတ်ခေါ်ပြီး NCCT နဲ့လည်း တရားဝင်ဆွေးနွေးပွဲ (၇)ကြိမ် ဆွေးနွေးခဲ့ကာ NCA(မူကြမ်း) ကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ ၃၁ ရက်နေ့မှာ ညှိနှိုင်းပြီးစီးကြောင်း လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ခဲ့သည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့တွင် ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးအတွက် ကတိပြုလက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့သည်။ အဆိုပါ ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေး ကတိကဝတ် (Deed of Commitment)တွင် ပါရှိသည့် အချက်များကို အမြန်ဆုံးအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် လိုအပ်သည့် ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများကို လုပ်ဆောင်နိုင်ရန် အဖွဲ့အစည်းစုံမှ ပါဝင်သော “ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးဆိုင်ရာညှိနှိုင်းအဖွဲ့” (Coordination Team for Peace and National Reconciliation)ကို ဖွဲ့စည်းရန် မေ ၂၉ ရက်က ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းယားလိတ်တိုက်တွင်ပြုလုပ်သည့် ဆွေးနွေးပွဲတွင် မူအားဖြင့် သဘောတူညီမှုရရှိခဲ့သည်။



ဦးစိုင်းအိုက်ပေါင်း

အလွန်ပျော်ခဲ့တယ်။ အဲဒီအချိန်တုန်းက ဖက်ဒရယ်ဆိုတဲ့ စကားလုံးကို တရားဝင်သုံးစွဲခဲ့ပါတယ်။ NCA ကိုလည်း မြန်မြန်ဆန်ဆန် လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်လိမ့်မယ်လို့ သာမန်ပဲ ရိုးရိုး သားသားမျှော်လင့်ခဲ့ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ကျွန်တော်တို့ရဲ့ မျှော်လင့်ချက်ဟာ ရာနှုန်းပြည့်ဖြစ်မလာပါဘူး။ ကျွန်တော်တို့အတွက် အချိန်က အတော်လေးတိုတောင်းနေပါပြီ။ ၂၀၁၅ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအတွက် တကယ်တမ်းကျရင် အချိန်က ငါးလလောက်ပဲကျန်ပါတော့တယ်။ ကျွန်တော်တို့ ပါတီတွေအတွက် စည်းရုံးရေးကလေး နှစ်လပေးမယ်။ ဥပမာ နိုင်ငံတော်အစိုးရ ရွေးကောက်ပွဲကျင်းပမယ်ဆိုရင် အောက်တိုဘာလနဲ့ စက်တင်ဘာလကို နှုတ်ရပါမယ်။ အဲဒီအခါဆိုရင် အချိန်က သုံးလပဲ ကျန်တော့မယ်။ အချိန်အလွန်တိုတောင်းပြီး သုံးလလောက်ပဲ အချိန်ကျန်တော့တဲ့အထဲမှာ ကျွန်တော်တို့ NCA ရေးထိုးနိုင်ဖို့ လိုပါတယ်။ တစ်ဖက်က NCA ရေးထိုးနိုင်ဖို့ကြိုးစားရင်းနဲ့ Frame Work (မူဘောင်) ကိုပိုင်းဝန်းဆွေးနွေးဖို့ သင့်နေပါပြီ။ ကျွန်တော်တို့ Frame Work ကို ပြီးအောင်လုပ်ပြီးတော့ နိုင်ငံရေးတွေဆွဲဆွေးမှု (Political Dialogue) လုပ်နိုင်အောင် ကြိုးစားဖို့တော့ သင့်ပြီလို့ ယူဆပါတယ်။



ဒေါ်စောမြရာဇာလင်း

ပန်းတိုင်တော့နီးနေပြီ။ ဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စု ပန်းတိုင်ဆီကို ကျွန်တော်တို့ တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုတွေအားလုံး လက်တွဲညီညွတ် ချီတက်ကြပါဖို့လို တိုက်တွန်းပြောကြားလိုပါတယ်။

ဒေါ်စောမြရာဇာလင်း ရခိုင်ပြည်လွှတ်မြောက်ရေးပါတီ(ALP) တစ်နိုင်လုံးဆိုင်ရာ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး ညှိနှိုင်းရေးအဖွဲ့ (NCCT) အဖွဲ့ဝင်

အခုဆိုရင် NCA ရဲ့ မူကြမ်းကို NCCT နဲ့ UPWC တို့က တစ်ဖက် ငါးဦးစီ လက်မှတ်ထိုးထားပြီးပါပြီ။ ဒီ NCA မူကြမ်းလက်မှတ်ထိုးထားပြီး တွဲနောက်ပိုင်းမှာ ရှေ့ကိုသွားဖို့ အင်မတန်မှ အရေးကြီးတယ်။ အဲဒါအတွက် ကျွန်မတို့ ဆွေးနွေးတယ်။ တချို့အဖွဲ့အစည်းတွေကလည်း Deed of Commitment ကို လက်မှတ်ရေးထိုးထားပြီးဖြစ်တယ်။ ဒါပေမယ့် Deed of Commitment ကို မထိုးရသေးတဲ့ အဖွဲ့အစည်းတွေလည်း ရှိနေတယ်။ ဆွေးနွေးထားခဲ့တဲ့ NCA မူကြမ်းဟာ တစ်နှစ်နဲ့ ငါးလကြာ ဆွေးနွေးခဲ့ရတာဖြစ်တယ်။ အဲဒါကို ကျွန်မတို့ အပျက်စီးမခံနိုင်ဘူး။ ရှေ့ကိုရောက်ဖို့ အရေးကြီးတယ်။ အရှေ့ကို ရောက်မယ်ဆိုရင် အခုဟာက ရွေးကောက်ပွဲလည်း နီးကပ်လာပြီ။ ကျွန်မတို့က နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲကို ရောက်ဖို့ အင်မတန်မှအရေးကြီးတယ်။ ဒါကြောင့် Frame Work ဖြစ်မြောက်ရေး ကော်မတီတစ်ခုကို ဖွဲ့စည်းနိုင်ဖို့တော့ သင့်ပြီလို့ ယူဆပါတယ်။ ဒါကြောင့် Frame Work ကိုရေးဆွဲဖို့ အလုပ်အဖွဲ့ကော်မတီတစ်ခု ဖွဲ့စည်းဖို့လိုပါတယ်။ အလုပ်အဖွဲ့တွေ ဖွဲ့ထားမယ်ဆိုရင် NCA အချောသပ်ကလည်း ဒီတစ်လ၊ နှစ်လ အတောအတွင်းမှာ ပြီးသွားနိုင်မယ်လို့ မျှော်လင့်တယ်။ ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရဖို့ စစ်မုန်တဲ့ ဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုကို တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုတွေအားလုံးက လိုချင်ကြတယ်။ ဖက်ဒရယ်စနစ်က ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်၊ ကိုယ်ပိုင်ပြဌာန်းခွင့်၊ တန်းတူညီတူ အခွင့်အရေးရှိရမယ်။ ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှု လျော့နည်းရမယ်။ အခုအချိန်မှာ ဖက်ဒရယ်ဆိုတဲ့ စကားလုံးတော့ ၂၄ နာရီ တွင်တွင် ပြောလို့ရပြီ။ အရင်လိုလည်း ကြောက်စရာမလိုတော့ဘူး။ ကျွန်တော်တို့မှာ



ဦးလှမောင်ရွှေ

အဝေးကျရင် အကောင်းဆုံးဖြစ်အောင် တင်ပြမှာပါ။ ကျွန်မဆိုရင်လည်း မိခင်ပါတီကို အတတ်နိုင်ဆုံး တင်ပြမယ်။ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်က ရှေ့ကိုရောက်ဖို့ အင်မတန်မှ အရေးကြီးလိုအပ်တယ်။

ဦးစောထွန်းအောင်မြင့် ကရင်တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီးရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

ဒီနေ့ဆွေးနွေးပွဲမှာ နိုင်ငံရေးမူဘောင်ရေးဆွဲဖို့ အလုပ်အဖွဲ့ကို ဖွဲ့စည်းဖို့အတွက် မူအားဖြင့် သဘောတူထားတယ်။ အသေးစိတ်လုပ်ဖို့ ဒီနေ့အချိန်သိပ်မရကြဘူး။ အလုပ်အဖွဲ့ကို အမြန်ဆုံးဖွဲ့စည်းဖို့ထပ်ပြီး ဆက်ဆွေးနွေးသွားဖို့ရှိတယ်။ Deed of Commitment ကို အမြန်ဆုံး ဆောင်ရွက်သွားဖို့ ပြောထားတယ်။ တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီးတွေ ဘက်ကတော့ ရွေးကောက်ပွဲနီးပြီ။ အချိန် ငါးလလောက်ပဲ လိုတော့တဲ့ အချိန်ကြားထဲမှာ NCA မလုပ်နိုင်ဘူးဆိုရင် နောက်အစိုးရသစ်တက်တဲ့ အခါမှာ အစကနေ ပြန်စနေရမယ်။ ငြိမ်းချမ်းရေးကလည်း တိုင်းပြည်အတွက် ပထမအဆင့်အနေနဲ့ မလွဲမသွေလိုအပ်တယ်။ ဒါကြောင့် အမြန်ဆုံးလုပ်ဖို့ အဓိကဆွေးနွေးပါတယ်။ နိုင်ငံရေးမူဘောင်နဲ့ပတ်သက်ပြီး ဆက်လက်ဆွေးနွေးသွားဖို့ရှိမယ်။ အလုပ်အဖွဲ့ဖွဲ့ရမယ်။ ပြီးရင် နိုင်ငံရေးမူဘောင်ကိုသွားမယ်။ အဲဒါပြီးတာနဲ့ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲ လုပ်သွားမယ်။ ဘာပဲဖြစ်ဖြစ် အနည်းဆုံး ဒီအစိုးရသက်တမ်းမှာ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲ တစ်ပွဲလောက် လုပ်ဖြစ်သွားမယ်ဆိုရင် ဆက်သွားမယ်။ ဒါတွေက မလုပ်မဖြစ်လုပ်ရမယ်လို့။ မဟုတ်ရင် Zero Setting လို့ခေါ်တဲ့ မူလအခြေအနေကို ပြန်ရောက်သွားနိုင်တယ်။ လွှတ်တော်က အတည်ပြုထားနိုင်ပြီဆိုရင် နောက်အစိုးရက ငြိမ်းချမ်းရေးကို ဆက်လုပ်လို့ရပြီ။ ရွေးကောက်ပွဲမတိုင်မီမှာ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးစာချုပ်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးဖြစ်ဖို့နဲ့ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲ စလုပ်ဖြစ်ဖို့ မျှော်လင့်ထားပါတယ်။

ဦးလှမောင်ရွှေ မြန်မာနိုင်ငံငြိမ်းချမ်းရေး ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းဗဟိုဌာန(MPC) ဒီဇွန်ပွဲကို ဦးဆောင်ကျင်းပတာ



ဦးစောထွန်းအောင်မြင့်

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ (UPWC) ကလည်း မဟုတ်ဘူး။ တစ်နိုင်လုံးအပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းရေးအဖွဲ့ (NCCT) ကလည်း မဟုတ်ဘူး။ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့တွေဖြစ်တဲ့ KNU၊ RCSS၊ နောက် တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းတွေနဲ့ တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီးတွေ အစုအဖွဲ့ လေးစုကနေပြီးတော့ ဦးဆောင်ကျင်းပတာဖြစ်တယ်။ ပြောင်းလဲလာတဲ့ နိုင်ငံရေးအခင်းအကျင်းအပေါ်မှာ သူတို့လို တစ်ကြိမ်တစ်ခါက လက်နက်ကိုင်ခဲ့တဲ့သူတွေကလည်း သူတို့အနေနဲ့ ဒီလိုပွဲမျိုးကို လုပ်ခွင့်ရှိနေပြီ။ လုပ်လည်း လုပ်လာကြပြီ။ ဒီနေ့အခမ်းအနားရဲ့ အဓိကရည်ရွယ်ချက်ကတော့ Political Dialogue ကို အမြန်ဆုံးရောက်အောင် ဘယ်လိုသွားမလဲ။ ရွေးကောက်ပွဲမတိုင်မီမှာလည်း Political Dialogue ကို ဆက်လုပ်ချင်တယ်။ ဒါမှသာလျှင် နောင် ဘယ်အစိုးရပဲ တက်တက် ဒီဖြစ်စဉ်က ဆက်ပြီး ဆောင်ရွက်နိုင်တဲ့ဖြစ်စဉ် သူတို့ဖြစ်စေလိုပါတယ်။ အဲဒီအတွက် ဒီနေ့ဆွေးနွေးတာပါ။ အပြင်မှာပြောနေကြသလို အခြားညီလာခံတွေကို အဓိပ္ပာယ်

အမေး၊ အရေး - ရဲခေါင်ညွန့်၊ မြတ်သန္တာမောင်၊ ဓာတ်ပုံ - ဖိုးထောင်

တစ်မျိုးဖော်ဆောင်ဖို့အတွက်လည်း မဟုတ်ဘူး။ သူတို့ရဲ့ အဓိကရည်ရွယ်ချက်က နိုင်ငံရေးတွေဆွဲဆွေးနွေးပွဲများကသာလျှင် တိုင်းပြည်ရဲ့ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးကို ရမယ်။ နိုင်ငံရေးတွေဆွဲဆွေးနွေးပွဲတွေရောက်အောင် ဘယ်လိုသွားကြမလဲဆိုတာက အဓိကပါပဲ။

ဒီနေ့ဆွေးနွေးပွဲကို လုပ်တဲ့ပုံစံက အတော်လေး အသိအမှတ်ပြုဖို့ကောင်းပါတယ်။ ဘာကြောင့်လဲဆိုတော့ ဒီနေ့ဆွေးနွေးပွဲမှာ သဘာပတိ ငါးဦးတင်ထားတာ တွေ့ပါတယ်။ သဘာပတိ ငါးဦးမှာ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့တွေက နှစ်ဦး၊ နိုင်ငံရေးပါတီတွေကနှစ်ဦး (တိုင်းရင်းသားပါတီဘက်က တစ်ဦးနဲ့ ပြည်မက တစ်ဦး)၊ နောက် တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီး တစ်ဦးဆိုပြီး တင်ထားတာတွေ့တယ်။ ဆွေးနွေးရာမှာလည်း အားလုံးပါဝင်နိုင်ဖို့ဆိုပြီးတော့ နိုင်ငံရေးပါတီတွေက ငါးဦးဆွေးနွေးပြီးရင် တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်တွေဘက်က တစ်ဦး၊ တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီးတွေနဲ့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးတွေထဲကနှစ်ဦး ဆွေးနွေးတယ်။ ဆွေးနွေးပွဲ တစ်လျှောက် ဒီလိုအလှည့်ကျသွားတယ်။ တော်တော်များများလည်း ဝင်ရောက်ဆွေးနွေးခွင့်အနေအထားမျိုးရှိတယ်။ သူတို့ပြောတာကို နားထောင်ကြည့်ရတာတော့ NCCT ဆိုတာ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် (၁၆)ဖွဲ့ကို စုထားတာ။ UPWC က အစိုးရဘက်က စုဖွဲ့ထားတာ။ သူတို့က အနာဂတ်မှာ Dialogue Pater ဖြစ်လာမယ့် NCCT လည်း မဟုတ်။ UPWC လည်းမဟုတ်ဘဲ နိုင်ငံရေးပါတီတွေပါ ပါဝင်တဲ့ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ရေးအဖွဲ့တစ်ခုကို ဖွဲ့လိုတယ်ဆိုတာကို ဆွေးနွေးတာ။

ဘက်စုံပညာထူးချွန် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ဂုဏ်ပြုပွဲ ကြံခင်းမြို့နယ်၌ ကျင်းပ

ကြံခင်း မေ ၁၀

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဘက်စုံပညာထူးချွန် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုပွဲအခမ်းအနားကို မေ ၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကြံခင်းမြို့၊ ဇေယျာဓိခန်းမ၌ ကျင်းပရာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဖိုးမင်းထိုက်နှင့် မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးသိန်းဝင်းတို့က ဂုဏ်ပြုစကားပြောကြားပြီး ဘက်စုံပညာထူးချွန်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား တာဝန်ရှိသူအသီးသီးတို့က ဂုဏ်ပြုဆုများ ချီးမြှင့်ကြသည်။

အဆိုပါဘက်စုံပညာထူးချွန် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများမှာ ကြံခင်းအခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းမှ ဒသမတန်းဘက်စုံပညာထူးချွန် မယွန်းမိမိထက်၊ နဝမတန်းဘက်စုံပညာထူးချွန် မထက်အိန္ဒြာလင်း၊ အဋ္ဌမတန်း ဘက်စုံပညာထူးချွန် မောင်ဝေယျိုးဦးနှင့် မအေးခန့်ကျော်တို့ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မသု(ပြန်/ဆက်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုင်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့်အဖွဲ့ Lok Virsa National Heritage Museum ကြည့်ရှုလေ့လာ

နေပြည်တော် မေ ၁၀

ပါကစ္စတန်နိုင်ငံတွင် ချစ်ကြည်ရေးခရီးရောက်ရှိ နေသောတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုင်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် အဖွဲ့သည် မေ ၉ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် ညနေ ၄ နာရီခွဲတွင် အစ္စလာမာဘတ်မြို့ရှိ Lok Virsa National Heritage Museum သို့ ရောက်ရှိကြပြီး ပြတိုက်အတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုလေ့လာကြသည်။(ယာဝုံ)

Museum သည် ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ၏ အကြီးဆုံးသော ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာပြတိုက်တစ်ခုဖြစ်ပြီး ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ အတွင်း အမျိုးမျိုးကွဲပြားခြားနားသည့် လူနေမှုပုံစံ ပြခန်း၊ မြေအိုးမြေခွက်ပြခန်း၊ ဝိတနှင့် အထည်အလိပ် ပြခန်း၊ ချည်ထည်ပန်းထိုးပြခန်း၊ လက်ဝတ်ရတနာပြခန်း၊ ရုပ်ပွားတော်နှင့် ရုပ်ပုံကားချပ်ပြခန်း၊ နိုင်ငံဆေးရေး ပန်းချီပြခန်း၊ အင်္ဂတေအတတ်ပညာပြခန်း၊ သတ္တုထည် ပြခန်း၊ ဖောင်းကြွပုံနှိပ်ပြခန်း စသည်ဖြင့် ကဏ္ဍမျိုးစုံစွာ ခင်းကျင်းပြသထားကြောင်း သိရသည်။ (မြဝတီ)



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုင်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့်အဖွဲ့ ပါကစ္စတန်နိုင်ငံမှ ဆားဘီးယားနိုင်ငံသို့ ဆက်လက်ထွက်ခွာ

နေပြည်တော် မေ ၁၀

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုင်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့်အဖွဲ့သည် မေ ၉ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် ည ၉ နာရီ ၂၅ မိနစ်တွင် ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ အစ္စလာမာဘတ်မြို့မှ လေကြောင်းခရီးဖြင့် ထွက်ခွာကြရာ မေ ၁၀ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၆ နာရီတွင် ဆားဘီးယားနိုင်ငံ ဘဲလ်ဂရီတ်မြို့ Nikola Tesla လေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိကြသည်။

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့အား ဆားဘီးယားနိုင်ငံ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ State Secretary H.E. Mr. Zoran Dordevic၊ Brig- Gen.S. Joksimovic၊ ဆားဘီးယားနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးဇော်ထွန်းနှင့်ဇနီး၊ သံမှူးကြီး ဦးအောင်ကျော်မိုးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။(ဝဲဝဲ)

(မြဝတီ)

ဒိုက်ဦးမြို့နယ် ဒိုးတန်းကျေးရွာ ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲနှင့် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

ဒိုက်ဦး မေ ၁၀

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး(အရှေ့) ဒိုက်ဦး မြို့နယ် ဒိုးတန်းကျေးရွာ ကျေးလက် ကျန်းမာရေးဌာန လွှဲပြောင်း ပေးအပ်ပွဲနှင့် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မေ ၇ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန အဝင် မုခ်ဦး၌ ကျင်းပရာ တာဝန်ရှိသူ များက ဖဲကြိုးဖြတ်၍ ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။ ဆက်လက်၍ အလှူရှင် ဦးသန်း

နိုင်က ဒိုးတန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေး ဌာနအား လှူဒါန်းရသည့်အကြောင်း ရင်းနှင့် လှူဒါန်းထားမှုကို ရှင်းလင်း ပြောကြားပြီး အလှူရှင်က ဒိုးတန်း ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနနှင့် ပတ်သက်သော စာရွက်စာတမ်းများ နှင့် ဆေးပဒေသာပင် ကျပ်သိန်း ၃၀ အား လွှဲပြောင်းပေးအပ်လှူဒါန်းသည်။ ဒိုးတန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေး ဌာနအား ရန်ကုန်မြို့ မြန်မာစံတော် ဝင်ကျောက်မျက်ရတနာကုမ္ပဏီ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ဦးသန်းနိုင်- ဒေါ်အေးအေးဝင်း မိသားစုက ငွေကျပ်သိန်း ၃၃၀ မတည်၍ ကျေးရွာနေပြည်သူများက ငွေကျပ် ၆၅ သိန်းနှင့် နိုင်ငံတော်က ပံ့ပိုးငွေကျပ် ၁၃၅ သိန်း စုစုပေါင်း ကျပ်သိန်း ၅၃၀ ဖြင့် တည်ဆောက် ထားသော ပေ ၆၀ x ပေ ၃၀ အုတ်ညှပ်တစ်ထပ်အဆောက်အအုံ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ကျော်ကျော်(IPRD)



မိုးရွာသွန်းပြီး လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် နေအိမ်များပြိုကျပျက်စီး ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သည့် ပူးပေါင်းအဖွဲ့ သွားရောက်ကူညီ

နေပြည်တော် မေ ၁၀

မေ ၈ ရက် ည ၇ နာရီ ၁၅ မိနစ်မှ ၁၀ နာရီထိ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဝါန်းဇွန်မြို့နယ်အတွင်း လေပြင်း တိုက်ခတ်မှုကြောင့် ဝါန်းမြွှာကျေးရွာ သိမ်တော်ရပ်ရှိ နေအိမ်တစ်လုံး ပြိုကျ၊ နေအိမ်တစ်လုံးအမိုးလန်ပြီး သဖန်းသာကျေးရွာရှိ နေအိမ် ၁၅ လုံးအမိုးလန်ခဲ့သဖြင့် စုစုပေါင်း တန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၇၇၃၀၀၀ ခန့် ဆုံးရှုံးခဲ့ရာ ဝါန်းဇွန်မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ စည်ပင်သာယာဝန်ထမ်း များနှင့် အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ က ကျေးရွာနေပြည်သူများနှင့် ပူးပေါင်း၍ လိုအပ်သည်များ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ အလားတူ ထိုနေ့ ည ၉ နာရီ ၄၅

မိနစ်မှ မေ ၉ ရက် ၀၀:၄၅ ထိ စဉ့်ကိုင်မြို့နယ်အတွင်း လေပြင်း တိုက်ခတ်မှုကြောင့် ရန်ကုန်- မန္တလေး ကားလမ်းတစ်လျှောက်ရှိ ကြော်ငြာဆိုင်ဘုတ်ခုနစ်ခုယိုင်လဲ၊ ရန်အောင်မြင်ရပ်ကွက်ရှိ နေအိမ် တစ်လုံး အုန်းပင်ပိတ်ပျက်စီး၊ ဒေါင့်ကြီး ကွေ့ကျေးရွာရှိ နေအိမ်အလုံး ၅၀ အမိုးလန်ပျက်စီး၊ တအံ့ကျေးရွာရှိ နေအိမ်တစ်လုံး သစ်ပင်ပိတ်၍ ပြိုလဲ ပျက်စီး၊ ဇော်ဂျီကျေးရွာရှိ နေအိမ် အလုံး ၂၀ အမိုးလန်ပျက်စီး၊ ညောင်ပင် ကြီးကျေးရွာရှိ နေအိမ်လေးလုံး သစ်ပင်ပိတ်၍ ပျက်စီး၊ နေအိမ် ၁၃ လုံး အမိုးလန်ပျက်စီး၊ အုန်းလက်ကောက် ကျေးရွာရှိ နေအိမ်တစ်လုံး ပြိုကျ ပျက်စီး၊ မုန်ပင်ကျေးရွာရှိ နေအိမ် နှစ်လုံးယိုင်လဲ၊ ပလိပ်မြေဘုရားဝင်း အတွင်းရှိ စေတီ ခုနစ်ဆူ ထီးတော် စောင်း၊ တန်ဆောင်းလေးခု သစ်ပင် ပိတ်ပျက်စီး၊ ပလိပ်အခြေခံပညာအထက် တန်းကျောင်း အမိုးသွပ်ခုနစ်ချပ်လန်၊ မူလတန်းကျောင်းဆောင်ယိုင်နဲ့၊ အရန်မီးသတ်ရုံး အမိုးလန်ပျက်စီး၊ ညောင်ပင်သာရပ်နှင့် သရက်ချောင်း ရပ်ကွက်ဝန်းကျင်တို့ရှိ လျှပ်စစ်မီးတိုင် ၁၀ တိုင်လဲကျခဲ့ပြီး စုစုပေါင်း တန်ဖိုး ငွေကျပ် ၁၄၂၁၀၀၀ ခန့် ဆုံးရှုံးခဲ့ရာ အဆိုပါနေရာများသို့ စဉ့်ကိုင်မြို့ နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ စဉ့်ကိုင်မြို့မရဲစခန်းမှတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာဝန်ထမ်းများ၊ လျှပ်စစ်ဝန်ထမ်းများ၊ အရန်မီးသတ် တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ရပ်ကွက်နေပြည်သူ များပါဝင်သည့် ပူးပေါင်းအဖွဲ့က သွားရောက်ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ (ရဲပြန်ကြား)



ပြည်တွင်းရေးရာ

ရမည်းသင်းမြို့နယ် ကျေးရွာကိုယ်ထူကိုယ်ထ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေး ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားများ ကျင်းပ

နေပြည်တော် မေ ၁၀

ရမည်းသင်းမြို့နယ်လုံးကျွတ် လျှပ်စစ်မီးလင်းရေး စီမံချက်ကျေးရွာ ကိုယ်ထူကိုယ်ထ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားများကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ကျင်းပရာ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့် တက်ရောက်အားပေးသည်။

ရှေးဦးစွာ ရမည်းသင်းမြို့နယ် ကြံပင်ကျေးရွာ ကိုယ်ထူကိုယ်ထ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးဆိုင်ဘုတ်ကို ကြံပင် ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဦးပိမလ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဘိုနီ၊ ထရပ်စတော်မာ အလှူရှင် ဦးမောင်အောင်တို့က ဖဲ ကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြပြီး (ယာဝု) အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌက မီးလင်းရေးဆိုင်ဘုတ်ကို စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

ရမည်းသင်းမြို့နယ်တွင် မြို့နယ်လုံးကျွတ် လျှပ်စစ် မီးလင်းရေးစီမံချက်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ကျေးရွာ ပေါင်း ၂၄၆ ရွာအနက် ၁၅၈ ရွာသို့ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ယင်းတို့တွင် ကျေးရွာ ၅၃ ရွာသို့ ဓာတ်အားလိုင်းမှတစ်ဆင့် လျှပ်စစ်မီးသွယ်တန်း ပေးနိုင်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။

ဖွင့်ပွဲအပြီးတွင် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌသည် ကြံပင်ကျေးရွာ သာသနာ့ပိတောက် ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဝိမလအား ဖူးမြော်ကြည်ညို၍ လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်း များ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။ ထို့အတူ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌသည်

ထန်းတောကျေးရွာ ကိုယ်ထူကိုယ်ထလျှပ်စစ်မီးလင်းရေး ဆိုင်ဘုတ်ကို ထန်းတောကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဦးပညာသာမိ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဘိုနီ၊ ကျေးရွာမီးလင်းရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်မောင်နှင့်အတူ ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး မီးလင်းရေးဆိုင်ဘုတ်ကို စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌသည် ချောင်းခွ ကျေးရွာ ကိုယ်ထူကိုယ်ထ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးဆိုင်ဘုတ်ကို ချောင်းခွကျေးရွာဆရာတော် ဦးကောဝိဒ၊ ဒုတိယတိုင်း ဒေသကြီးလျှပ်စစ်မှူး ဦးစိန်ဝင်းမြင့်၊ ကျေးရွာမီးလင်းရေး ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းခင်နှင့်အတူ ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ် ပေးပြီး မီးလင်းရေးဆိုင်ဘုတ်ကို စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ် ပေးသည်။

ယင်းနောက် ရမည်းသင်းမြို့နယ် မြို့နယ်လုံးကျွတ် လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးစီမံချက် ကျေးရွာကိုယ်ထူကိုယ်ထ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးဖွင့်ပွဲအောင်ပွဲကို ကန်အောက်ကျေးရွာ ရတနာသာသနာ့ပိတောက်ကျောင်း၌ကျင်းပရာ ဆရာတော် စန္ဒာသီရိက အနုမောဒနာတရား ဟောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက လျှပ်စစ် ဓာတ်အားကို လျှပ်စီးလက်ခြင်းမှတစ်ဆင့် ရှာဖွေသိရှိခဲ့ပါ ကြောင်း၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်ကို အကျိုးရှိစွာ အသုံးပြုရန်အတွက် လူသားများက တီထွင်ကြံဆခဲ့ပြီး လူသားအကျိုးပြု စွမ်းအင်ဖြစ်အောင် ထုတ်လုပ်ခဲ့ပါကြောင်း၊ လျှပ်စစ် ဆိုသည်မှာ လူသားများကို အကျိုးပြုသကဲ့သို့ အန္တရာယ် လည်း ရှိပါကြောင်း၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိသည့်အတွက်



စက်မှုလက်မှုကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာပြီး ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့်ထုတ်လုပ်နိုင်သည့်အပြင် အလုပ် သမားနှင့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများကို ဖန်တီးပေး နိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ လျှပ်စစ်မီးရရှိပါက တန်ဖိုးရှိသည့် စွမ်းအင် ကိုအကျိုးရှိစွာ အသုံးပြုနိုင်ရန်လိုအပ်ပြီး ချွေတာသုံးစွဲ ရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ရရှိသည့်လျှပ်စစ်ပေါ်မူတည်ပြီး မိမိတို့၏ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများကို တိုးချဲ့လုပ်ကိုင်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ချောင်းခွတောကျောင်းနှင့် ပေတောကုန်း ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများသို့ သွားရောက်၍ ဆရာတော် သံဃာတော်များအား ဖူးမြော်ကြည်ညိုပြီး လှူဖွယ်ဝတ္ထု ပစ္စည်းများ လှူဒါန်းသည်။

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ရမည်းသင်းမြို့နယ်လုံးဆိုင်ရာ အမျိုးသားသာသနာ့ပိတောက် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေး သံဃာတော်များအဖွဲ့က ကြီးမှူးကျင်းပသည့် တတိယ အကြိမ်မြောက် ဗုဒ္ဓဘာသာယဉ်ကျေးလိမ္မာစာမေးပွဲ

ကျင်းပနေမှုကို သွားရောက်ကြည့်ရှုအားပေးသည်။

အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌသည် နည်းပညာ တက္ကသိုလ် (ရမည်းသင်း)နှင့် သာသနာ့ပိတောက်တို့တွင် ကျင်းပသည့် မူလတန်းအဆင့် ဗုဒ္ဓဘာသာယဉ်ကျေးလိမ္မာ စာမေးပွဲသို့ အခြေခံပညာ မူလတန်းအဆင့်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ဝင်ရောက်ဖြေဆိုနေမှုကို ကြည့်ရှုအား ပေးသည်။

အဆိုပါ ယဉ်ကျေးလိမ္မာစာမေးပွဲကို မေ ၉ ရက်မှ ၁၀ ရက်အထိ ကျင်းပခဲ့ပြီး မူလတန်းအဆင့်တွင် ၄၉၆၉ ဦး နှင့် အလယ်တန်းအဆင့်တွင် ၁၄၂၂ ဦး ဝင်ရောက် ဖြေဆိုခဲ့ကြသည်။ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက မူလတန်းအဆင့်တွင် ဆုရရှိသူသုံးဦးအတွက် ငွေကျပ် သုံးသိန်းနှင့် အလယ်တန်းအဆင့်တွင် ဆုရရှိသူ သုံးဦး အတွက် ငွေကျပ် လေးသိန်းခွဲ ဆုချီးမြှင့်ရန် ပေးအပ် လှူဒါန်းခဲ့သည်။

(သတင်းစဉ်)

ကျွန်းစုမြို့နယ် ဆလုံတိုင်းရင်းသားများအား စောင့်ရှောက်ထောက်ပံ့

ကျွန်းစု မေ ၁၀

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြိတ် ခရိုင် ကျွန်းစုမြို့နယ် ရေမြစ်ကြီး ကျေးရွာအုပ်စု ခုံးပုလဲအော်ကျေးရွာ နေ ဆလုံတိုင်းရင်းသားများ၏ လူမှု ဘဝပုံစံများကို လေ့လာရန်နှင့် ဆလုံတိုင်းရင်းသားလူမျိုးများအား ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးအခြေ အနေများကို ကြည့်ရှုဆောင်ရွက် ရေးနိုင်ရေးအတွက် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ပြန်လည်နေရာချ ထားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်မြတ်မြတ်

အုန်းခင်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကို၊ တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများသည် ကျွန်းစုမြို့နယ် ခုံးပုလဲအော်ကျေးရွာ သို့ မေ ၁၀ ရက်က သွားရောက်စောင့် ရှောက်ထောက်ပံ့ပေးသည်။

အဆိုပါကျေးရွာတွင် နေထိုင် လျက်ရှိကြသည့် ဆလုံတိုင်းရင်းသား လူမျိုးများ၏ ပညာရေးနှင့် ကျန်းမာ ရေးအတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေး ထားမှုအခြေအနေများ၊ ကျေးလက် ကျန်းမာရေး ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အခြေအနေများ၊ လူမှုနေထိုင်မှု

ဘဝပုံစံများကို ကြည့်ရှုကြကာ ကျန်းမာရေး အခြေအနေများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပေးပြီး(စုံပုံ) လိုအပ် သောဆေးဝါးများ၊ ကျောင်းသုံးဗလာ စာအုပ်များ၊ အဝတ်အထည်များ၊ စားသောက်ဖွယ်ရာများနှင့် အိမ်သုံး ပစ္စည်းများကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ကြ သည်။

ကျွန်းစု (ပြန်/ဆက်)

ထူးချွန်ကြက်ခြေနီ ချီးမြှင့်ပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် မေ ၁၀

ရှေးဦးပြုစုခြင်း အခြေခံသာမန်စခန်း သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်၊ ထူးချွန် ဆုချီးမြှင့်ခြင်းနှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ဂုဏ်ပြုဆုချီးမြှင့်ခြင်းကို မေ ၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း ခရိုင် လှိုင်သာယာမြို့နယ် မြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံ သင်တန်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ မြို့နယ်ကြက်ခြေနီ အသင်းဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်ကျန်းမာရေး ဦးစီးမှူး ဒေါက်တာခင်ဇော်နှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကြက်ခြေနီ သူနာပြုတပ်ဖွဲ့ဦးစီးမှူး ပထမတန်း ဦးမျိုးမင်းနောင်တို့ တက်ရောက်၍ သင်တန်းဆင်း အမှာစကားပြောကြား သည်။

မြို့နယ်ကြက်ခြေနီတပ် ရင်းမှူး၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့ မြို့နယ်မှူး ဦးသန်း မြင့်ဦးနှင့်မြို့နယ်/ရပ်ကွက်/ကျေးရွာ အုပ်စု ကြက်ခြေနီခွဲမှူးစိတ်မှူးများ၊ ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် သင်တန်း ဆင်း သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ၊ မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ စုစုပေါင်း ၁၀၀ ကျော် တက်ရောက် ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၃၉)

နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ပရဟိတကျောင်းသို့ ဆန်၊ ဆီ၊ ပဲ၊ ဆား လှူဒါန်း

နေပြည်တော် မေ ၁၀

နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီက စမတောင် ပရဟိတ လူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးကျောင်းသို့ အခြေခံ စားကုန် လေးမျိုး(ဆန်၊ ဆီ၊ ပဲ၊ ဆား) တို့အား လစဉ်လှူဒါန်းထောက်ပံ့ လျက်ရှိရာ (၃၇) ကြိမ်မြောက် လှူဒါန်း ခြင်းအခမ်းအနားကို အဆိုပါ စမတောင် ပရဟိတ လူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေး ကျောင်း အောင်ဇေယျဗိမာန်၌ ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက ကျင်းပရာ နေပြည်တော် စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီမှ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့်ပြန်ကြားရေး ဌာနမှူး ဦးဝင်းနိုင် ဦးဆောင်ပြီး လယ်ဝေးမြို့နယ် စည်ပင်သာယာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဝင်းနိုင်ဦး၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးမှ ဦးစီးအရာရှိ ဦးမောင်မောင်တို့ ပါဝင်သော လှူဒါန်းရေးအဖွဲ့က သွားရောက် လှူဒါန်းခဲ့သည်။

စမတောင်ပရဟိတ လူငယ်ဖွံ့ဖြိုး ရေးကျောင်းသို့ နေပြည်တော်စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီမှ ၂၀၁၂ ခုနှစ် မေလမှတစ်ဆင့် အခြေခံလိုအပ်သည့် စားကုန် လေးမျိုး(ဆန် အိတ် ၅၀၊ ဆီ ပိဿာ ၃၀၊ ပဲပိဿာ ၅၀၊ ဆား ပိဿာ ၃၀) တို့အား လစဉ်လှူဒါန်းခဲ့ရာ ယနေ့ (၃၇) ကြိမ်မြောက် အထိ စုစုပေါင်းငွေကျပ် ၃၅၁ သိန်းကျော် တန်ဖိုးရှိ အခြေခံစားကုန်များ လှူဒါန်းခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီအနေဖြင့် နေပြည်တော် လယ်ဝေးမြို့နယ် သာဝတ္ထိမြို့နှင့် လေးမိုင်ခန့်အကွာ အလယ်ရိုးမပေါ် ရှိ စမတောင်ပေါ်မှ မဟာပရဟိတ လူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးကျောင်းရှိ မိဘမဲ့ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၄၀၀ ကျော်အတွက် နေထိုင် စားသောက်ရေး၊ ပညာသင်ကြားရေး တို့အတွက် ထောက်ပံ့လှူဒါန်းခဲ့ရာ

၉-၆-၂၀၁၁ ရက်တွင် ပညာသင် စရိတ်နှင့်ကျောင်းဝတ်စုံ ထောက်ပံ့ လှူဒါန်းခြင်းအတွက်ငွေကျပ် ၂၀၀ ဒသမ ၃၅ သိန်းနှင့်ငွေပဒေသာပင် စိုက်ထူလှူဒါန်းခြင်းအတွက် ငွေကျပ်



(၁၀၇)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကချင်ပြည်နယ် ချီဖွေမြို့နယ်နှင့် ဆော့လော်မြို့နယ်ဝန်းကျင် မီးလင်းရေးဆောင်ရွက်

မြစ်ကြီးနား မေ ၁၀
 ကချင်ပြည်နယ် ချီဖွေမြို့နယ်နှင့် ဆော့လော်မြို့နယ်ဝန်းကျင် မီးလင်းရေးအတွက် မြစ်ကြီးနားမြို့၏ အရှေ့မြောက်ဘက် ၁၂၅ မိုင်ခန့်အကွာရှိ မေခမြစ်၏ မြစ်လက်တက်ဖြစ်သော ငေါ်ချမ်းခမြစ်ပေါ်တွင် ငေါ်ချမ်းခ ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းအား တုံရှင်းချောင်း၊ လောင်းဒင်၊ ဂေါလန်နှင့် ခန့်ကန်းရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း လေးခု တို့ဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဝန်ကြီးဌာန၊ တရုတ်နိုင်ငံ YPIC International Energy Cooperation & Development Co.,Ltd နှင့် မြန်မာနိုင်ငံသားပိုင် International Group of Entrepreneurs Co.,Ltd. (IGOEC) တို့မှ ပူးပေါင်းပြီးအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။



ဂေါလန် ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းကို ဆော့လော်မြို့နယ် အရှေ့တောင်ဘက် မြန်မာ-တရုတ်နယ်စပ်နယ်ခြားမှတ်တိုင်အမှတ်(၂၁)မှ ၈၆ ဒဿမ ၁ ကီလိုမီတာအကွာတွင် တည်ဆောက်မည်ဖြစ်ပြီး တပ်ဆင်စက်အင်အားမှာ မဂ္ဂါဝပ် ၁၂၀ ရှိသည်။ ကွန်ကရစ်တံခံအမျိုးအစားဖြစ်ပြီး တံခံအမြင့်မှာ ၄၇ မီတာနှင့်အလျားမှာ ၁၁၉ မီတာရှိ၍ စီမံကိန်းကာလမှာ သုံးနှစ် ခြောက်လခန့်ကြာမြင့်မည်ဖြစ်သည်။

ခန့်ကန်း ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းကို ဆော့လော်မြို့နယ် အရှေ့တောင်ဘက် ဖိမော်ဒေသမှ ကီလိုမီတာ ၃၀ အကွာတွင် တည်ဆောက်မည်ဖြစ်ပြီး တပ်ဆင်စက်အင်အားမှာ မဂ္ဂါဝပ် ၁၄၀ ရှိသည်။ ကွန်ကရစ်တံခံအမျိုးအစားဖြစ်ပြီး တံခံအမြင့်မှာ ၅၆ မီတာနှင့်အလျားမှာ ၁၉၂ မီတာရှိသည်။ စီမံကိန်းကာလမှာ သုံးနှစ်ခါးလခန့်ကြာမြင့်မည်ဖြစ်သည်။

တုံရှင်းချောင်းရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းကို ဆော့လော်မြို့နယ်၏ အရှေ့တောင်ဘက် ပေလမြစ်နှင့် မော်ချမ်းခမြစ်တို့ဆုံရာ အောက်ဘက်တွင် တည်ဆောက်မည်ဖြစ်ပြီး တပ်ဆင်စက်အင်အား မဂ္ဂါဝပ် ၃၄၀ရှိပြီး ကွန်ကရစ်

တံခံ အမျိုးအစားဖြစ်သည်။ တံခံအမြင့်မှာ ၆၃ မီတာနှင့် အလျားမှာ ၁၄၅ မီတာရှိပြီး တည်ဆောက်ရေးကာလမှာ သုံးနှစ်ခါးလခန့်ဖြစ်သည်။ ၎င်း ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း လေးခု၏ စုပေါင်းစက်တပ်ဆင်အင်အားမှာ မဂ္ဂါဝပ် ၁၂၀၀ ရှိပြီး နှစ်စဉ်ပျမ်းမျှ ဓာတ်အားနာရီ သန်းပေါင်း ၅၈၆၉ ဒဿမ ၅ ကီလိုဝပ်ထုတ်လုပ်နိုင်မည်ဖြစ်၍ တည်ဆောက်ရေးကာလမှာ ၁၀ နှစ် ကြာမြင့်မည်ဖြစ်သည်။ ထွက်ရှိလာသည့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားများအားလုံးကို မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းသို့ ဖြန့်ဖြူးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ငေါ်ချမ်းခရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းအခြေအနေများနှင့် ပတ်သက်၍ မေ ၆ ရက်က ကချင်ပြည်နယ် ချီဖွေမြို့နယ် ဖိမော်ဒေသတွင်လည်း ကောင်း၊ မေ ၇ ရက်က ဆော့လော်မြို့နယ် မျော့ဂျောင်းကျေးရွာတွင်လည်းကောင်း ဒေသခံပြည်သူလူထုနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်ခဲ့ရာ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဝန်ကြီးဌာနမှ လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူးဦးကျော်အောင်ဝင်းက လျှပ်စစ်ကဏ္ဍ၏ အရေးပါပုံနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် IGOEC ကုမ္ပဏီမှ အထွေထွေမန်နေဂျာ ဦးအောင်ကျော်မင်းက “ဒီစီမံကိန်းတည်ဆောက်ရင် ထိခိုက်နိုင်မယ့် ဧရိယာပမာဏဟာ အလွန်နည်းပါးပါတယ်။ ရေလျှောင့်တစ်ကြောင့် ထိခိုက်မယ့်ရွာ၊ ကျောင်း၊ ဆေးရုံ၊ စိုက်ပျိုးမြေတွေ ရှိခဲ့ရင်လည်း မူလထက် သာလွန်ကောင်းမွန်တဲ့ အနေအထားမျိုးနဲ့ ကျေးရွာအသစ်တွေ ထူထောင်ပေးသွားပါမယ်။ ဒါ့အပြင် ကျေးရွာတွေအတွင်း လူနေအိမ်တွေ၊ ဆေးပေးခန်း၊ ကျောင်းနဲ့ ဘာသာရေးအဆောက်အအုံ၊ လမ်း၊ တံတားတွေကိုလည်း ပြန်လည်တည်ဆောက်ပေးပါမယ်။ စိုက်ပျိုးရေးအတွက် လယ်ယာမြေအသစ်တွေ ပြန်လည်ဖော်ဆောင်ပေးပါမယ်။ မွေးမြူရေးတိရစ္ဆာန်တွေ ထောက်ပံ့ပေးမယ်။ ဆုံးရှုံးမှုပမာဏနဲ့ ညီမျှတဲ့ ထောက်ပံ့ကြေး၊ လျော်ကြေးတွေပေးပါမယ်။ ဒေသခံတွေ ရေရှည်ရပ်တည်နိုင်စေဖို့ နိုင်ငံတကာ စံချိန်စံညွှန်းတွေနဲ့အညီ ဆောင်ရွက်ပေးသွားပါမယ်” ဟု စီမံကိန်းသက်ရောက်မှုကြောင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှုအပေါ် ပြန်လည်ဆောင်ရွက်ပေးမည့် အခြေအနေနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

“စီမံကိန်း တည်ဆောက်ခြင်းကြောင့် ဒေသတွင်း လမ်းပန်းဆက်

သွယ်ရေးကောင်းမွန်စေပြီး လမ်းတံတားတွေ တိုးတက်ကောင်းမွန်လာပါမယ်။ စီမံကိန်းတည်ဆောက်ရေးကာလအတွင်း ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်သား အများအပြားအတွက်ကိုလည်း ဒေသခံတွေအား အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းတွေ ခန့်ထားပေးနိုင်ပါတယ်။ ဒေသခံ ပြည်သူတွေ၊ ပညာရှင်တွေ အနေနဲ့ ရေအား အဆောက်အအုံ တည်ဆောက်ခြင်း၊ စက်မှုနဲ့ လျှပ်စစ်ပစ္စည်းတွေ တပ်ဆင်ခြင်းကြောင့် လုပ်ငန်းသုံး ပစ္စည်းတွေ ထုတ်လုပ်ရောင်းဝယ်နိုင်မယ်။ စားနပ်ရိက္ခာတွေ သယ်ပို့ရောင်းဝယ်နိုင်မယ်စတဲ့ လုပ်ငန်းတွေ လုပ်ကိုင်နိုင်တော့မှာ ဖြစ်တဲ့အတွက် ဒေသခံပြည်သူတွေလည်း ဝင်ငွေရှာဖွေနိုင်မယ့် အခွင့်အလမ်းတွေ ရရှိလာနိုင်ပါတယ်” ဟု စီမံကိန်းတည်ဆောက်မှုကြောင့် ရရှိမည့်အကျိုးကျေးဇူးများကိုလည်း ထပ်မံရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် တက်ရောက်လာကြသည့် ဒေသခံပြည်သူများက စီမံကိန်းကြောင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှုအခြေအနေ၊ ရရှိခံစားရမည့် အကျိုးကျေးဇူးနှင့် သိလိုသည်များကို မေးမြန်းဆွေးနွေးရာ စီမံကိန်းတာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားကြကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

ရန်ကုန် မေ ၁၀
 ဖလင်ပြားကဲ့သို့ ပေါ့ပါးသော နည်းပညာဖြင့် ထုတ်လုပ်ထားသည့် နည်းပညာမြင့်မားသော ဆိုလာပြားများကို ပြည်တွင်းတွင် အသုံးပြုနိုင်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ သိပ္ပံနည်းပညာဖြင့် နောက်ဆုံးပေါ် နည်းပညာဆိုလာစနစ်အကြောင်းကို ရန်ကုန်မြို့ ကမ္ဘာ့အေးဘုရားလမ်းရှိ မိကာဘာဟိုတယ်တွင် မေ ၈ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက မိတ်ဆက်ပြသမှုကို Solar GE Sdn.Bhd(MaLaysia)နှင့် Asia Master Green Technologies and Trading Co. ,Ltd (Myanmar) တို့က ပူးပေါင်းစီစဉ်ခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။

သိပ္ပံနည်းပညာဖြင့် အထူးတီထွင်ထုတ်လုပ်ထားသော အဆိုပါ ဆိုလာနည်းပညာမှာ အားသာချက်များစွာရှိပြီး အသုံးဝင်မှုများပြားလျက်ရှိသလို မည်သူမဆို လွယ်ကူစွာ ကိုင်တွယ်တပ်ဆင်နိုင်ခြင်း၊ DC စွမ်းအင်စနစ်ဖြင့် အသုံးပြုသော ပစ္စည်းများအားလုံးကို စွမ်းရည်ပြည့် အသုံးပြုနိုင်ရန် တီထွင်ထားခြင်း၊ ဖလင်ပြားကဲ့သို့ ပေါ့ပါးစွာ တီထွင်ထားခြင်းကြောင့် အလွယ်တကူတပ်ဆင်သုံးစွဲနိုင်သလို

ထားသို့ အလွယ်တကူ တပ်ဆင်နိုင်ခြင်း၊ နာရီပေါင်းများစွာ အင်အားထုတ်လုပ်နိုင်ခြင်း၊ အနည်းဆုံး နေရောင်ခြည်ရရှိပါကလည်း စွမ်းအင်ထုတ်လုပ်နိုင်ခြင်း၊ ဆိုးရွားသော ရာသီဥတုအောက်တွင် စွမ်းရည်မကျဆင်းသော အားသာချက်များရှိသည်။ ယင်း ဆိုလာပြားနှင့် ပတ်သက်၍ အကြိမ်ကြိမ်စမ်းသပ်တီထွင်မှုများ ပြုလုပ်ထားသလို လက်ရှိအသုံးပြုနေသော နိုင်ငံအသီးသီးမှ ထောက်ခံချက်များကိုလည်း ရရှိထားကြောင်း သိရသည်။

“ဒီမှာ လက်ရှိသုံးစွဲနေတဲ့ တခြားဆိုလာပြားတွေကတော့ ကျိုးပဲ့ပျက်စီးနိုင်တယ်။ သေးလည်း သေးတယ်။ ဒီအဆင့်မြင့်နည်းပညာနဲ့ ထုတ်လုပ်ထားတဲ့ ဆိုလာပြားတွေက တက်နင်းမိရင်တောင် မပျက်စီးဘူး။ ခေါင်မိုးပေါ်တင်ထားရင် သွပ်ရဲ့ အပူရှိန်ကိုလည်း အသာလေးခံနိုင်တာပေါ့။ ကျွန်တော်တို့ နိုင်ငံအတွက်တော့ အကျိုးရှိမယ့် စနစ်လည်းဖြစ်သလို သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကိုလည်း အထောက်အကူပြုစေမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု Asia Master Green Technologies and Trading Co.,Ltd(Myanmar) မှ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ်

ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား News Channel

၆:၀၀	မင်းကွန်းဆရာတော်ကြီး၏ ပရိတ်တရားတော်	၂:၃၅	“၂၀၁၅ ခုနှစ် မေလအတွင်း မိုးလေဝသနှင့်လေပေဒဏ်ခန်းမှန်းချက်များနှင့် ကြိုတင်သတိပြုဖွယ်ရာများ”
၈:၃၅	မြန်မာ့အသိုက်အဝန်းထဲမှ အမျိုးသမီးများ		- ပြည်သူ့အတွက်ကြီးပမ်းမှု ပုံရိပ်များ
၉:၄၅	ဆိုကရေတီ(ရန်ကုန်၊ ဗျူရို)		- နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ
၁၀:၃၅	ပြည်သူတို့ရဲ့ စကားသံများ		- “လက်တွဲဖော်”(အပိုင်း-၁၇)
၁:၁၀	ဂီတတံခါးလေးဖွင့်ပါဦး		
၁:၅၅	“ဘယ်သူတာဝန်အရှိဆုံးလဲ”		

International Entertainment Channel

၆:၀၀	ခြေခြေမြစ်မြစ်နှစ်နှစ်ကာကွယ်တဲ့ ကာလပေါ်တေးအရသာဂီတရိပ်သာ (အပိုင်း-၄၈)	၈:၃၅	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ “ဒဏ္ဍာရီပန်းတစ်ပွင့်” (အပိုင်း-၅၅)
၆:၁၅	“အချိန်တိုင်းနေရာတိုင်း” (အပိုင်း-၈)	၉:၁၀	တေးဂီတအစီအစဉ်
	(ပြေတီဦး၊ နိုင်းနိုင်း၊ မင်းဦး၊ စိုင်းစည်တွမ်ခန်း၊ ထွန်းအိန္ဒြာဗို၊ ဖွေးဖွေး)	၉:၂၅	ပြည်သူ့နီတိ “သူငယ်ချင်း”
၆:၅၀	(၂၀)ကြိမ်မြောက် အဆို အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲ	၁၀:၀၀	ASEAN CULTURAL FAIR (2014)
၇:၅၀	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ “တောင်းတဲ့ဆု” (အပိုင်း-၁၆)	၁၀:၃၀	မြန်မာဗီဒီယိုဇာတ်လမ်း “သူငယ်ချင်းအချစ်ဦး၊ မျှော်လင့်ချက်၊ အနာဂတ်” (သူထူး၊ ဆုပန်းထွာ၊ အိချော့ပို၊ နဒီဝင်းနိုင်း၊ ထိုက်ဆုဝင်း၊ (ဒါရိုက်တာ-ဝင်းထွန်းထွန်း)

တစ်နေ့ ၆ နာရီစာ လေးကြိမ် ပြသပါမည်။

မြတ်

၆:၀၄	တရားတော်	၆:၂၀	သံစဉ်လမ်းကလေးလက်ကြယ်
၈:၀၅	VOA အင်္ဂလိပ်စာသင်ခန်းစာ	၇:၀၀	ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း “ဆူးခင်းလမ်းရဲ့အုပ်စုနှင့်ဆီအပိုင်း(၃၆)
၈:၁၅	ရှေးဟောင်းသုတ		- ကြယ်ကလေးတို့ရဲ့ ဂီတမိုးကောင်းကင်
၈:၂၀	DVD Hits		- မေးမြန်းစူးစမ်း
၉:၁၀	သူနှင့်သူ၏သီချင်းများ		- ယနေ့ညအတွက်မြတ်၏ တေးလက်ဆောင်
၉:၂၀	စိုက်ပျိုးသုတ		- ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း
၉:၃၅	ဇာတ်လမ်းတို		- ဝန္တဝင်မြောက်အမုန်း အပိုင်း(၁၈)
၉:၅၀	မြန်မာသံစဉ်ချိန်းအောင်		
၉:၅၅	ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း		

MRTV - 4

၅:၀၀	ပဌာန်းပီဇီတော်၊ အာဇာနည်သုတ်	(အပိုင်း-၆)
၈:၄၀	ပျော်ရွှင်လေ့လာအင်္ဂလိပ်စာ	၆:၁၅ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “လေဟုန်စီးတဲ့ပန်းလိပ်ပြာ” (အပိုင်း-၇)
၉:၀၀	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ	၇:၁၀ မြန်မာရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “ဝိညာဉ်ရွက်သံ” (အပိုင်း-၂၉)
၉:၄၀	အနုပညာမိုးကောင်းကင်	
၁၀:၀၅	သွားမယ်စားမယ် (Wa Ma Ma)	၈:၁၀ Drive It
၁၂:၀၀	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “ရာဇဝင်ထဲကရင်ခွန်သံ” (အပိုင်း-၃)	၈:၃၀ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “အိုအေစစ်ကမ္ဘာလေး” (အပိုင်း-၆၅)
၂:၂၀	မြန်မာရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “ဝိညာဉ်ရွက်သံ” (အပိုင်း-၂၈)	၉:၁၅ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “ရာဇဝင်ထဲကရင်ခွန်သံ” (အပိုင်း-၄)
၃:၀၀	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “လေဟုန်စီးတဲ့ပန်းလိပ်ပြာ”	၉:၄၅ အနုပညာမိုးကောင်းကင်
		၁၀:၄၅ MRTV-4 Stage
		၄:၄၀ မြန်မာ့မြို့သို့အလည်တစ်ခေါက်

mitv

- Marketable Goods (Myanmar Arts & Handicrafts)
- Myanmar Alternative Medicine (Noni)
- Art Students: Theatrical Art
- National Literary Icon and Guiding Light of Myanmar Literature "Sayar Zaw Gyi" (Episode-1) (Childhood and Student Life)
- Sagaing: Youth Leader
- FLYing Without Wings- My Great Limitless Adventure - Inle Lake (Part-2)
- Black Gold (P - II)
- Youth Filmmaker: Lwin Ko Ko Oo
- The Art of Making Glaze Ware
- Traffic Police
- A Day Out With Sarah (Ep-4)
- Today Myanmar "Japanese Cuisine: Sushi"
- Taste Of Myanmar (Fried Flat Noodle)
- Lady Pilot
- The Man and The Elephant
- Human Rights & Human Dignity International Film Festival: "Pencil"
- Moyingyi Wildlife Sanctuary
- Myanmar Betels
- Snow Flakes...Scenic Confluence... To Kachin State
- Green Grocer
- Home Grown Treasure

ပြည်တွင်းရေးရာ

အမြင့်သဘင် မြန်မာ့ရုပ်သေးပညာကို တည်တံ့အောင်ထိန်းသိမ်းနေကြသူမျိုးဆက်သစ်များ

ကမ္ဘာပေါ်ရှိ လူမျိုးအသီးသီးတို့၏ ကြိုးဆွဲရုပ်သေးအနုပညာ နယ်ပယ်တွင် မြန်မာ့ရုပ်သေးသည် အဆင့်အတန်းမြင့်မားစွာ ပါဝင်လျက်ရှိနေပေသည်။ ကုန်းဘောင်မင်းဆက် ပုဂံမင်းလက်ထက် သဘင်ဝန်မှတ်တမ်း၌

“ရုပ်သေးအစ ကျုံးသုံးတန်နှင့်ပုဂံက” ဟု ရေးသားမှတ်တမ်းတင်ခဲ့သည့်အတိုင်း သက်တမ်းသမန်ရှည်ကြာလှပြီဖြစ်သော မြန်မာ့ရုပ်သေးအစသည် ဟိရိတြတ္တပုတရားကို လွန်စွာစောင့်ထိန်းသော ရှေးမြန်မာကြီးတို့၏

ကျား၊ မ တွဲ၍ သီဆိုကခုန်မှုကို အရုပ်ကလေးများနှင့်အစားထိုး၍ နန်းတွင်းအမြင့်သဘင်အဖြစ် ကပြခဲ့ရာမှ ယနေ့အချိန်တိုင် လက်ဆင့်ကမ်းစီးဆင်းခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

မြန်မာတိုင်းရင်းသားတို့၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲတွင် ရုပ်သေးပြိုင်ပွဲလည်းပါဝင်သည်။ ရုပ်သေးပညာရှေ့ရှည်တည်တံ့ပြန့်ပွားအောင် ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းခဲ့ကြသော ပညာရှင်တို့၏ အားထုတ်မှုနှင့် ရုပ်သေးအနုပညာစည်ပင်ပြန့်ပွားအောင် ကြိုးပမ်းနေကြသော လူငယ်မောင်မယ်များကိုလည်း ယခုပြိုင်ပွဲကြီးတွင် တွေ့ရပေသည်။

မြန်မာ့ရုပ်သေးရုပ်များတွင် ကြိုးအများဆုံးနှင့် ကကွက်စုံလင်လှသော မင်းသားရုပ်၊ မင်းသမီးရုပ်များနှင့် ဘီလူး၊ ဇော်ဂျီ၊ အပျိုတော်၊ သူငယ်တော်၊ မျောက်၊ မြင်း၊ နဂါး၊ တိုးနယား စသည့် အရုပ်များအပြင် ကပြသော ဇာတ်လမ်းဇာတ်ကွက် လိုအပ်ချက်အလိုက် အရုပ်များအမျိုးအစားစုံလင်လှသကဲ့သို့ ယခုခေတ်၌ ဦးရွှေရိုး၊ ဒေါ်မိုး ကဲ့သို့သော အရုပ်များပါဝင်ထွက်ကပြ ဖော်ပြလျက်ရှိနေကြသည်။

ရုပ်သေးကပြရာတွင် အဓိက သတိထားရမည့်အချက်များနှင့် ပတ်သက်၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ ရုပ်သေးပြိုင်ပွဲဝင် မခိုင်ခိုင်ခိုးခိုးလွင်က “ရုပ်သေးကရာမှာ အဓိက ကတော့ ကြိုးမရှုပ်ဖို့၊ ကြိုးမကျဖို့နဲ့ ကြိုးမပြတ်ဖို့ပါ။ ကြိုးရှုပ်မယ်၊ လွတ်မယ်၊ ပြတ်မယ်ဆိုရင် ကပြတဲ့နေရာမှာ ဟန်ချက်ပျက်သွားမယ်။ နောက်စည်းဝါးမှန်ဖို့နဲ့ အရုပ်ကို နိုင်နင်းဖို့လည်း လိုပါတယ်။ အရုပ်ကိုမနိုင်ရင် ကတဲ့အခါ ခြေခွေနေတတ်ပါတယ်” ဟု ရှင်းပြသည်။



အမြင့်သဘင်မှ ပြိုင်ပွဲဝင် ရုပ်သေးရုပ်ကလေးများကို ဤသို့ မြင်တွေ့ရစဉ်။

ဆက်လက်ပြီး ရုပ်သေးပညာနှင့် ပတ်သက်၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးကိုယ်စားပြု ပြိုင်ပွဲဝင်တစ်ဦးဖြစ်သည့် မောင်အောင်ကိုကိုက “ရုပ်သေးပညာဆိုတာ အရုပ်လေး ခြေလှုပ်၊ လက်လှုပ် ကပြရုံနဲ့မပြီးဘူး။ မင်းသားဆိုလည်း မင်းသားဟန်၊ မင်းသမီးဆိုလည်း မင်းသမီးဟန် ထည့်ပေးရမယ်။ ဒါကြောင့် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်ဖို့ ကြိုးဆွဲတဲ့သူကပါ အလိုက်သင့်လေးကပေးရတယ်” ဟု ရုပ်သေးပညာရပ်အပေါ် ၎င်း၏အမြင်ကို ပြောကြားခဲ့သည်။

သည့် ဆရာတစ်ဦးဖြစ်ချင်ကြောင်း၊ ယခုလက်ရှိတွင် ဟိုတယ်များ၌ ရုပ်သေးကပြဖော်ပြခြင်းဖြင့် မိမိပညာရပ်ကို လက်တွေ့ဘဝတွင်အသုံးချခွင့်ရကြောင်း ၎င်းကဆိုသည်။

ရုပ်သေးပညာရပ်သည် အချိန်ကာလ၊ ငွေကြေးစသည်တို့ကို ရင်းနှီးကာ ကြိုးစားသင်ယူရသည့် ပညာရပ်တစ်ခု ဖြစ်သော်လည်း အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းအဖြစ် လုပ်ကိုင်ရန်မှာ အခက်အခဲများရှိ သည်။ ရုပ်သေးရုပ်တစ်ရုပ်ကို ကျပ်ခြောက်သောင်းခန့်ပေး၍ ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပြီး ရုပ်သေးရုပ်ကောင်းကောင်း ရရှိရန် စိတ်ကြိုက်မှာယူရသည့် အတွက် ပြုလုပ်ချိန်ကို စောင့်ဆိုင်းပေးရကြောင်း သိရသည်။

အချိန်ပေးလေ့ကျင့် သင်ယူမှုသာ ကျွမ်းကျင်ပိုင်နိုင်စွာ ကပြဖော်ပြနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ဤသို့ အချိန်၊ ငွေကြေး၊ အင်အားများစိုက်ထုတ်၍ လုံ့လပြုကြိုးစားခဲ့ရသော ရုပ်သေးပညာရှင်များအဖို့ စျေးကွက်ဝင် အနုပညာရပ်အဖြစ် ရပ်တည်နိုင်ရန် အခွင့်အလမ်းများ၊ ပံ့ပိုးမှုများလည်း လိုအပ်နေဆဲဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ရှေးယခင် နန်းတော်ဆောင်ထဲမှ အမြင့်သဘင် မြန်မာ့ရုပ်သေး၏ အနာဂတ်စည်ပင်ပြောစေရန် ယဉ်ကျေးမှုကိုမြှင့်တင်ပေးသော နိုင်ငံသားတိုင်း ဝိုင်းဝန်းထိန်းသိမ်းပေးကြရန် လိုအပ်ပါကြောင်း တိုက်တွန်းရေးသားလိုက်ရပါသည်။ ။

သတင်း - ခင်ခင်သက်၊ ပြုံးစန္ဒာမြင့်
ဓာတ်ပုံ - ကိုကိုနေ



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ မောင်အောင်ကိုကို လေ့ကျင့်နေစဉ်။

နေပြည်တော် မေ ၁၀

မြန်မာပြည်တွင်း တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုမောင်နှမများ၏ ဆိုသလို ကဟန်များဖြင့် လွင့်ယုံနေသည့် နေပြည်တော် ရေဆင်းတက္ကသိုလ်များနယ်မြေတွင် မြန်မာတိုင်းရင်းသားတို့၏ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲကြီးကို ယနေ့စတင်ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ရာ ဆက်လက်ကျင်းပလျက်ရှိနေသည်။

မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်(ရွှေရတုခန်းမ)၌ အကပြိုင်ပွဲများကို မေ ၁၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက စတင်ကျင်းပခဲ့ရာ အဆင့်မြင့်ပညာ(အမျိုးသား)ပြိုင်ပွဲတွင် ကရင်ပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ ပြိုင်ပွဲဝင်များ၊ အခြေခံပညာအသက်(၁၀-၁၅)(အမျိုးသမီး) အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် ကချင်ပြည်နယ်၊ ကယားပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ ပြိုင်ပွဲဝင်များပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြပြီး မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ရုပ်သေးပြိုင်ပွဲကို ဆက်လက်ကျင်းပခဲ့ရာ ဝါသနာရှင်(ဒုတိယတန်း)(အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး) ပြိုင်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးမှ ပြိုင်ပွဲဝင် ငါးဦးက မဲကျရာအရုပ်များဖြစ်သည့် ဇော်ဂျီကနှင့် မင်းသားအကတို့ဖြင့် အသီးသီးပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြသည်။

ဆက်လက်ပြီး စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ် (စာသင်ခန်းမ) တွင် အဆိုပြိုင်ပွဲများဖြစ်သည့် ဝါသနာရှင်ကာလပေါ်(ဒုတိယတန်း)(အမျိုးသမီး)နှင့် အခြေခံပညာအသက်(၁၀-၁၅)(အမျိုးသား)ပြိုင်ပွဲများကိုလည်းကောင်း၊ စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်(စုဝေးခန်းမ)တွင် မဟာဂီတ ဝါသနာရှင်

မြန်မာတိုင်းရင်းသားတို့၏ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု

အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲ စတင်ကျင်းပ

(ဒုတိယတန်း) (အမျိုးသား)နှင့် မဟာဂီတ အခြေခံပညာအသက်(၁၀-၁၅)(အမျိုးသမီး)အဆိုပြိုင်ပွဲများကိုကျင်းပလျက်ရှိရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များမှ ပြိုင်ပွဲဝင်တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုများ၊ အကဖြတ်ပညာရှင်များ၊ လာရောက်ကြည့်ရှုသူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိသည်။

ထို့နောက် စိုက်ပျိုးရေးသုတေသနဦးစီးဌာန စုဝေးခန်းမတွင် အတီးပြိုင်ပွဲများအနက်တစ်ခုဖြစ်သည့် တယောပြိုင်ပွဲများကိုလည်း ကျင်းပလျက်ရှိရာ ဝါသနာရှင် (ဒုတိယတန်း) (အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး)ပြိုင်ပွဲတွင် ပြိုင်ပွဲဝင်များက တောနှင့် တောင်စွယ်(ယိုးဒယား)သီချင်းဖြင့်လည်းကောင်း၊ အခြေခံပညာအသက်(၁၀-၁၅)(အမျိုးသား)အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် မြန်ခန်းကျွန်းတွင်း(မြင်းခင်းကြီး)သီချင်းဖြင့်လည်း

ကောင်း၊ အခြေခံပညာ အသက်(၁၀-၁၅)(အမျိုးသမီး) ပြိုင်ပွဲတွင် မေတ္တာဂုဏ်(ကာလပေါ်)တေးသီချင်းများဖြင့်လည်းကောင်း ပါဝင်တီးခတ်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြသည်။

သစ်တောသုတေသန စုဝေးခန်းမတွင် ဆိုင်းတစ်ဦးချင်းပြိုင်ပွဲများကိုလည်းကောင်း၊ စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်ပတ္တမြားခန်းမတွင် ပတ္တလားပြိုင်ပွဲများဖြစ်သည့် ဝါသနာရှင် (ပထမတန်း)(အမျိုးသမီး)နှင့် အခြေခံပညာအသက်(၁၀-၁၅)(အမျိုးသား)ပြိုင်ပွဲများကိုလည်းကောင်း၊ သစ်တောတက္ကသိုလ်၌ နှင်းသဘင်ခန်းမတွင် မယ်ဒလင်အတီးပြိုင်ပွဲများဖြစ်သည့် ဝါသနာရှင်(ဒုတိယတန်း)(အမျိုးသား)နှင့်အမျိုးသမီးပြိုင်ပွဲများ၊ အဆင့်မြင့်ပညာအမျိုးသားနှင့်အမျိုးသမီးပြိုင်ပွဲများ၊ အခြေခံပညာအသက်(၁၅-၂၀)အမျိုးသားနှင့် အမျိုးသမီးပြိုင်ပွဲများကို ကျင်းပခဲ့ရာ ပြိုင်ပွဲဝင်များအနေဖြင့် ပူပြင်းလှသည့် အပူရှိန်ကို အန်တုကာမိမိတို့၏ ရင်တွင်းမှ အနုပညာများကို အားကြီးမာန်တက်ထုတ်ဖော်ပြသပြိုင်ပွဲဝင်နေကြသည်ကို တွေ့မြင်ရသည်။

ပြိုင်ပွဲရလဒ်မည်သို့ပင်ဖြစ်စေကာမူ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်များမှ ပြိုင်ပွဲဝင်များ၏ တိုင်းရင်းသားဝတ်စုံကိုယ်စီနှင့် တိုင်းရင်းသားစကားသံဝဲဝဲလေးများဖြင့် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ချစ်ကြည်ရင်းနှီးစွာ မိတ်ဖွဲ့ကြရင်း အားမာန်အပြည့်ဖြင့် ပြိုင်ပွဲဝင်နေကြဆဲပင်ဖြစ်တော့သည်။



ဆိုင်းတစ်ဦးချင်းပြိုင်ပွဲတွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ မောင်ဝေယံမိုး ယှဉ်ပြိုင်စဉ်။

သတင်း - ခင်ခင်သက်၊ ပြုံးစန္ဒာမြင့်
ဓာတ်ပုံ - ကိုကိုနေ

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကမ္ဘာကြက်ခြေနီနဲ့ အထိမ်းအမှတ်မြန်အောင်မြို့ရှိ ပြည်သူ့ရင်ပြင်တွင်ကျင်းပ

မြန်အောင် မေ ၁၀
ရေဝတ်တိုင်းဒေသကြီး မြန်အောင်မြို့နယ် ပြည်သူ့ရင်ပြင်တွင် မေ ၈ ရက် ညနေ ၆ နာရီက မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီနေ့အထိမ်းအမှတ်ပွဲကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အခမ်းအနားတွင် မြန်အောင်မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး၊ မြန်အောင်မြို့နယ်ကြက်ခြေနီအသင်း ရာသက်ပန်အသင်းဝင် ဒေါက်တာသန်းထွဋ်က ဂုဏ်ပြုစကားပြောကြားခဲ့သည်။
ယင်းနောက် မြို့နယ်ကြက်ခြေနီအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာမောင်မောင်ချစ်က ကျန်းမာရေးဌာနနှင့် ကြက်ခြေနီအသင်းတို့ ရှေ့ဆက်လက်တွဲဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်များအား ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။
မြို့နယ်ကြက်ခြေနီ သူနာပြုတပ်ရင်း ဒုတိယတပ်ရင်းမှူး ဦးစိုးမြင့်ခိုင်က မြန်အောင်မြို့နယ် ကြက်ခြေနီအသင်းစတင်ခဲ့သည့်သမိုင်းကြောင်းနှင့် ကြက်ခြေနီသူနာပြုတပ်ရင်း၏ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်ခဲ့မှု၊ လက်ရှိဆောင်ရွက်နေမှုများနှင့် ကြက်ခြေနီအသင်းဝင်များတိုးပွားလာခြင်း၊ မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များ ဆက်လက်ထိမ်းဆောင်နိုင်ရေးအတွက် စည်းရုံးထားရှိမှုအခြေအနေများအား ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။
ယင်းနောက်ဆုရရှိသူများအား တာဝန်ရှိသူများက ဆုများအသီးသီးချီးမြှင့်ခဲ့ကြပြီး ကြက်ခြေနီအသင်းဝင်များက တေးသီချင်းများသီဆိုကာ အခမ်းအနားကို ကျင်းပခဲ့ပြီး အခမ်းအနားတက်ရောက်လာသူများကို ကြက်ခြေနီသူနာပြုတပ်ရင်းမှ ညစာဖြင့် တည်ခင်း စည်ခံခဲ့ကြောင်းသိရသည်။
နေဝင်းစေတီ(မြန်အောင်)၊

ဟိုပင်မြို့၌ လူမှုကူညီရေးအသင်းအဆောက်အအုံသစ်ပွင့်လှစ်

ဟိုပင် မေ ၁၀
ကချင်ပြည်နယ် မိုးညှင်းခရိုင် ဟိုပင်မြို့၊ မြသီတာရပ်ကွက်၌ မြို့သူမြို့သားများနှင့် စေတနာအလှူ ရှင်များက စုပေါင်း၍ ငွေကျပ်သိန်း ၃၀၀ အကုန်အကျခံကာ ဆောက်လုပ်ပြီးစီးခဲ့သည့် ဟိုပင်မြို့ လူမှုကူညီရေးအသင်းအဆောက်အအုံသစ်ပွင့်ပွဲကို မေ ၇ ရက် နံနက် ၈ တွင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့ရာ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ဦးညီလေးက အမှာစကားပြောကြားခဲ့ပြီး အသင်းဥက္ကဋ္ဌဦးတင်ဝင်းက အသင်း၏ ဆောင်ရွက်သွားမည့်ရွေးလုပ်ငန်းစဉ်များ

နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။
ယင်းနောက် အလှူထည့်ဝင်ငွေကျပ်ငါးသောင်းနှင့်အထက် အလှူရှင်များအား ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများအသီးသီး ပြန်လည်ပေးအပ်ခဲ့ကြသည်။
ဒေသခံပြည်သူတစ်ဦးက ဒုက္ခနှင့်ကြုံတွေ့နေရသူများနှင့် ချို့တဲ့သူများအား ယခုလို အကူအညီပေးခြင်းဖြင့် အကျိုးကျေးဇူးများပြီး ကုသိုလ်လည်းရ၍ မြင့်မြတ်သည့် အလုပ်ဖြစ်သည်အတွက် မိမိတို့အနေဖြင့် တတ်စွမ်း

သမျှအားပေး ထောက်ပံ့ကူညီသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။
အဆိုပါ ဟိုပင်လူမှုကူညီရေးအသင်းကို ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၂၄ ရက်တွင် စတင်ပွဲ့စည်းနိုင်ခဲ့ပြီး အသင်းဥက္ကဋ္ဌက ငွေကျပ်သိန်း ၃၀ မတည်လှူဒါန်းကာ လူမျိုးမရွေး၊ ဘာသာမရွေး ဆင်းရဲနွမ်းပါးသော မိသားစုများနှင့် အရေးပေါ်လူနာများအတွက် မြို့နှင့် ၂၂ မိုင်ခန့်ဝေးသော မိုးညှင်းပြည်သူ့ဆေးရုံသို့ ကူညီပို့ဆောင်ပေးနိုင် ရန်အတွက် အလှူရှင် ဒေါ်သောင်းမိသားစုမှ ပါဂျီရိုးကားနှင့်

ဒေါ်မယ်အိမ်မိသားစုနှင့် နေပြည်တော်မှ ခရိုင်လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာ ဦးအောင်နိုင်ဦး မိသားစုက စူပါကာစတန်ကားတစ်စီးစီ လှူဒါန်းခဲ့ကြကြောင်းသိရသည်။
ယင်းလူမှုကူညီရေးအသင်းအနေဖြင့် တစ်နှစ်ကျော်အတွင်း ကျန်းမာရေးချို့တဲ့သည့်လူနာ ၂၈၇ ဦးတို့ကို ကူညီပို့ဆောင်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။ ဟိုပင်မြို့ လူမှုကူညီရေးအသင်းတွင် အသင်းဝင်ပေါင်း ၂၀ ဦးဖြင့် လူမှုကူညီရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်လျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။
မြို့နယ်မြန်/ဆက်

ကုန်သွယ်လမ်းမကြီးပေါ်ရှိ တံတားသစ်ကြီး အမြန်ပြီးရေးအရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆောက်လုပ်

ကလေး မေ ၁၀
ကလေးမြို့၏ ကုန်သွယ်လမ်းမကြီးဖြစ်သော လမ်းဆုံပိတ်ပို့မှ ကလေးဝဘက်သွားရာ ကျီကုန်း-ကလေးလမ်းမပေါ်ရှိ တံတားအမှတ် ၃/၆ ပြည်သူ့ဆေးရုံရှေ့ တံတားသည် ဥပုသ်ချောင်းကိုဖြတ်၍ တည်ဆောက်ထားသော သံကူကွန်ကရစ်တံတားဖြစ်ပြီး ဒိုင်ခန့်မူမရှိတော့သဖြင့် တံတားဟောင်းအား ဖျက်သိမ်းကာ ရေလမ်းကင်းလွတ် တံတားအကျယ် ပေ ၅၈၊ ယာဉ်သွားလမ်း အကျယ် ၄၄ ပေရှိ သံကူကွန်ကရစ်တံတားသစ်ကြီးအား အမြန်ပြီးစီးနိုင်ရေးအရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆောက်လုပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန် ၂၀၁၄ - ၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် အထူးပြင်ဆင်ထိန်းသိမ်းခြင်းရန်ပုံငွေမှ ကျပ် ၆၅ သန်းအကုန်အကျခံကာ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းက တာဝန်ယူဆောင်လုပ်နေကြောင်းသိရသည်။
ကုန်သွယ်လမ်းမကြီးပေါ်တွင်ယာဉ်ကြီးယာဉ်ငယ် သွားလာရေးနှင့် ကုန်စည်ပို့ဆောင်မှု ပိုမိုအဆင်ပြေချောမွေ့လာစေရန် တံတားဆောက်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်းများအား အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆောင်ရွက်နေခြင်းဖြစ်ကြောင်းတာဝန်ရှိသူများကပြောသည်။
ယင်းတံတားဆောက်လုပ်မှုလုပ်ငန်း အမြန်ပြီးစီးနိုင်ရေး စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်ဦးသာအေး၏ လမ်းညွှန်ချက်နှင့်အညီ ကလေးခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်ထွန်းက မေ ၈ ရက်တွင် ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။
ကျိုးနက်



Advertisement for GUSTO International College. Features the GUSTO logo, 'UK Curriculum' badge, and text describing educational programs like HND Diploma in Computing (UK) and B.Sc.(Hons.) Computing (UK). Contact information includes phone numbers 09-8628806 and 09-73031302.

Advertisement for a 'Lay' (လှ) - အလှပြင်သင်တန်း/အလှပြင်ဆိုင်. Lists various services like foot massage, facial treatments, and nail care. Contact numbers are 01-2525555 and 09-95449901.

Advertisement for a astrology and tarot service. Text includes 'ကလေးအမည်ပေး အထူး' and 'ခေါက်တာ မင်းမျိုးပြည့်စုံ'. Lists qualifications like B.Sc Engg (IT), M.Sc Engg (IT) YrI, and contact numbers 09-2506 41973, 09-4210 31134, 09-3212 1879.

Advertisement for N-Car Company. Lists services like Sales and Marketing, phone repair, and insurance. Contact numbers are 09-250869601 and 09-401604282.

Advertisement for 'တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ရန်ပုံငွေဖြင့် မြိတ်ခရိုင်အတွင်း ဆောင်ရွက်မည့် နယ်စပ်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ' (Border area development projects funded by Mandalay Region Government). Lists project details and contact numbers 09-95449901 and 09-95449902.

စာအုပ်စာပေ လှူမိတ်ဆွေ

ပြည်တွင်းရေးရာ

လေဘေးသင့် အိမ်ထောင်စုများသို့ ပစ္စည်းနှင့်အလှူငွေများထောက်ပံ့



မေ ၈ ရက်ညပိုင်း၌မန္တလေး အနီးတစ်ဝိုက်ဖြစ်သည့် ဝှံးရိုးရွာကလေးပြင်းပါတိုက်ခတ် ခဲ့သည့်အတွက် အိမ်ခေါင်မိုးများ ပြုတ်ကျခြင်းတို့ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည်။ ယင်းလေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် သစ်ပင်များလဲပြိုပြီး သရက်သီးများကြွေကျရာ ရင်ကွဲအပင် ၆၀ ရှိသော သရက်ခြံတစ်ခြံတွင် သရက်သီးတောင်း ၂၀ ကျော် ကြွေကျခဲ့သောကြောင့် သရက်ခြံသမားများအတွက် နစ်နာမှုရှိခဲ့သည်ဟု ဒေသခံများက ပြောသည်။ သတင်းနှင့်ဓာတ်ပုံ- တိမ်တမန်

တောင်သာ မေ ၁၀ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြင်းခြံခရိုင် တောင်သာမြို့နယ်အတွင်း မေ ၇ ရက် ညနေ ၄ နာရီ မိနစ် ၅၀ ခန့် မှ ညနေ ၅ နာရီခွဲအထိ မိုးသက်လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် ကျေးရွာပေါင်းလေးရွာတွင် နေအိမ်များ ပြိုကျပြီး အမိုးများလွင့်ပါပျက်စီးမှုများရှိခဲ့ရာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်ကျော်ညွန့်နှင့် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များ တွင်းဆင်းစစ်ဆေး ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့

သည်။ တောင်သာမြို့နယ်တွင် လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် ကျွဲဆင်းကျေးရွာ၊ ကန်ရွာကျေးရွာ၊ ညောင်ကန်ကျေးရွာ၊ ကျောကာတောင်ကုန်းတို့တွင် ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း နှစ်ကျောင်း၊ မူလတန်းကျောင်း တစ်ကျောင်းနှင့် လူနေအိမ် ၁၄ လုံး ပျက်စီးခဲ့သည်။ အဆိုပါလေဘေးသင့် အိမ်ထောင်စုများအား ပြန်လည်ဆောက်လုပ်နိုင်ရေးအတွက် တောင်သာမြို့နယ် ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ

မှ သွပ်အချပ်ရေ ၈၉ ချပ်နှင့် ငွေကျပ် ၅၀၀၀၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ သွပ်အချပ်ရေ ၅၀ ချပ် တို့လှူဒါန်းခဲ့သည်။ ယင်းလှူဒါန်းသည့် သွပ်နှင့် အလှူငွေများအား မြို့နယ်တာဝန်ရှိသူများက မေ ၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီခွဲမှစ၍ လေဘေးသင့် အိမ်ထောင်စုများထံ သွားရောက်၍ အိမ်တိုင်ရာရောက် ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဥဒါမ်(တောင်သာ)

ရာသီမရွေးသွားလာနိုင်ရန် ပသောင်း-ရှမ်းတောင်-စလွန်း ကျေးရွာချင်းဆက် ကျောက်ချောလမ်း ဖောက်လုပ်နေမှု ပြီးစီး

ဇွန် ၈ ၀၀ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြိတ်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ပသောင်း-ရှမ်းတောင်-စလွန်း ကျေးရွာချင်းဆက် ကျောက်ချောလမ်းကို ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ရန်ပုံငွေဖြင့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခု ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ယခုအခါ ရာခိုင်နှုန်းပြည့်ပြီးစီးနေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ပသောင်း-ရှမ်းတောင်-စလွန်းကျေးရွာအုပ်စုများသို့ ကျေးရွာချင်းဆက် ကျောက်ချောလမ်းဖောက်လုပ်မှုမှာ အရှည်တစ်မိုင်တစ်ဖာလုံ၊ အကျယ် ၁ ပေ၊ ထူ ၁၀ လက်မ ကျောက်ချောလမ်း

အမျိုးအစားဖြစ်ပြီး၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခု ဘဏ္ဍာနှစ် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ် ၆၀ ဒသမ ၉၇ သန်းဖြင့် ရုံးမန်အားကုမ္ပဏီ မှ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ယင်းသို့ ကျေးရွာချင်းဆက်ကျောက်ချောလမ်းများ ပြီးစီးအောင်ဖောက်လုပ်ပြီးပါက တောင်ပုလဲ၊ စလွန်း၊ အနောက်မင်းသန်း၊ အရှေ့မင်းသန်း၊ အလယ်မင်းသန်း၊ မရင်းငယ်၊ သက္ကယ်ကျင်း၊ ရှမ်းတောင်၊ ပသောင်းစသည့်ကျေးရွာများရှိ ဒေသခံပြည်သူ ၄၀၀၀ ကျော်ခန့်သည် မြိတ်မြို့နယ်၊

တနင်္သာရီမြို့နယ် ကျွန်းစုမြို့နယ်များသို့ ရာသီမရွေးဆက်သွယ်သွားလာနိုင်တော့မည်ဖြစ်သည်။ ယခင်က မြို့နယ်များသို့ဆက်သွယ်သွားလာရာတွင် ရေလမ်းခရီးကိုသာ အဓိကအသုံးပြုသွားလာနေရာမှ ယခုအခါ ကုန်းလမ်းခရီးဖြင့် ရာသီမရွေးအချိန်မရွေး သွားလာနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ဒေသခံပြည်သူများ၏ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ စီပွားရေး၊ လူမှုရေးလုပ်ငန်းများ ပိုမိုဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။ ဇွန်ဦး (ဇွတ်)

အောင်ပန်းမြို့တွင် ကုလသမဂ္ဂကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ယာဉ်နှင့်လမ်းအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး ဟောပြော

အောင်ပန်း မေ ၁၀ ရှမ်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်း ကလေးမြို့နယ် အောင်ပန်းမြို့ ရထားပို့ဆောင်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန(ရှမ်းပြည်နယ်ရုံးခွဲ) ယာဉ်စစ်ဆေးရေးခန်းမတွင် မေ ၈ ရက်က ကုလသမဂ္ဂကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ယာဉ်အန္တရာယ်၊ လမ်းအန္တရာယ် ကင်းရှင်းရေးပြပွဲနှင့် ဟောပြောပွဲကို ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အခမ်းအနားတွင် ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်သန္တာက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ဦးစိုင်းကြည်တင့်၊ ယာဉ်စစ်ဆေးရေးမှူး(၂)ကယာဉ်အန္တရာယ်၊ လမ်းအန္တရာယ် ကင်းရှင်းရေး သတိပေးလမ်းညွှန်ချက်များ၊ အမိန့်ပေးလမ်းညွှန်ချက်များ တားမြစ်ခြင်းနှင့် ကန့်သတ်ခြင်းလမ်းညွှန်များကို ရုပ်ပုံတားချပ်များဖြင့် ဟောပြောရှင်းလင်းခဲ့သည်။ အဆိုပါ ယာဉ်အန္တရာယ်၊ လမ်းအန္တရာယ် ကင်းရှင်းရေးပြပွဲကို မေ ၈ ရက်မှ ၁၀ ရက်အထိ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဇော်သိန်းရည်

အခြေခံ ဆရာဦးသိန်းဝင်း ပန်းချီသင်တန်း အခြေခံမှစ၍ တစ်ဦးချင်းသင်သည် (၁) အပတ်(၁၆၆/၁၆၈)၊ တ-ထပ်၊ အနော်ရထာလမ်းမကြီး၊ ၃၄ လမ်းထိပ် ဘားလမ်းမှတ်တိုင်အနီး၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်။ (၂) တိုက်(၃)၊ အခန်း(၅၀၅)၊ ၁၅၄ လမ်း(မင်္ဂလာလှေကျောင်းလမ်း)၊ (နား၊ နားခေါင်း၊ လည်ချောင်း၊ ဆေးရုံနံဘေးလမ်း) ၊ တာမွေ ဖုန်း ၀၉ ၅၀ ၇၇၅၆၀ ၀၉ ၂၅ ၃၂၆၁၇၁၀

၂၀၁၅ ခုနှစ် နှစ်သစ်ကူး သင်္ကြန် ခရီးစဉ် ကျန်ရစ်သူများတွက် ထားဝယ် နယ်စပ် ထီးသီး - ကန်ချာပူရီ / ဖြူဘုရား ၂၂ - ၅ - ၂၀၁၅ မှ ၂၈ - ၅ - ၂၀၁၅ ထိ ဘူမိဗိသုဒ္ဓိ ၀၁ ၂၅၃၀၇၉ / ၀၉ ၅၁ ၅၅၆၅၄ / ၀၉ ၃၀၁၀၄၁၃၇

“အမည်ပြောင်းလဲခြင်းနှင့် အမွေစားအမွေခံသားအဖြစ် မွေးစားခြင်း” နေပြည်တော်၊ ဇေယျာသီရိမြို့နယ်၊ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေး တက္ကသိုလ်၊ ရေဆင်းနေ ဦးထွန်းနောင်(၁၁/၀၈တန(နိုင်)၀၅၆၃၅၂)နှင့် ဒေါ်လှနုဖြူ(၁၂/ ၂ကတ(နိုင်)၀၃၆၈၃၂)တို့မှ တူတော်စပ်သူ အထက (ရေဆင်း)တွင် အငွေစာရင်းပညာသင်ကြားမည့် မောင်ဇေယျာမင်းထက်အား မောင်မင်းထက်နောင်ဟု အမည်ပြောင်းလဲပြီး ၈-၅-၂၀၁၅ရက်မှစ၍ အမွေစားအမွေခံသားအဖြစ် မွေးစားလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ အဖ-ဦးထွန်းနောင် အမိ-ဒေါ်လှနုဖြူ

Star Resources International Bakery & Pastry Course ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ ဟိုတယ်ကြီးများနှင့် ကိုယ်ပိုင်ဆိုင်ဖွင့်လှစ်လိုသူများအတွက် နိုင်ငံတကာမုန့်မျိုးစုံ ပြုလုပ်ပြင်ဆင်နည်းသင်တန်း

Breads	Puff	Pastry	Eclair	Soft Roll
Cakes	Danish	Jelly	Dough Nut	Hard Roll
Cookies	Croissant	Cream Puff	Cheese Cake	Focaccia

* သင်တန်းဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာပိတ်ရက် (18.5.2015)
* လူဦးရေကန့်သတ်ထားပါသည်။
တိုက် (၂၆၇)၊ အခန်း (၂၀၂)၊ ပြည်လမ်း၊ မြန်မာ့ကုန်း(ရိုးမဘက်အနီး)၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။
☎ 01- 523 200၊ 230 4020၊ 230 4021၊ 523 623၊ 09 5020 302၊ www.star-resourcesacademy.com

ဝတ်သူတွေစားနေရတဲ့ တင်းကျပ်တဲ့ ဒုက္ခတွေလျော့အောင် ကိုယ်ပေါ်က အဆီပိုတွေကိုအမြန်ဆုံး ထိရောက်ပြီး ဘေးကင်းဆုံးဖယ်ရှားပေးနိုင်တာ...
7-Days အဆီချခရင်မ်
လက်တို့ပြီး ပြောပြလိုက်မယ်...
Pepper (အိမ်) Ginger (အိမ်)
အသုံးပြုရန် အဆီများကိုနေရာ(အိမ်၊ ဝတ်စုံ၊ လက်မောင်း၊ ဝေါင်စသဖြင့်)ကို အဆီချခရင်မ်ဖြင့် နေရာပုံစံအောင် ပွတ်လိမ်ပေးရန်
မလထာဝန်သီးတံဆိပ် အထူးသတိပြုရန် (ကျား / မမရွေး သုံးနိုင်သည်)
Apple Production Co., Ltd. ရန်ကင်း(ရိုး) + 01-581391, 581844, 581886, 0949316408, 09 8618081, 09-5020489

အတ္ထုပ္ပတ္တိ

ကြည်နူးစရာ ပုဂံတစ်ခေါက်



à cirmin(၂၅၈၇၁)

မြန်မာတစ်ယောက်ကို မြန်မာနိုင်ငံထဲက ဘယ်နေရာကို အသွားချင်ဆုံးလဲလို့ မေးရင် ကျွန်တော်ကတော့ ပုဂံလို့ ပြောမယ်။ ရောက်တာက လေးငါးမြောက်ခေါက်ထက် မနည်းပါဘူး။ အမြဲတမ်းလည်း သွားချင်တယ်။ ချစ်ကလေးဝင်စရာ မြတ်နိုးစရာပေါ့။ ဒီတိုင်းလေး ထိုင်ကြည့်ရတာကို တော်တော်လေး အရသာရှိတယ်။

စေတီအုံတွေ နောက် ပြင်ပန်းတန်းတန်းတွေကြည့်ရင်းနဲ့ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်တွေ ဇာတိသွေး ဇာတိမာန်တွေ တက်ကြွတာပေါ့။ တခါတခါ ကျတော့လည်း စိတ်ဓာတ်တွေကျနေတဲ့ အခါမှာ ပုဂံရောက်တဲ့အချိန်ကျရင် ငါကွဆိတ်တစ်မျိုး ဝင်တယ်။ ငါတို့ အဖိုးအဖွား ဘိုးဘေးဘီဘင်တွေက ဒါမျိုးတွေကို တည်ဆောက်သွားကြတာ။

မကွေးစိမ့်ကိန်းရုံမှာ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေတဲ့ တပည့်များ မိတ်ဆွေများက ရွှေစက်တော် မလာတော့ဘူးလား မိတ်တယ်။ ရွှေစက်တော်ကို ဦးတည်ပြီးတော့ သွားတယ်။ အဲဒီ ရွှေစက်တော်ကနေ ပုဂံညောင်ဦးကို သွားပါတယ်။

ရွှေစက်တော်မှာ ရေမိုးချိုးပြီး ဘုရားဖူးပြီးတဲ့အခါကျတော့ ထမင်းစားကြရင်းနဲ့ ဆွေးနွေးပွဲပေါ့။ နယ်တွေရဲ့ စီးပွားရေး အခြေအနေနဲ့ နယ်တွေရဲ့ လုပ်ငန်းကိုင်ငံနန်း အခြေအနေတွေ မသိဘူးလေ။ မသိတဲ့အခါကျတော့ နယ်ရဲ့စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေ အကြောင်းကို တပည့်များ မိတ်ဆွေများ

က ပြောပြတယ်။ သူတို့သိချင်တာတွေ မေးတာပေါ့။

အခုနောက်ပိုင်း အဲဒီဘက်တွေမှာ လမ်းတွေတော်တော်ကောင်းတယ်။ မရောက်ဖူးတဲ့လမ်းတွေပဲ။ ခရီးပန်းသော်ငြားလည်းပဲ လမ်းတွေ ဒီလောက်ကောင်းနေမှန်း မသိဘူး။ ရန်ကုန်ကနေ နေပြည်တော်သွားတယ်။ နေပြည်တော်ကနေပြီးတော့ မိုင်တိုင် ၂၂၀ ပေါ့။ မိုင်တိုင် ၂၂၀ မှာ တောင်တွင်းကြီးဆိုပြီးတော့ လမ်းခွဲတစ်ခုတွေ လိုက်တယ်။ ဘယ်ဘက်ချိုးတဲ့လမ်းတစ်ခု ရောက်သွားတယ်။ အဲဒီကနေ နည်းနည်းလေးဝင်လိုက်တယ်။

ပုဂံက ဘာသာရေးရုထောင်က ကြည့်ရင်လဲ ဘယ်တော့မှ ပူးလိုမဝဘူး။ ရှေးဟောင်းဘုရားတွေ အလွန်သပ္ပာယ်တယ်။ ဒီလောက်ရုထောင်ကကြည့်ရင်လည်း နော် ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်တွေ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ထက်သန်စရာတွေနဲ့ ဘယ်တော့မှ ပုဂံကိုလည်ရတာ မဝဘူး . . .

နည်းနည်းလေး ဝင်ပြီးတဲ့အခါကျတော့ သတင်းစာထဲမှာ ခဏခဏတွေ့တဲ့ နေပြည်တော်- မကွေး ကံပြား လမ်းဆိုပြီး တော့။ အဲဒီလမ်းကို ခုမှပဲတွေ့ဖူးပါတယ်။ သူကတော့ တောင်တက် တောင်ဆင်း။ တောင်လျှောက်လည်း ပြင်နေပါတယ်။

တခါတခါကျတော့ မြန်မာတွေက ပျင်းတယ်။ အလုပ် မလုပ်ဘူး ဆိုတာမျိုး ခဏခဏ ဝေဖန်ခြင်းခံရတယ်။ နေပူကွဲကွဲကြီးကို လမ်းဘေးမှာ တောက်လျှောက် ခမောက်ကလေးတွေ ဘာတွေဆောင်း အဝတ်ကလေးတွေ ဘာတွေနဲ့ ကာပြီးတော့ လမ်းခင်းနေကြတဲ့သူတွေ လမ်းပြင်နေကြတဲ့သူတွေ တောက်လျှောက်ရှိတယ်။ တော်တော်လေးကို အလုပ်လုပ်နေကြတာပေါ့။ တောင်တက်တောင်ဆင်းတွေ ဆိုတော့ ဖြည်းဖြည်းချင်း သတိထားပြီးတော့ မောင်းရတယ်။ မကွေးတိုင်းဘက် ရောက်သွားတဲ့အခါကျတော့ မြို့လူလင်ဆိုတာ ဗိုလ်ချုပ်အဖိုး ဗိုလ်မင်းရောင်တို့ အခြေစိုက်တဲ့မြို့ပေါ်။ ကြားဖူးနေတာ ကြာလှပြီ။ မြို့လူလင်တို့နောက် မြို့သစ်တို့ကို ဖြတ်သွားတာပေါ့။ နေပြည်တော်ဘက်အခြမ်းမှာ ကတော့ အရိပ်ရရင် နားမယ်ဆိုပြီးတော့ သွားကြတာ။ လမ်းမှာ အရိပ်ရတဲ့ သစ်ပင်တစ်ခုမှ မရှိဘူး။ တချို့လည်း ဒီလိုပဲ စိုက်တုန်းပျိုးတုန်းပဲ တွေ့ရတယ်။

ဘယ်လမ်းနဲ့တူလည်းဆိုတော့ တောင်ကြီးကနေပြီးတော့ ဟိုပုန်းကဲ့သို့သွားတဲ့လမ်းနဲ့ အရမ်းတူတာပဲ။ တောင်တက်တောင်ဆင်းတွေ လမ်းလေးတွေတွေ့ သွားတယ်။ ဟိုး တောင်တက် တောင်ဆင်းလမ်းလေးတွေ မြင်ရတယ်။ ကိုယ့်အောက်က ကိုယ်လာခဲ့တဲ့လမ်းကို ကိုယ်ပြန်မြင်နေရတယ်။ အလွန်လှတယ်။ ရာသီဥတုက တော့ မကွေးဘက်ဝင်တဲ့အခါကျတော့ မမြေပြန့်ရောက်သွားတာပေါ့လေ။

အညာသားတွေဆိုတော့ ထန်းပင်ကိုတွေ့ရင် တအားချစ်တာပဲ။ တအားလွမ်းတယ်။ ထန်းပင်မြင်တဲ့အခါကျတော့ လှမ်းခါတ်ပုံရိုက်ရတာကိုမဝနိုင်ဘူး။ နောက် တစ်ခုက အရွက်ကြောနေတဲ့ အပင်တွေပေါ့နော်။ ဥပမာ ကုက္ကိုပင်ဆိုလည်း ဒီအချိန်မှာ အရမ်းလှတယ်။ အဲဒီထန်းပင်တွေကလည်း အရမ်းလှလိုက်တာ ။

ရွှေစက်တော်ကနေပြီးတော့ ချောက်ကိုကူးတဲ့အခါ ကျတော့လည်း ဖြတ်လမ်းက ရွှေစက်တော်ကနေ ထွက်လာတာ အိုင်းမဆည်ထင်ပါရဲ့။ အဲဒီဆည်က နေပြီးတော့ မြောင်းဘောင်အတိုင်း ထွက်လာလိုက်တာ ၇ မိုင်လောက်ရှိသလားမသိပါဘူး ဒီဆည်မြောင်း လမ်းဘေးက သစ်ပင်တွေ

က အင်မတန်လှတာနော်။ အဲဒီကနေ ပွင့်ဖြူဘက်ကို ရောက်သွားရော။

ကျောင်းတော်ရာအထိ ရောက်ဖူးတယ်။ ကျောင်းတော်ရာ ဟိုဘက်က ပွင့်ဖြူမရောက်ဖူးဘူး။ လမ်းကလည်းဖြူးနေတာပဲ။ ပွင့်ဖြူ-စလင်း -ဆင်ဖြူကျွန်းပေါ့။ အဲဒီကနေပြီးတော့ချောက်။ ချောက်ကနေပြီးတော့ တံတားလည်းကျော်လိုက်ရော ဘူးခနဲ ပုဂံညောင်ဦးတန်းပြီးတော့ ရောက်သွားတာ။ ၈ နာရီခွဲ လောက်က ရွှေစက်တော်ကနေပြီးတော့ ထွက်တာမှာ ဟိုဘက်ကို ၁၂ နာရီခွဲ လောက်ရောက်တယ်။

ရောက်ရောက်ချင်း အငြိမ်မနေနိုင်ဘူး။ လောကနန္ဒာဘုရားကို ရောက်တယ်။ လောက နန္ဒာဘုရားကလည်း ရှုခင်းက တအားလှတယ်။ အဲဒီမှာ ရှုခင်းတွေခါတ်ပုံရိုက်။ အဲဒီမှာ မထင်ဘဲနဲ့ တချို့မိတ်ဆွေတွေနဲ့ သွားတွေ့တယ်။ ပြီးတော့ ဘုရားပေါ်တက်၊ ဘုရားပေါ်တက်တော့ နေ့လည် ၁၂ ခွဲဆိုတော့ တအားပူတာ။ ခြေထောက်ဆို အခုချိန်ထိ ခြေပူလောင်ထားတုန်းပဲ။

ပုဂံက ဘာသာရေးရုထောင်က ကြည့်ရင်လည်း ဘယ်တော့မှ ဖူးလိုမဝဘူး။ ရှေးဟောင်း ဘုရားတွေ အလွန်သပ္ပာယ်တယ်။ ဒီလောက်ရုထောင်ကကြည့်ရင်လည်း ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်တွေ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ် ထက်သန်စရာတွေနဲ့ ဘယ်တော့မှ ပုဂံကိုလည်ရတာ မဝဘူး။

လမ်းမှာလည်း သွားလာနေတဲ့ ကားတွေ အများကြီးပဲ တွေ့ရတယ်။ ကုန်စည်စီးဆင်းမှုတွေလည်း ချောမွေ့သွားမယ်။ ဒီစီးပွားရေးအလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းတွေလည်းကောင်းမယ်။ ဥပမာ ဒီပုဂံညောင်ဦးကနေ ပြန်လာတဲ့အခါကျတော့ ကျောက်ပန်းတောင်းကို ဖြတ်ပြီးတော့မှ အဝေးပြေးလမ်းမကြီးနဲ့ လာဆုံတယ်ပေါ့။ အဲဒီမှာ သုံးနာရီလောက် မောင်းလိုက်တာနဲ့ မိတ္ထီလာရောက်ကရော။ ဟာတော်တော်ကိုအံ့ဩတာ။ အဲလောက်တောင်မြန်သလား အဲလောက်တောင် နီးသလားပေါ့။

ပုဂံညောင်ဦးရောက်တဲ့အခါမှာ ကျေနပ်လည်း ကျေနပ်တယ်။ မကျေနပ်လည်း မကျေနပ်ဘူး။ ဘာဖြစ်လို့လဲဆိုတော့ ကိုယ်ကမမှာလိုပြောဖို့တောင် နည်းနည်းဂတုသလိုဖြစ်နေတယ်။ နိုင်ငံခြားသားတွေ ချည်းပဲ။ ဟိုးတလောတုန်းက တောင်ကြီးအင်းလေး သွားတော့လည်း အဲဒီလိုချည်းပဲ။ ဗမာကို မတွေ့ရဘူး။ နိုင်ငံခြားသားတွေချည်းပဲဆိုတော့ ကိုယ်နဲ့မဆိုင်သလိုဖြစ်နေတယ်။ ဒါပေမယ့် ဒီတခါခါမှာ ကတော့ တပို့တဲ့ လပြည့်နေ့။ တပို့တဲ့လပြည့်နဲ့ ကြုံတဲ့အခါကျတော့ အဲဒီမှာ ရွှေစည်းခုံ ဘုရားထဲမှာဆိုရင် သီလ ပေးကြ၊ သီလယူကြ၊ နယ်ကလာတဲ့ မြန်မာတွေ အများကြီးပဲတွေ့ရတယ်။ အဲဒီတစ်ခေါက်မှာတော့ ပိုပြီး ကြည်နူးစရာဖြစ်ခဲ့တယ်။ ။

M3 HOTEL
We are in the heart of the city.
The right choice for your accommodation.

Special Promotion
(1-5-2015 To 31-8-2015)

(၃)ည တည်းခိုလျှင် Dinner တစ်နပ်၊ အကြိုအပို့ နှင့် သစ်သီးတစ်ပွဲ

(၂)ည တည်းခိုလျှင် Dinner တစ်နပ်
မေတ္တာလက်ဆောင် ပေးပါသည်။

အမှတ်(၁၀၀) ၂၆လမ်း၊ ၈၂လမ်းနှင့် ၈၃လမ်းကြား၊ အောင်ခြေသစ်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။
ဖုန်း: ၀၂-၆၇၀၇၀၊ ၀၂-၆၇၀၇၂။ Fax: 02-65526
E-mail: mhotel.mdy@gmail.com Website: www.m3hotelmandalay.com

NAY LIN AUNG
FINANCE & ACCOUNTANCY ACADEMY

For 4-2015 Exam

LCCI (UK) Level I, II, III

စာမေးကျောင်းခွဲ

နံနက်ပိုင်းကြိုတင်ယူ၍ ကျောင်းအပ်နိုင်ပါပြီ။

အမှတ်(၃၆၁) (၂၊ ၂၊ ၂)၊ မေလမ်း၊ ၈၃လမ်း၊ အောင်ခြေသစ်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ အမှတ်(၁) မြို့နယ်၊ အမှတ်(၁)၊ ၈၃လမ်း၊ အောင်ခြေသစ်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။
ဖုန်း: ၀၂-၆၇၇၇၇၊ ၀၂-၆၇၇၇၈။ Fax: 02-65526
E-mail: nla.edu@gmail.com Website: www.nlaynlin.com

ယူကေ Top 15 စာရင်းဝင် တက္ကသိုလ်များအပါအဝင် နာမည်ကြီးတက္ကသိုလ်များတွင် သင်ကြားနိုင်မည့်

“လေကြောင်းအင်ဂျင်နီယာ၊ သေဆေးနှင့် စီးပွားရေးပညာရပ်ဆိုင်ရာများအကြောင်းဟောပြောပွဲ”

CRÖWN EDUCATION
Yangon - Myanmar

May 17
10:00 am - 12:00 noon
CROWN Edu: Center

- University of Glasgow, University of York တို့ အပါအဝင် နာမည်ကြီးတက္ကသိုလ်များတွင် တက်ရောက်သင်ကြားနိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများ
- Aeronautical, Civil, Mechanical, Electrical, Marine စသည့် အင်ဂျင်နီယာဘာသာရပ်များကို သင်ကြားနိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများ
- ပြန်ဟန်နှင့် လိုအပ်လာမည့် ဘာသာစနစ်များ၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် Inter Professional Science Education & Communication စသည့် ဘာသာရပ်များ တက်ရောက်ခွင့်ရရှိခြင်း
- ယူကေတက္ကသိုလ်များတွင် သေဆေးပညာရပ် ဆရာတို့ လျှောက်ထားနိုင်သည့် အခွင့်အလမ်းများအကြောင်းကို ဟောပြောသွေးဆွေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

Register Now : 01 527 838 / 09 50 85 185 / 09 4500 56 35 **FREE SEMINAR**

MEGA TWO STAR
3 Nights / 4 Days **350 USD**
May 27, June -
Hotel - Meats - Restaurants, Tour Guide
(011) 8603651, (09) 5141446, 5032762

LANDCRUISER တားရန်ရှိသည်။

Pearl White VX Limited (4W) 2000 mtl (2007) စုန် - Gasoline 80000 Km, Grade-4
မြို့တွင်း(၁၅)သိန်း၊ မြို့ပြ(၂၀)သိန်း
2J - Without Driver စပေါ်(၁)လတ်
09 252541155, 09 30735773

အသုံးဆိုင်ရာ



သူငယ်ချင်းလို့ပဲ ဆက်၍ခေါ်မည် ... ခိုင်

တက္ကသိုလ်ဘုန်းနိုင်

ကြေးမုံသတင်းစာတွင် ဝတ္ထုတက္ကသိုလ်ကထည့်သွင်းဖော်ပြပေးခဲ့ဖူးပါသည်။ ထိုဝတ္ထုတက္ကသိုလ်ကထည့်သွင်းဖော်ပြပေးရာတွင် စာဖတ်ပရိသတ် စွဲလမ်းဆဲလက်စရှိသည့် ဆရာတက္ကသိုလ်ဘုန်းနိုင်၏ “သူငယ်ချင်းလို့ပဲ ဆက်၍ခေါ်မည်... ခိုင်” ဝတ္ထုကို အခန်းဆက်ဝတ္ထုအဖြစ် ဦးစွာတင်ဆက်ပေးလိုက်ပါသည်။
ထိုဝတ္ထုကို ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားကြီးအဖြစ်ရိုက်ကူးတင်ဆက်ခဲ့ပြီးဖြစ်သော်လည်း ရုပ်ရှင်ရသဒံစားမူထက် ဝတ္ထုရသဒံစားမူက ပရိသတ်အား ပိုမိုဆွဲဆောင်မှုရှိသည်ကို ဖတ်ရှုလေ့လာ သိသာနိုင်ရန်ဖြစ်ပါသည်။ ယင်းနောက် စာဖတ်ပရိသတ်၏ နှလုံးသားကို ရှိပြီးစေမည့် ရသမြောက်သည့် ထင်ရှားသော ဝတ္ထုများကိုလည်း ဆက်လက်ဖော်ပြပေးသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ (စာတည်း)

ယမန်နေ့မှအဆက်
ကမ်းနီ၊ ခပေါင်း၊ ပေါင်းလောင်းတို့ကို ကိုယ်တွေ့ သိကျွမ်းရခိုင်တွင်သာ ချစ်စွာသော ကမ်းနီချောင်း၊ ခပေါင်း၊ ပေါင်းလောင်းရေယဉ်တို့တွင် မျောနေလေမည်မှာ ခတ္တာနှင့်ယင်းမှာ ပွင့်ကြွေလွှာတို့ချည်း မဟုတ်။
ဧရာဝတီ၌ သီကာပတ်ကုံး၊ ပုံပမာ ပြောမဆုံးဖွယ် ဇာတ်လမ်းအသွယ်သွယ်တို့ ရှိပေလိမ့်မည်။ မြစ်မင်းသံလွင်၌ လည်း ကိုယ်ပိုင်ပုံပြင် စိကစဉ်ကာ ရှိနေပါလိမ့်မည်။ သို့ရာတွင် ကမ်းနီ၊ ခပေါင်းနှင့် ပေါင်းလောင်းတို့က မဟောင်းသေးသည့် တော်လှန်ရေးသွေးရာဇဝင်ကို မျက်မြင်သက်သေ အဖြစ်သနစ်စုံအောင် အပြောနိုင်ဆုံး ရှိပေမည်။ အကြောင်းမှာ ခတ္တာ၊ ယင်းမာတို့နှင့်အတူ ကျွန်တော်တို့ တော်လှန်ရေးတပ်မတော်သားတို့၏ အသက်ခန္ဓာများသည် ခပေါင်းရေ စန်းငွေငွေသည် ဤနန်းကတပတီမြေမှ ကမ်းနီ၊ ပေါင်းလောင်းမြစ်တို့တစ်ကြော မရေတွက်နိုင်အောင် ဆုံးပါးမော့လွင့်ခဲ့ရသောကြောင့် ဖြစ်ပါ၏။
မြန်မာပြည်အရပ်ရပ်ကို ဗြိတိသျှတပ်များဝင်ပြီး၍ မြို့ပြအုပ်ချုပ်ရေး စနစ်ချိန်အထိ စစ်တောင်းမြစ်တစ်ဝန်းတွင် ဖက်ဆစ်ဂျပန်တို့ တိုက်ပွဲများကား မဆုံးသေး။ ကျွန်တော်သည် တောင်ငူမှသည် မော်ချီးအထိ တာဝန်ကျသည်။
၁၉၄၅-ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၆-ရက်နေ့၊ ဂျပန်ပြည်တိရိစ္ဆာန်များမြို့ပေါ် အကျမြူဗုံးကျခြင်းသည်လည်းကောင်း၊ ဩဂုတ်လ ၁၅-ရက်နေ့တွင် နေမျိုးနွယ် နိပုန်တို့ လုံးဝအနှိုးပေးလက်နက်ချခြင်းသည် လည်းကောင်း ကျွန်တော်

တို့၏ မော်ချီးစစ်မျက်နှာကို မည်သို့မျှ မပြောင်းလဲစေပါ။ မာလာယု၏ ကျားကြီးဟုကျော်သော ဂျပန်ဗိုလ်ချုပ် ယာမာရိုဘားက ဂျပန်ပြည်မ လက်နက်ချသည့်တိုင်အောင် သူမချဟု ဝင်တုန်းဟောက်တုန်းဖြစ်သည်။ ကျွန်တော်တို့ တပ်မတော်သားများ၏ လက်ချက်ကြောင့် စစ်တောင်းမြစ်ဝှမ်း တောတောင်ကြားတွင် ကစဉ်ကလျားနှင့် ဝါးအစည်းပြေလျက် အထက်နှင့် အောက်ပြတ်နေသော ဂျပန်စစ်သားများကလည်း ကျားနာဒဲသကဲ့သို့ မဲ၍ ရမ်းနေကြဆဲသာတည်း။
ရန်ကန်မြို့တော်တွင် ကျွန်တော်တို့၏ ဖခင်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း ရာဇဝင်ပြောင်မြောက်သည့်နေ့သူရိန်ကွန်ဖရင့်ကြီးကို ဩဂုတ်လ ၁၉-ရက်နေ့၌ ကျင်းပနေချိန်အထိ စစ်တောင်းစစ်မျက်နှာ၊ တောင်ငူ၊ မော်ချီး၊ ပဲခူးနှင့် ဝေါမြို့နယ်တို့ဝယ် ကျွန်တော်တို့၏ တော်လှန်ရေးတပ်မတော်သားများနှင့် ဂျပန်တို့သည် သည်းသည်းမည်းမည်းတိုက်ခိုက်နေဆဲသာဖြစ်၏။
စက်တင်ဘာလအတွင်း၌ ကံကောင်းထောက်မ၍ မသေမပျောက်သော်လည်း ငှက်ဖျားဒဏ်ကြောင့် လူရုပ်မပီတော့သော ကျွန်တော်သည် တောင်ငူရှိ စစ်ဆေးရုံသို့ ရောက်လာခဲ့သည်။ ရက်ပေါင်းများစွာ လူမှန်းမသိရာမှ သတိပြန်ရသောအခါ ကျွန်တော်ကတင်ဘေးတွင် စတွေ့သူမှာ ကိုကိုသာတည်း။ ကိုကိုသည် ကန္တီစာချုပ်အပြီး တည်ရှိဆဲအခြေအနေအရပ်ရပ်ကို နယ်ရိရဲဘော်တို့အား ရှင်းပြရန် ရောက်လာခြင်းဖြစ်သည်။

ကျွန်တော် အတန်သက်သာလာသောအခါ ကျွန်တော်တို့ညီအစ်ကိုသည် ပေါင်းလောင်းမြစ်ဆိပ်တွင်ရပ်လျက် ရှိကြသည်။
စစ်ကိုင်း ဧရာဝတီကမ်းနဖူးတွင် ဤသို့ ကျွန်တော်တို့ညီအစ်ကို စကားပြောခဲ့ကြဖူးသည်။ ထို့နောက်ကျွန်တော် ဗမာ့တပ်မတော်တွင်းသို့ ရောက်လာခဲ့သည်။
ယခု ပေါင်းလောင်းမြစ်ဆိပ်တွင် စကားပြောကြရပြန်သည်။ ဤအကြိမ်တွင်မူ . . .
“ကန္တီစာချုပ်ရဲ့ ရည်ရွယ်ချက်ကတော့ ဒါပဲလေ။ ဒီတော့ မောင်ဘယ်လို သဘောရသလဲ ”
ကျွန်တော် ရုတ်တရက် မဖြေနိုင်။ ပွင့်လွှာတစ်ချပ်တစ်လေနှင့် ရွက်ညှိတစ်စုစုတို့ မျောနေသောမြစ်ပြင်ကို ငေးကြည့်နေမိသည်။ ကျွန်တော်၏ ခံစားမှုကို ရိပ်မိဟန်၊ ကိုကိုသည် ဆက်လက်ရှင်းပြသည်။
“တော်လှန်ရေးဆိုတာ တစ်လမ်းတည်း တစ်ကြောင်းတည်းမသွားရဘူး မောင် . . . ။ ရည်ရွယ်ချက်ကိုရောက်ဖို့သာ အရေးကြီးတယ်။ အဲဒီမြော်မြင်မှုနဲ့ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းနဲ့ ကျန်တဲ့ တပ်မတော်ခေါင်းဆောင်တွေ ညှိနှိုင်းပြီး အကောင်းဆုံး လမ်းစဉ်ကို ချမှတ်ထားတာပဲဖြစ်တယ်။ ဒါကို မောင်တို့ နားလည်စေချင်တယ် . . . ”
ကျွန်တော်သည် သက်ပြင်းရွက်ပြီး ပြန်ဖြေသည်။
“မောင်တို့ ငယ်ပါသေးတယ်လေ။ လူကြီးတွေ ကောင်းလို့ စိမ့်တာကို ဝေဖန်နိုင်လောက်အောင်မောင့်မှာ အသိပညာမရှိသေးဘူး။ ဒါပေမယ့် စိတ်တော့ ထိခိုက်မိတယ်ကိုကို ”
“စိတ်ထိခိုက်စရာ မလိုပါဘူး မောင်၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းကိုယ်တိုင် တပ်ကထွက်ပြီး လွတ်လပ်ရေး တိုက်ပွဲကို နိုင်ငံရေးနည်းနဲ့ ဆင်မယ်။ တပ်မတော်မှာတော့ ဗိုလ်ချုပ်နေဝင်း ခေါင်းဆောင်ပြီး နေရစ်ခဲ့မယ်။ ကိုကိုလည်း တာဝန်ပေးချက်အရ တပ်မှာပဲ နေခဲ့ရမယ် ”
“ဒါဖြင့် မောင်ကိုရော . . . ဘာတာဝန်ပေးမလဲ ”
“ တပ်မတော်မှာ ကျန်းမာရေးနဲ့ ပြည့်စုံတဲ့ တပ်သား ၅၂၀၀ နဲ့ အရန် ၃၀၀၀ ကို လက်ခံဖို့ သဘောတူညီထားတယ်။ တပ်မတော်ခေါင်းဆောင် ဂုဏ်အင်္ဂါနဲ့ ပြည့်စုံတဲ့ ဗိုလ် ၂၀ နဲ့ အရန် ၂၀၀ ကို လက်ခံဖို့လည်း သဘောတူထားတယ်။ မောင်တို့အနေနဲ့ တပ်မှာ ဆက်နေချင်တယ်ဆိုရင်တော့ နေနိုင်ခွင့်ရှိတယ်။ ဒါပေမယ့် ကိုကို တစ်ခုပြောချင်တယ် ”
ကျွန်တော်က ငြိမ်နေသည်။ ကိုကိုက စကားမဆက်မှ ကျွန်တော်က ပြောရ၏။ “ ပြောလေ . . . ကိုကို ”
“အင်းလေ . . . ပြောပါမယ်။ ကိုကိုစကားကို သေသေချာချာ စဉ်းစားနားထောင်စေချင်တယ်။ တပ်မှူး

တစ်ယောက်အနေနဲ့ရော အစ်ကိုတစ်ယောက်အနေနဲ့ရော ပြောပြမယ် ”
“ ကိုကိုအနေနဲ့ရော၊ ဗိုလ်ချုပ်အနေနဲ့ရော၊ စေတနာတစ်ရပ်ရှိတယ်။ တစ်နည်းအားဖြင့် ရည်ရွယ်ချက်ပေါ့လေ။ လွတ်လပ်ရေးကတော့ရမှာပဲ၊ မရရင်ရအောင် လုပ်မှာပဲ။ လွတ်လပ်ရေးဆိုတာက ခရီးဆုံးမဟုတ်ဘူး။ လွတ်လပ်ရေးရပြီးရင် ပိုမိုခက်တဲ့ ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းတွေဟာ မခန့်မှန်းနိုင်လောက်အောင် ရပြီးရင် ပိုမိုခက်တဲ့ ထူထောင်လုပ်ငန်း တွေဟာ မခန့်မှန်းနိုင်လောက်အောင် ရှိလိမ့်မယ်။ ဒီတော့ တပ်တွင်းမှာ ရှိတဲ့ အခြေခံပညာရှိပြီး ဆက်လက်ပညာသင်ပြီး ဆက်လက်ပညာသင်ကြားနိုင်စွမ်းလည်း ရှိသေးတဲ့ လူငယ်တွေကို ပညာဆက်လက်သင်စေချင်သေးတယ် ”
“လွတ်လပ်ရေးက မရလာတော့ကော ”
ကိုကိုမျက်နှာမှာ ရုတ်တရက် တည်သွား၍ အသံမှာလည်း မသိမသာ၏။
“ ဘာကြောင့် မရမှာလဲ။ မရတော့ ဆက်တိုက်ဖို့က လွယ်တယ်။ ရပြီးမှ အဆင်သင့်မရှိရင်ပိုဆိုးမယ်။ ရပြီးသား လွတ်လပ်ရေးတောင် ပြန်ဆုံးဦးမယ်။ ဒီမယ်မောင် . . . ”
ကိုကို သတ္တာန်၌ ဒေါသရောင် လွှမ်းလာသည်။ မေးခိုးများတင်းမာလာ၍ ရင်မှာ ကော့လာသည်။
“ ဒီစကားပြောတိုင်း ကိုကို စိတ်ဆိုးရတယ်။ ငါ . . . ဘယ်သူ့ကိုမှ နာမည်တပ် မပုတ်ခတ်ချင်ဘူး။ ဒါပေမယ့် စိန်နားကပ်ရောင်ကြောင့် ပါးပြောင်ပြီးမှ တလွဲဆံပင်ကောင်းချင်တဲ့ လူတွေရှိတယ်။ အင်္ဂလိပ်တွေ တက်လာတော့ ပါတီဆိုင်းဘုတ် အရင်တင်ပြီး မျက်နှာ လို မျက်နှာရ လုပ်တဲ့ နိုင်ငံရေးသဘောတရားကြီးတွေ ” ကိုကိုက လက်သီးဆုပ်၍ ဒေါသတကြီး ပြောသည်။ တောနက်တွင်းမှ ကံကောင်းထောက်မသဖြင့် ဂျပန်လှံစွပ်နှင့် မသေ၊ အဖျားဒဏ်ကြောင့် နာလန့်ထစ ကျွန်တော်က မြို့ပေါ်ရှိ နိုင်ငံရေးကို နားမလည်ရကား တအံ့တဩဖြစ်သည်။ ကိုကိုသာ ဆက်ပြောသည်။
“ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းနဲ့ တို့တပ်မတော်ကမတော်လှန်ခင် ဘယ်သူရဲကောင်းကြီးတွေက ဘာတွေဖြစ်ဖြစ် မြောက်မြောက် လုပ်နိုင်ခဲ့ကြလို့လဲ . . . ။ အခုမှ . . . အာကျယ်ကြတယ်။ **ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်။** ”

(၁၉၆၄ ခုနှစ် ဧပြီလက ထုတ်ဝေခဲ့သော ဆရာတက္ကသိုလ်ဘုန်းနိုင်၏ စာအုပ်မှ အခေါ်အဝေါ်နှင့် အသုံးအနှုန်းများ၊ စာလုံးပေါင်းသတ်ပုံနှင့် သဒ္ဒါအထားအသိုများကို မူရင်းအတိုင်း ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။)

SIHAN YOMA TRAVEL & TOURS CO.,LTD
"Arranging All Tourism Related Services"
(Within Your Budget with Best Service)
B2B, B2C, Sub - Agents လူလိုသူ များ ၊ ကုမ္ပဏီအသင်းအဖွဲ့ များအတွက် အထူးရေးနှုန်း ဖြင့်စီစဉ် ပေးနေပါသည်။ ဖြည့်ဆည်းပေးခြင်းများ ၊ Leisure, MICE, Incentive အထူးရေးနှုန်းများ ၊ Hotel booking, Air Ticket, Car Rental, Bus Ticket ... etc.
No. 124/126, 50th street, Pazundaung Township, Yangon.
Tel: 295510, 299389, 204152, 9010378-382, 09-73250927, 09-5115371
email : info@exploremyanmar.com
www.exploremyanmar.com , www.exploreglobaltravel.com

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာလျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာလျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းမှ ပင်မ ဓာတ်အားခွဲရုံများတွင် အသုံးပြုရန်အတွက် လိုအပ်သော ဓာတ်အားခွဲရုံ ပစ္စည်းများကို မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
၂။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၁၂-၅-၂၀၁၅ရက်
တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၉-၆-၂၀၁၅ရက်
တင်ဒါပိတ်မည့်အချိန် - ၁၄:၀၀ နာရီ
လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ တင်ဒါကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့၊
မြန်မာလျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၊ ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်။ ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၂၂၂

Yee Fashion Deigner Group
အခြေခံစင်ချုပ်နှင့်ဒီဇိုင်းဝတ္ထာဝါနထင်တန်း
ဝါရင့်စက်ချုပ်နှင့် ဒီဇိုင်းပညာရှင်ကြီးများမှ ဒီဇိုင်းအမြင် ဒီဇိုင်းအသိ ဒီဇိုင်းသီအိုရီကို ဖြင့် စေတီစီ သပ်ရုပ်လှပသော စတိုင်ကျသည့် အဝတ်အစားများကို ဖန်တီးနိုင်သည့် ပညာရှင် ဒီဇိုင်း နာကောင်းတစ်ယောက်ဖြစ်စေရန် ရည်ရွယ်၍ စာတွေ့လက်တွေ့အခြေခံစက်နင်းမှစ၍ သင်ကြားပေးမည့် အခြေခံစက်ချုပ်နှင့် ဒီဇိုင်းပညာဝါန သင်တန်းအမှတ်စဉ် (၅)ကို ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါ၍ တက်ရောက်လိုသူများ (၁၅-၅-၂၀၁၅)ရက် နောက်ဆုံးထား၍ စာရင်းပေးသွင်းရမည်ဖြစ်သည်။
ရရှိရေး ကန့်သတ်ထားသည်
ဓာတ်သွယ်ရန် - Center(1) - အမှတ်(၄၂/B) ဖြေညီထမ်း(၁၁)လမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊
Center(2) - အမှတ်(၁၀၆) တတိယထမ်း၊ လှည်းတန်းလမ်းတို၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊
Ph: 01-228692, 09-73048822, 09-31788338, 09-5193056, 09-799298245

SAPPHIRE A55
ချိုသာသော ဈေးနှုန်း နှင့် စိတ်ကျေနပ်မှု ရစေမည် ...
Hot Line : 09-25 33 80008, 09-25 33 80009
SINGTECH

ပြည်တွင်းရေးရာ

စီးပွားဖြစ်ကုန်ထုတ်လုပ်မှုအဆင့် ရောက်ရန် ထုတ်လုပ်မှုမြှင့်တင်ရေး လုပ်ငန်းများ ဒေသအတွင်း၌ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

ကန်ဘလူ မေ ၁၀

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကန်ဘလူမြို့နယ် ကုန်သွယ်မှုမြှင့်တင်ရေးဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများသည် ကျေးလက်ပြည်သူများလူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဒေသတွင်း စားသုံးရန် ကုန်ထုတ်လုပ်မှုအဆင့်မှ စီးပွားဖြစ်ကုန်ထုတ်လုပ်မှု အဆင့်သို့ ရောက်ရှိစေရန် မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေးလုပ်ငန်းများကို ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ကန်ဘလူမြို့နယ် ရွက်ကြမ်းကျေးရွာအုပ်စုတွင် နွေစပါးသီးနှံစိုက်ပျိုးမှု အနေဖြင့် OMC လက်ဝဲတူးမြောင်းရေဖြင့် နွေနှမ်းလေးဧက၊ ပဲတီစိမ်း ၁၀၀ ဧက၊ မြေအောက်ရေဖြင့် ပဲတီစိမ်း ၅၂၀ ဧက၊ နွေစပါး ၀၆၈ ဧက စိုက်ပျိုးခဲ့ရာ ဧပြီ ၃၀ ရက်ထိ သီးနှံစိုက် ၆၃၀ ဧက စိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့ပြီး ယင်းကျေးရွာအုပ်စုတွင် ၆၈၅ ဧက စိုက်ပျိုးရန်လျာထားကြောင်း သိရသည်။

စိုက်ခင်းအခြေအနေသည် ယခင်နှစ်ထက် ပဲတီစိမ်းစိုက်ခင်းများ အပင်အား ကောင်းမှုကြောင့် အထွက်နှုန်းကောင်းနိုင်ကြောင်း ဒေသခံတောင်သူများထံ မှုသိရသည်။

ပဲတီစိမ်းမျိုးကို ဒေသတောင်သူမျိုးနှင့် ရေဆင်း (၁၁) မျိုးများကို အများဆုံး အသုံးပြုကြပြီး စိုက်ခင်း၌ ပိုးမွှားရောဂါကင်းပြီး အထွက်နှုန်းကောင်းသော စိုက်ကွက်မှ မျိုးကိုသာအဓိကရွေးချယ်စိုက်ပျိုးကြကြောင်း သိရသည်။

ရွက်ကြမ်းကျေးရွာအုပ်စုတွင် တောင်သူတိုင်းနီးပါး ပဲတီစိမ်းတစ်ဧကမှ ၁၀၊ ၁၅ ဧကထိ စိုက်ပျိုးကြပြီး ယခင်နှစ်က ပဲတီစိမ်းတင်း ၁၀၀ ကျော်မှ ၁၂၀ ကျော်ရရှိကြသူများလည်းရှိသည်။ ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားရာတွင် ကျေးရွာနှင့်နီး၍ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကောင်းသော ထန်းကုန်း၊ ဇီးကုန်းကျေးရွာများမှ ပွဲစားများသည် ကျေးရွာအရောက်ကွင်းဆင်းဝယ်ယူကြသည်။ ပွဲရုံအရောက် လိုင်းကားများဖြင့် ရောင်းချသူများလည်းရှိကြောင်း သိရသည်။

ဒေသတွင်းစားသုံးကုန်ထုတ်လုပ်မှုအဆင့်မှ စီးပွားဖြစ်ကုန်ထုတ်လုပ်မှုအဆင့်သို့ ရောက်ရှိစေရန် မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေးလုပ်ငန်းများ၊ တောင်သူများလက်ရှိ အခြေအနေထက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် မျိုးကောင်းမျိုးသန့်များ ရွာဖွေပေးခြင်း၊ ကုန်စည်ရောင်းဝယ်ပြုလုပ်ရာတွင် အကျိုးအမြတ်ရရှိမှု နည်းလမ်းများကို မြို့နယ်ကုန်သွယ်မှုမြှင့်တင်ရေးဦးစီးဌာန တာဝန်ခံဦးစောမောင်က ကျေးရွာများသို့ကွင်းဆင်း၍ အကြံပြုဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **အောင်ဝင်းဦး(ကန်ဘလူ)**



မကျေးတိုင်းဒေသကြီး နတ်မောက်မြို့တွင် ယာဉ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်း လိုက်နာဆောင်ရွက်စေရန်အတွက် မေ ၈ ရက် နံနက် ၈ နာရီက မြို့အဝင်လမ်းဖြစ်သည့် နတ်မောက်-ပျော်ဘွယ်လမ်းနှင့် နတ်မောက်-မြို့သစ်လမ်းများတွင် ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ မော်တော်ဆိုင်ကယ် ဦးထုပ်မဆောင်းဘဲ မောင်းနှင်သူများနှင့် နှစ်ဦးထက်ပိုစီးသူများကို တရားရုံးနှင့်ညှိနှိုင်း၍ ပြစ်မှုပြစ်ဒဏ်များ ချမှတ်အရေးယူဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းနှင့်စာတတ်ပုံ- လှဝင်း

လုပ်ငန်းခွင်အကြိုမူလတန်း ဆရာအတတ်ပညာသင်တန်းဆင်း လက်မှတ်အပ်နှင်းပွဲကျင်းပ

ပုသိမ် မေ ၁၀

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့တွင် ပညာရေး ဝန်ကြီးဌာန ဆရာအတတ်ပညာနှင့် လေ့ကျင့်ရေး ဦးစီးဌာန၏ လုပ်ငန်းခွင်အကြို မူလတန်းဆရာ အတတ်ပညာသင် သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်အပ်နှင်း ပွဲအခမ်းအနားကို မေ ၈ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ပုသိမ် ပညာရေးကောလိပ် ပညာရတနာခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် ဝန်ကြီးချုပ်ဦးသိန်းအောင်က လမ်းညွှန်အမှာစကားပြောကြားသည်။ ယင်း နောက် လုပ်ငန်းခွင်ဝင်မည့် သင်တန်းသားဆရာ၊ ဆရာမများက ဆရာများခံယူအပ်သည့် သစ္စာ အဓိဋ္ဌာန် (၆)ချက်ကို ရွတ်ဆိုခဲ့ကြသည်။

ဆက်လက်၍ ပုသိမ်ပညာရေးကောလိပ်ကျောင်း အုပ်ကြီးက ဆရာ ဆရာမများအား လုပ်ငန်းခွင် အကြို မူလတန်းဆရာအတတ်ပညာ သင်တန်း ဆင်းလက်မှတ်များကို အပ်နှင်းခဲ့သည်။ အဆိုပါ သင်တန်းဆင်းဆရာ ဆရာမ ၃၇၃ ဦးအား ဝိဇ္ဇာ၊ သိပ္ပံပညာရပ်များကို စာတွေ့လက်တွေ့ ခြောက်လ ကြာသင်တန်းပေးခဲ့သည်။ **မျိုးမင်းသိန်း(ပြန်/ဆက်)**

ကသာမြို့ရပ်ကွက်(၈) တံတားအားစစ်ဆေးပြုပြင်

ကသာ မေ ၁၀

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာ ခရိုင် ကသာမြို့တွင် ၂၀၁၅ ခုနှစ် မေ ၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကသာခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်အုန်း ခေါင်းဆောင်သော အဖွဲ့သည် ကသာမြို့ရပ်ကွက် (၈) နှင့် ရပ်ကွက် (၄) ကို ဆက်သွယ်ထားသော သစ်သားတံတားအား သွားရောက်

စစ်ဆေး၍ပြုပြင်ရန် လိုအပ်သော အစိတ်အပိုင်းများကို စစ်ဆေး၍ ပြုပြင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ရပ်ကွက် (၈) နှင့် ရပ်ကွက်(၄) ဆက်သွယ်ထားသော တံတားသည် မြို့တွင်းသွားလာသူများ၍ ကျေးရွာ သို့သွားသော လမ်းပေါ်တွင်ရှိသဖြင့် ခရီးသွားများစွာ အသုံးပြုသည့် တံတားဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကသာခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်အုန်းနှင့် အတူ မြို့နယ် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းအောင်၊ မြို့နယ်စည်ပင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်ဌေး၊ မြို့နယ်စည်ပင်အရာရှိ ဦးသန်းဦးတို့အဖွဲ့က တံတားကို စစ်ဆေး၍ မြို့တွင်း လမ်းများ ချဲ့ထွင် နေမှုအခြေအနေကိုလည်း စစ်ဆေး ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကသာခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်အုန်းက “မြို့တွင်းလမ်းတံတား အဆောက်အအုံ ကို တတ်နိုင်သမျှ စစ်ဆေးပြုပြင်ပါ တယ်။ အခုလည်း မြို့တွင်းလမ်းချဲ့မှု တွေကို လုပ်နေတယ်။ စည်ပင်ဘတ် ဂျက်နဲ့ မြေသားလမ်းတိုးချဲ့မှုတွေ ထပ် လုပ်ဖို့ရှိပါတယ်” ဟု ပြောကြားခဲ့ သည်။ **အေးလွင်(ကသာ)**

Advertisement for Myanmar Promotional Services (MPS) Co., Ltd. featuring the text 'အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း' and 'International Security & Office Solution With Modern Electronic Expo 2015'. It mentions a sponsorship role and contact information for the company.

Advertisement for GETC (Global Education Training Center) with the slogan 'building a better future'. It lists various educational programs: Pre-school (age 2-6), Young Learners (Age 6-14), and Adult Learners (Age 16 and above). It also provides contact numbers and mentions 'SCHOOL BUS Available'.

ယခင်နေ့မှ အဆက်

သဘင်ပညာသည်တစ်ဦးကျော်ကြားသည် ဆိုလျှင် တစ်ခုကောင်းရှိကြပါသည်။ မထွေးလေးကို ကျော်ကြားခြင်းမှာ တစ်ခုမကစွမ်းသည့် အရည်အသွေးရှိသောကြောင့် ဖြစ်သည်။ မထွေးလေးအက၊ မထွေးလေးဟန်အမူအရာ၊ မထွေးလေးဇာတ်စိမ်းပုံမျိုးကားယနေ့တိုင် သူ့ကိုမိသူ မပေါ်သေး။ နောင်လည်းပေါ်ဖို့မလွယ်ဟူ၍ သဘင်ရည်ဝသူတိုင်းက ဝန်ခံခဲ့ကြသည်။

မြန်မာ့အမျိုးသမီးစာစောင်တွင် မထွေးလေးမျိုးဇာတ်မှာ ဘိုးတော်ဘုရားလက်ထက် မင်းသားကြီးသီဟနှင့် နှမတော်စပ်သည့် ကြင်ရာတော်မမကြီးတို့မှာ ၁၂၂၆ ခုနှစ်တွင် ကျောက်ဆည်ခရိုင် အိုးထုတ်ကုန်းရွာ၌ ဖွားမြင်ခဲ့၍ မထွေးလေးဆောက်လုပ်လျှင်အိမ်ထောင်စုကောင်းမွန်စွာကျော်စာသံပိုင်းလက်၌ ရေးထိုးထားသည်မှာ “အောင်မြေအမရ၊ တည်ဖန်သာတည်၊ မင်းများဥက္ကဋ်၊ ဘိုးတော်နတ်၏ မြေမြန်သကမင်းသီဟနှင့် နှစ်မအိမ်ရှင်၊ ဝတ်ငါးအင်ဖြင့်၊ ကြင်စလှာနီး၊ မမကြီးတို့၊ မည်းရင်သွေး၊ ဂုဏ်ပြန့်မွှေးသား၊ ခင်ထွေးမည်ရ ကျောင်းအိမ်မလျှင်” ဟူ၍ ရှိခဲ့သည်။

ကျောက်စာအရ သူ၏ မျိုးရိုးဇီဝကို သိရသည်။ ၁၂ နှစ်သမီးကပင် သီပေါနန်း၌ စုဖုရားကြီး၊ စုဖုရားလတ်တို့ထံ၌ အပျိုတော်အဖြစ်ခံစားခဲ့သည်ဟူ၍ သိရသည်။ မြန်မာအကပညာကို ဉာဏ်နှင့်တီထွင်ဖန်တီးနိုင်သော ရှေးမင်းသမီးကြီးများအနက် ရုပ်လည်းချော ကိုယ်နေဟန်နှင့် နေ့စဉ်ပြုစုသော လှပလွန်း၍ မင်းသမီးအကပါလွန်းခြင်း “မှင်” ဗျာပါကြားအလွန်ကောင်းသည် စသော ဂုဏ်ပုဒ်များနှင့်စွယ်စုံရမင်းသမီးကြီးသည် တစ်ခေတ်တွင် တစ်ယောက်သာထွန်းသည်ဟု ဆိုစမှတ်ပြုကြသည်။

မထွေးလေး၏ ကိစ္စရာအက၊ ထာဘီအနားခတ်အက၊ ကြည့်မပြေးပေဟုဆိုပါသည်။ သုဓမ္မ၊ ဒွေး၊ မယ်နော် ကို များများကတတ်သည်။ မနောဟရီဇော်၊ ပဋာစာရီဇာတ်များ၌ အစွမ်းကုန် အလွမ်းသယ်ပြုသည်။ မထွေးလေး၏ ဆရာများမှာ ဆရာပုကြီး၊ ဆရာညိုနှင့် ဆရာ



ရိုးရာစည်းမျဉ်းနှင့် အကသဘင်

စိမ့်တို့ဖြစ်ကြ၍ မထွေးလေးဆိုခဲ့သော မင်္ဂလာရှင်ပြုပြောသီချင်းကို စိန်ဗေဒက နောက်မှ မင်္ဂလာဗျာညွှန်ဟုဆိုခဲ့ကြောင်း ဦးသော်ဇင်စာအုပ်၌ ညွှန်ပြထားသည်။ မန္တလေးပန်တျာကျောင်း၌ အကနည်းပြနေသည့် ဆရာမကြီး ဒေါ်ဩဘာသောင်းမှာ အမေထွေးကို မိသူ၊ အမေထွေးထံ တပည့်ခံနည်းယူ အမေထွေး၏ ဟန်ကလေးများနှင့်အကကို ကြိုးစားအတုယူသူမှာ ဒေါ်ဩဘာသောင်းပင်ဖြစ်သည်။ သဘင်ပညာနှင့်ပတ်သက်လျှင် မန္တလေးအနှစ်တစ်ရာသဘင်တွင် နန်းတွင်း အီနောင်ဇာတ်၊ ရာမဇာတ်စသည်တို့ကို ကပြသည့် မယင်းတော်တို့၊ ကွမ်းငုံတို့၊ မဆင်ခိုးတို့၏ ခေတ်ကို မန္တလေးပထမသဘင်(သို့မဟုတ်) ရတနာပုံခေတ်ဟု ခေါ်နိုင်ပါသည်။

မထွေးလေးတို့ ဆရာပုတို့ခေတ်ကို မန္တလေးဒုတိယသဘင်ခေတ်ဟု ခေါ်ဆိုကြသည်။ မြခြေကျင်း၊ မငွေမြိုင်တို့ လောဘာတီမမြရင်တို့၊ ဩဘာသောင်းတို့ခေတ်ကို မန္တလေး တတိယခေတ်ဟု မှတ်သားကြရပေမည်။ စစ်ပြီးပန်တျာခေတ်ကို မန္တလေးစတုတ္ထသဘင်ခေတ်ဟု ခေါ်ဆိုသည်။ ပလ္လိကဟုခေါ်ခြင်းမှာ ဆိုင်းက “ပလ္လိဂျီ၊ ပလ္လိဂျီ” ဟု တီးပေးသဖြင့် ပလ္လိကဟု ခေါ်သည်ဟု ထင်ပါသည်။ အပျိုတော် ၁၂ ခန်းခေါ်သော ကချက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်။

တစ်ခေတ်တွင် တစ်ခါထွန်းဆိုသကဲ့သို့ အကပညာနှင့်ပတ်သက်လျှင် နာမည်ကြီးအကပညာရှင်များ ရှေးကတည်းက ပေါ်ထွန်းခဲ့ပေသည်။ ဥပမာ အကျဉ်းအားဖြင့် ဖော်ပြရလျှင် ဒေါ်ယင်းတော်၊ ဒေါ်ဆင်ခိုး၊ မထွေးလေး၊ ဒေါ်စိန်တင်၊ ဒေါ်စိန်၊ ဒေါ်ဒေလီညွန့်၊ အိန္ဒိယစိန်မူ၊ ဒေါ်ဩဘာသောင်း၊ မြချေကျင်း၊ မငွေမြိုင်၊ လောဘာတီ၊ မမြရင်၊ ဒဂုန်ခင်လှကြည့်ယုဝတီ၊ ဒေါ်ခင်ညွန့်၊ ရွှေလီဝံပြာမအေးကြည်၊ ကောလိဝံမြိုင်၊ ရွှေနှင်းဆီ၊ ဖက်ရှင်မအောင်ဇွေ၊ ဝိတမယ်လှလေးစိန်၊ ကောလိဝံစိန်ခေါ် မမြလှနှင့် အခြားနာမည်သိပ် မကြီးသော အကပညာရှင်များ ဖြစ်ကြလေသည်။

အကအနုပညာနှင့်ပတ်သက်လျှင် အပျိုတော်ခန်းကို မေ့ထား၍မရ။ ပညာပါသော မြန်မာ့ကိုယ်ပိုင်သဘင်သည် လေးစားစရာ အလွန်ကောင်းပါသည်။ လောကနတ်တီးချက်များတွင် အပျိုတော် “ပလ္လိ” ကများကို ကြည့်သည်။ ထိုကချက်ကို အပျိုတော် ၁၂ ခန်းဟု အချို့ကခေါ်ကြသည်။ ပလ္လိ ၁၂ ခန်း

ဖြစ်သည်ဟူ၍ မဆိုသာပေ။ နတ်မိချက်၊ ဗိုက်၊ တင်တို့သည် အီဂျစ်အမျိုးသမီးများနှင့် ဟာဝေယံအမျိုးသမီးတို့၏ တင်လှုပ်အကသည်များကား အနုပညာပါသည်ဟု ဆိုနိုင်ပေသည်။ အပြစ်ကင်းသော ပလ္လိအကများ မြန်မာ့အနုပညာတွင်ရှိပြီးဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ၁၂ ခန်းပါရင်လှုပ်၊ တင်လှုပ်အကများကို မကဘဲ မြန်မာယဉ်ကျေးမှုနှင့် ဆီလျော်ကိုက်ညီပြီး အနုပညာမြောက်သော အကများကို လောကနတ်သီချင်းအပိုင်းတွင် ကပြရပါသည်။

အပျိုတော်များအတွက် အပြစ်ကင်းစင်သော အကများရှိကြောင်း သာဓကတစ်ခုမှာ ယဉ်ကျေးမှုနှင့် လိုက်လျော်ကိုက်ညီသည့် အကများကို ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန၊ ကဇာတ်ဌာနခွဲမှ တစ်ကြိမ်က ပဒေသာယိမ်းအကတစ်ခုအဖြစ် စီစဉ်တင်ဆက်ခဲ့သော အပျိုတော်ယိမ်းမျိုးဖြစ်ပါသည်။ နတ်ကတော်ယိမ်းနှင့် အပျိုတော်ယိမ်းတို့မှာ သီးခြားသက်သက်တစ်မျိုးတစ်ဘာသာစီဖြစ်သည်။ အလွန်ယဉ်ကျေးဖွယ်ရာရှိပြီး အကအနုပညာတွင် အဆင့်အတန်းမြင့်သော ယိမ်းတစ်ခုဖြစ်သည်။

အပျိုတော်ထွက်လင့် တတ်ထိုက်သော သဘင်အနုပညာတွင်ပါဝင်သည့် ဦးသောင်းဇင်၏ စာအုပ်တစ်အုပ်တွင် အလင်္ကာမှာ “အပျိုတော် ၁၂ ခန်း စာတမ်းနှင့် မှတ်သားမည်ရှင်၊ ဆရာများကထားခဲ့သောချာ၊ နည်းသိပ္ပံနည်းယူစရာ၊ ထီးနန်းရယ်တန်ဖူရနှင့်သက္ကရာဇ်တူစွာပမာဗိုလို့ မိဖုရားကြီးများလည်း လုပ်တတ်ရမယ်။ လိုချင်ခဏစိတ်မှာစွဲလို့၊ မြမြတ်ကြ၊ ဘီလူးမနန်းကဝေ၊ ပုဏ္ဏားမပုမရုပ်သွင်၊ တူအောင် တမင်လုပ်၊ မှော်ကတော်၊ နတ်ကတော်၊ သူကြီးကတော်၊ သူကြွယ်ကတော်၊ ဆိုတော်မဟုတ်၊ အရပ်နှင့်သက္ကရာဇ်၊ မူမှန်မှန်ချိန်ဆ၍ ဘီကျွန်မကျတော့တရားနဲ့ယှဉ်၊ အောင်သွယ်မကားတရွှင်ရွှင်၊ ဝုံးရုပ် ကျပြန်တော့ အများခင်းမချဉ်းချင်၊ ချဉ်းချင်ချဉ်၊ ပညာသာပမာ၊ သရုပ်ကိုတူအောင်ပြုရမတဲ့ အဲဒါမှ သဘင်တွင်မော်နိုင်မည်၊ ပညာကျော်ကဝတ်ဇာတ်ဆရာတို့က သိမှတ်စရာ ရေးလိုက်သနော် အပျိုတော်”

ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်။

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန အမှတ်(၃)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၃)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်းလက်အောက်ရှိ စက်ရုံများမှ အသုံးမလိုပိုလှစက်နှင့်စက်ပစ္စည်း၊ စက်အရန်ပစ္စည်း၊ အထွေထွေပစ္စည်းများအား မျက်မြင်အခြေအနေအတိုင်းရောင်းချလိုပါသည်။

- (က) ချည်မျှင်နှင့်အထည်နည်းပညာဖွံ့ဖြိုးရေး ဌာန(ရန်ကုန်) - စက်နှင့်စက်ပစ္စည်း ၂၆ ခန်း
(ခ) အမှတ်(၁)အထည်စက်ရုံ(ရွှေတောင်) - စက်နှင့်စက်ပစ္စည်း ၂ ခန်း
(ဂ) အမှတ်(၃)အထည်စက်ရုံ(စစ်ကိုင်း) - စက်နှင့်စက်ပစ္စည်း ၁၀၇ ခန်း
(ဃ) အမှတ်(၃)အထည်စက်ရုံ(စစ်ကိုင်း) - စက်နှင့်စက်ပစ္စည်း ၄ ခန်း
(င) အမှတ်(၄)အထည်စက်ရုံ(ဖွင့်ဖြူ) - စက်နှင့်စက်ပစ္စည်း ၁၄ ခန်း
(စ) အမှတ်(၅)အထည်စက်ရုံ(ပခုက္ကူ) - စက်နှင့်စက်ပစ္စည်း ၂ ခန်း
(ဆ) အမှတ်(၆)အထည်စက်ရုံ(မုံရွာ) - စက်နှင့်စက်ပစ္စည်း ၅ ခန်း
(ဇ) အမှတ်(၁၀)အထည်စက်ရုံ(တောင်သာ) - စက်နှင့်စက်ပစ္စည်း ၁၃ ခန်း
အထွေထွေပစ္စည်း

- ၂။ တင်ဒါခေါ်ယူရာအချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။
(က) တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၁၅-၅-၂၀၁၅ ရက်
(ခ) တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်နေရာ
(၁) နေပြည်တော် - အမှတ်(၃) အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း (စီမံရေးဌာန) နှင့်အမှတ်-၃၇
(၂) ရန်ကုန် - အမှတ်(၃)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း (နံပဲ့) အမှတ်(၁) သုခဝတီလမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်
(ဂ) တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၁၅-၆-၂၀၁၅ရက်၊ ၁၆:၀၀နာရီ
(ဃ) တင်ဒါပေးသွင်းရမည့်နေရာ - စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ နှင့်အမှတ်-၃၇ နေပြည်တော်

၃။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါဌာနများတွင် စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

- (က) အထွေထွေမန်နေဂျာ(စီမံရေး) အမှတ်(၃)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း၊ နေပြည်တော် ဖုန်းနံပါတ် ၀၆၇-၄၀၈၁၅၄၊ ၀၆၇-၄၀၈၃၃၈၊ ၀၆၇-၄၀၈၁၅၆
(ခ) လုပ်ငန်းခွဲ (ရန်ကုန်) ဖုန်းနံပါတ် ၀၁-၅၅၄၀၇၇၊ ၀၁-၅၅၈၃၃၆

မူးယစ် ဆန့်ကျင် အောင်ပွဲဆင်

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း (ကြေညာချက်)

မြန်မာ့ကမ်းလှန်ပင်လယ်ပြင်ရှိ ကမ်းလှန်ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ ရှာဖွေ၊ ထူးဖော်၊ ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးလာမှုနှင့်အတူ တွဲဖက်ဖြင့်ဖွဲ့စည်းလာသည့် ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းနိုင်ရေးအတွက် ကမ်းလှန်အခြေစိုက် စခန်းများ တည်ထောင်ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်လျက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါကမ်းလှန်အခြေစိုက်စခန်းများနှင့် ဆက်စပ်လုပ်ငန်းများတွင် မြန်မာ့ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းနှင့် အကျိုးတူပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရန် စိတ်ပါဝင်စားသော ပြည်တွင်း/ပြည်ပကုမ္ပဏီများအနေဖြင့် ၂၅-၅-၂၀၁၅ရက် မှ ၂-၆-၂၀၁၅ရက်အထိ နှုံးချိန်အတွင်းတွင် ကြိုတင်ရက်ချိန်းရယူ၍ လာရောက်ဆွေးနွေးနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ ဆက်သွယ်ရန်- (၁) ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ နှုံးအမှတ်(၄၄)၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း - ၉၅-၆၇-၄၁၀၅၅၅၊ ၉၅-၆၇-၄၁၀၅၆၅၊ ဖက်(၆) - ၀၆၇-၄၁၀၁၂၅ email- mogemd@energy.gov.mm

- (၂) အထွေထွေမန်နေဂျာ (သာဓကတကမ်းလှန်အခြေစိုက်စခန်း) ဖုန်း - ၉၅-၁-၅၄၇၂၃၂၊ ဖက်(၆) - ၉၅-၁-၄၅၀၄၅၄ email-mogegmtka@energy.gov.mm

ကလေးနာမည်ပေးနာမည်ကျော်ဆရာကြီး ရာဇာဇော်ဝင်း(LL.B)နှင့်သာဆက်သွယ်ပါ
ဓနူးဗုဗျာဏ်ခေတ်မီလှပသောနာမည်လှလှလေးများကိုဖုန်းနားသာဆက်သွယ်လိုက်ပါကင်ပွန်းတပ်ရက်/မင်္ဂလာမော်ကွန်း/ဓာတ်က/ဂထန်းဗေဒင်အဟောများ/နက္ခတ်အဟောများ/မိဘနာမည်တွဲသုံးပုံလမ်းညွှန်/တစ်သက်တာဟောဓာတ်စမ်းများ/နာမည်ပေးပါရုဏ်ဆရာကြီးနှင့်ဆက်သွယ်လျှင်ထူးချွန်သောကလေးဖြစ်စေရန်အာမခံသည်။ ရင်သွေးငယ်၏ အနာဂတ်အလုံးစုံပါဝင်သောအကြားအမြင်ဟောဓာတ်စမ်းပါဦးမည်။ ကလေးအတွက်အနုပါသည်အိမ်ပို၊ ၇၀၀၀၀ နှယ်သို့ ဓာတ်ကံပိုမိုမည်။ လူကြီးများလိုရာမေး ကွန်ပျူတာဖြင့်နာမည်မပေးပါ။ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်ရက်ကောင်းရွှေစာအုပ်ချုပ်၍ပို့သည်။ အမှတ်(၃၅) ဧပြည်ထောင်စု(ဂရု)လမ်း၊မင်္ဂလာတောင်ညွှန်မြို့နယ်၊ရန်ကင်းမြို့၊ (ပိတ်ရက်မရှိ) 01-394727, 01-399426, 09-73009994, 09-512521

အမည် ပြောင်းခြင်း အဖ ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ အမိ ဒေါ်စန္ဒာဦးတို့၏သမီးဖြစ်သူ အထက်(၄)အလုံ၊ စတုတ္ထတန်း(C)မှ မမေမျက်ချယ်ဦးအား မမေဖူးခင်ခင်ဟု ပြောင်းလဲ ခေါ်ဆိုပါရန်။ မမေဖူးခင်ခင်

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန(လမ်းဦးစီး) နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဥက္ကဋ္ဌရခိုင်နှင့် ဒီဂရီအချိန်မှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းများတွင် အသုံးပြုရန် လိုအပ်သော ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများအား (မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့်) လုပ်ငန်းခွင်အရောက် ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် ပစ္စည်းပေးသွင်းလိုသူများ တင်ဒါပေးသွင်းနိုင်ပါကြောင်း ဖိတ်ခေါ်ကြေညာအပ်ပါသည်။

- အိတ်ဖွင့်တင်ဒါအမှတ် - အမှတ်(၁)၊ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်
တင်ဒါစတင်ရောင်းချမည့်ရက်/အချိန် - ၂၀-၅-၂၀၁၅ ရက် (နံနက်အတွင်း)
တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်/အချိန် - ၁-၆-၂၀၁၅ ရက်၊ ဖုန်းတည်း ၁၂၀၀ နာရီ
တင်ဒါဖွင့်မည့်ရက်/အချိန် - ၂-၆-၂၀၁၅ ရက်၊ နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီ
တင်ဒါတင်သွင်းစိစစ်ရွေးချယ်မည့်နေရာ - ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး(မြို့ပြ) ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ (လမ်းဦးစီး) နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဖုန်း ၀၆၇-၂၀၁၀၁
အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား ၂၀-၅-၂၀၁၅ရက်မှစ၍ နှုံးချိန်အတွင်း ဥက္ကဋ္ဌရခိုင်နှင့် ဖုန်း-၀၆၇-၂၀၁၅၅၄ ဒီဂရီအချိန်မှ ဖုန်း ၀၆၇-၂၄၆၆၉၁၃ စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းမှ ဓာတ်အားခွဲရုံများအတွက် လိုအပ်သော Communication Equipment များကို မြန်မာ့ ကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် နှုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းပေးနိုင်ပါသည်။

- တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၁၁-၅-၂၀၁၅ရက်
တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၈-၆-၂၀၁၅ရက်
တင်ဒါပိတ်မည့်အချိန် - ၁၄:၀၀နာရီ

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန တင်ဒါကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန နှုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း ၀၆၇-၄၁၀၂၀၂

ပြည်တွင်းရေးရာ



သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် မြို့သန့်ရှင်းသာယာလှပရေးစုပေါင်းဆောင်ရွက်

မြန်မာနိုင်ငံ မေ ၁၀

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့်မြို့သန့်ရှင်းသာယာလှပရေးအတွက် မြန်မာနိုင်ငံတွင် မေ ၉ ရက် နံနက် ၇ နာရီက မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမင်းမင်းထွန်း၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးအောင်ဝင်းဆွေ၊ ဦးအောင်မျိုးညွန့်၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းအေးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌဦးခင်မောင်သက်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊မြန်မာနိုင်ငံမြို့နယ်ရှိ နိုင်ငံရေးပါတီများ၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများနှင့်ဝန်ထမ်းများ၊မြို့နယ် အမျိုးသမီးရေးရာ အဖွဲ့ဝင်များနှင့် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက် ရေးအသင်းဝင်များ၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ စုစုပေါင်း အင်အား ၄၀၀ကျော်ဖြင့် ရုံးပိတ်ရက်ထိပ်မှစ၍ အမှတ် (၅) ရပ်ကွက်၊ အမှတ် (၆) ရပ်ကွက်ရှိ လက်ပန်တာကြီးတန်း၊ ရွှေဘိုသာဘုရား အလယ်ရပ်နှင့် လက်ပန်ရပ်လမ်းအတိုင်း နှင့် အမှတ် (၃) ရပ်ကွက်၊ အမှတ် (၂) ရပ်ကွက်နှင့် အမှတ် (၄) ရပ်ကွက်ရှိ ရုံးပိတ်ရက်၊ ကြာနီကန်လမ်းမကြီး ကျောင်းတိုက်ကြီးလမ်းနှင့် ကျိုက္ခန်းအလယ်လမ်းတစ်လျှောက် ကျွတ်ကျွတ်အိတ်၊ ပလပ်စတစ်နှင့်အခြားအမှိုက်များ ကောက်ယူရှင်းလင်းခြင်းကိုပျော်ပျော်ပါးပါး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

ဝင်းမိုးလ် (မြို့နယ်မြန်/ဆက်)

(၂၁)ကြိမ်မြောက် မြန်မာတိုင်းရင်းသားတို့၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲ

နေ့ရက်အလိုက် ယှဉ်ပြိုင်ရမည့် ပြိုင်ပွဲအစီအစဉ်များ

May 12 - 5 - 2015 (တ *စွဲစဉ်)

Table with 5 columns: စဉ် (Order), ပြိုင်ပွဲအမျိုးအမည် (Competition Name), ပြိုင်ပွဲဘာသာရပ် (Category), ပြိုင်ပွဲအဆင့် (Level), and စတင်ကျင်းပမည့်အချိန် (Start Time). It lists various traditional Burmese art and music competitions across different levels and dates.

INVITATION FOR OPEN TENDER(3/2015) [TENDER NO. MPPE/JET A1/T/1(2015-2016)] 1. Open Tender is invited for the Myanmar Petroleum Products Enterprise, the Ministry of Engery for the supply of JET A1(282,000 bb1± 10%) 2. Tender Closing Date&Time - 26-5-2015,12:00 Hrs 3. Tender Opening Date& Time - 26-5-2015,13:00 Hrs 4. Delivery Time - 1st July 2015 to 31st October 2015 5. Tender documents and details are available at the Department of Finance, the Myanmar Petroleum Products Enterprise,Nay Pyi Taw, during office hours commencing 11-5-2015 on payment of Myanmar Kyat One Hundred Thousand(Kyat 100,000) per set. 6. Only bid from tenderer who has purchased tender document officially from the Myanmar Petroleum Products Enterprise will be accepted for evaluation. Managing Director Myanmar Petroleum Products Enterprise Ministry of Engery ,No(6) Complex, Nay Pyi Taw Contact Phone No.067-411487/ 411486/411280

ရွှေဘိုလမ်း ကျွတ်ကျွတ်အိတ်(မှတ်) ရောင်းသား (မှတ်) ကားအမှတ်စဉ်များအားရောင်းချသည်။ 209077, 209388, 09-73167000 SEVEN စံ မြေကွက်ရောင်းဝယ်ရေး အဂုဆိပ်ကမ်း၊ အရှေ့ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်းရှိ မြေကွက်များ ရောင်းလိုပါသလား? SEVEN စံ နံ့ဆက်သွယ်လိုက်ပါ။ အိမ်အရောက်ငွေပေးချေသည် "ပွဲခလုံးဝမယူပါ" Ph:09-33333 511, 09-33333 514 09-33333 644

MIC Myanmar Imperial College Leaders for Tomorrow

လေ ယာဉ် ဖျံ လက် မှတ် ကို လဲ ဘတ်(စ်) သက်မှတ်ပေးရေးအဖွဲ့သည် စနစ်ပြင်လေယာဉ်လက်မှတ်ဝယ်ယူပြီး TG လက်မှတ်ကမ်းစမ်းခွင့်များ ရယူလိုက်ပါ။ မည်သည့်ပြည်ပလေယာဉ်လက်မှတ်မဆို သင့်၏ CB/KBZ mobile banking (သို့) အနီးဆုံးဘဏ်ခွဲများမှငွေပေးချေပြီးဝယ်ယူတိုင်း TG လက်မှတ်ကမ်းစမ်းနိုင်မည့်အခွင့်အရေး TG INFORMATION လက်မှတ်များကိုလည်း သတိပြု၍ ၂၀၁၅ ခုနှစ် (၄၂)ရက်နေ့ အထိ ဝယ်ယူနိုင်ပြီး ဝင်ရောက်ကမ်းစမ်းမည့် လက်မှတ်သို့ သည့်အခွင့်အရေး အခွင့်အရေး

The University of Northampton (UK) မှတိုက်ရိုက်ပေးအပ်သော Undergraduate Programme Diploma in Business BA (Hons) Business And Management Diploma in Advertising & Branding BA (Hons) Marketing Management Diploma in Hospitality & Tourism BA (Hons) Tourism Management Postgraduate Programme Postdoctoral Programme MBA Master of Business Administration DBA Doctor of Business Administration May Intake! 09 732 10001 / 09 4211 00222 No. 62 (C), Inya Road, Kamayut Tsp, Yangon, Myanmar.



arjrla& a&vjfEFSlusvua' ozHka&OeBjla
&Eukwifaf' oBjDi gv kf efOfjDne
t hVzGwifgac, jcif

၁။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၏ တွင်းမြစ်ကုန်မြို့နယ်၊ တွဲထားမြို့နယ်၊ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနတွင် အဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ရန်အတွက် ဆောက်လုပ်လိုသူ နိုင်ငံသားများအနေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ခါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ တင်ခါလျှောက်လွှာတစ်စောင် ၅၀၀/- (ကျပ်ငါးထောင်) ဖြစ်ပြီး ဆောက်လုပ်ရမည့် အဆောက်အအုံအတိုင်းအတာ အမျိုးအစားတို့ကို ပူးတွဲဖော်ပြထားပါသည်။

၃။ တင်ခါလျှောက်လွှာနှင့်စည်းကမ်းချက်ပုံစံရောင်းချမည့်

(က) နေရက်	- ၁၂-၅-၂၀၁၅ ရက်မှ ၁၅-၅-၂၀၁၅ ရက်အထိ
(ခ) အချိန်	- ရုံးချိန် ၉း၃၀ နာရီမှ ၁၅း၃၀ နာရီအတွင်း
(ဂ) နေရာ	- ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၊ ဘုရင့်နောင်လမ်းမကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်။

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါတင်သွင်းရမည့် နေရက်/အချိန် - ၁၆-၂၀၁၅ ရက်၊ နံနက် ၁၀း၀၀ နာရီ

၅။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါတင်သွင်းရမည့် နေရာ - ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန (အစည်းအဝေးခန်းမ/ပထမထပ်)

၆။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါဖွင့်မည့်နေရက်/အချိန် - ၁၆-၂၀၁၅ ရက်၊ နံနက် ၁၁း၀၀ နာရီ

၇။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက - ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၊ ဖုန်းနံပါတ်-၀၁-၆၄၇၇၂၁

တင်ခါစစ်ရွေးချယ်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ

နှစ်(၃၀)ပြည့် ပွဲလဲရတူ မင်္ဂလာဆွေမွန်
 ကျေးဇူးရှင် ဖေဖေ ဒုတိယရဲမှူးကြီးအေးစိန်နှင့် မေမေ အေးအေးလွင်တို့၏ ၁၁-၅-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကျရောက်သော ပွဲလဲရတူ မင်္ဂလာရက်မြတ်မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာ ကျန်းမာချမ်းသာစွာ ကုသိုလ်တရားပွားများနိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ချစ်သား - မောင်ဖြိုးမင်းသူ(ခ)ဖြိုးဖြိုး
ချစ်သမီး - မစုမြတ်လွင်(ခ)မိငယ်

HIGHWAY STAR TRAVELS & TOURS CO., LTD

ဇွဲတပင်၊ ဆွေခိုင်ကုသိုလ်စင်္ကြံ May - 16, 23, 30

အကောက်တောင်၊ ပြည်၊ သရေခေတ္တရာ၊ Discount

မော်လမြိုင်၊ ကျိုတပီစက်စ၊ ဝင်းစိန်တောရ၊

သံတောင် - ပသီရောင်၊ ဝိုးကျားဆင်စခန်း၊

မော်လမြိုင်၊ ကျိုတပီစက်စ၊ ဆွေခိုင်ကုသိုလ်စင်္ကြံ (၂/၃) ရက် May - 19

09-25323541 | 22, 253241300, 36220162-108

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
အဆင့်ပြင်ပညာဦးစီးဌာန
ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်
ပါရဂူ(Ph.D)သင်တန်းသားများခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်တွင် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ်အတွက် ပါရဂူဘွဲ့(Ph.D) သင်တန်းကို အောက်ဖော်ပြပါ အထူးပြုဘာသာရပ်များဖြင့် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားမည်ဖြစ်ပါသည်။

- (က) ဘောဂဗေဒ
- (ခ) ဝါဏီဗေဒ
- (ဂ) စာရင်းအင်းပညာ

၂။ ပါရဂူဘွဲ့(Ph.D)သင်တန်းတက်ရောက်ရန် အောက်ပါသတ်မှတ်ချက်များနှင့်ပြည့်စုံသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

- (က) ပါရဂူဘွဲ့သင်တန်းတက်ရောက်ခွင့်လျှောက်ထားသူသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
- (ခ) ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁ရက်တွင် အသက်(၃၀)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူဖြစ်ရမည်။ (လုပ်ငန်းခွင်အတွေ့အကြုံရှိသူများကို အသက်ကန့်သတ်ချက် လျော့ပေါ့စဉ်းစားမည်။)
- (ဂ) ပါရဂူဘွဲ့အကြိုသင်တန်းကို အချိန်ပြည့်တစ်နှစ် တက်ရောက်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- (ဃ) ဝင်ခွင့်လျှောက်ထားသူများ၏ အရည်အချင်းသတ်မှတ်ချက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ထမ်းများအတွက်

- (၁) အသိအမှတ်ပြုထားသော တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ မိမိလျှောက်ထားလိုသော ဘာသာရပ် နယ်ပယ်၌ အနိမ့်ဆုံးမဟာဘွဲ့အောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။ ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ (၃) နာရီမေးခွန်း နှင့် အင်္ဂလိပ်စာ (၃) နာရီမေးခွန်း ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲဖြေဆိုအောင်မြင်ပြီး လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်း အောင်မြင်သူများကိုသာ လက်ခံမည်။
- (၂) အသိအမှတ်ပြု တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ မဟာဘွဲ့အောင်မြင်သူဖြစ်ရမည် (ဝင်ခွင့် စာမေးပွဲဖြေဆိုရန်မလိုပါ။) လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်းကို ဖြေဆိုအောင်မြင်ရမည်။
- (၃) တက္ကသိုလ် ဒီဂရီကောလိပ်များမှ နည်းပြ သရုပ်ပြဖြစ်ပါက နည်းပြသရုပ်ပြရာထူးတွင် လုပ်သက်(၁)နှစ် အနည်းဆုံးရှိရမည်။
- (၄) တက္ကသိုလ် ဒီဂရီကောလိပ်များမှ ဆရာ၊ ဆရာမ မဟုတ်သောပညာရေးဝန်ထမ်းများ ဖြစ်လျှင် နည်းပြ သရုပ်ပြနှင့် အဆင့်တူရာထူးတွင် လုပ်သက်(၂)နှစ် အနည်းဆုံးရှိသူဖြစ်ရမည်အပြင် လျှောက်ထားသူသည် သူ့တေသနဆိုင်ရာလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေသူဖြစ်ပြီး ပါရဂူဘွဲ့သင်တန်း တက်ရောက်ခွင့်ပြုခြင်းဖြင့် ဌာနဆိုင်ရာလုပ်ငန်းတွင် တိုက်ရိုက်အတိုး ပြုနိုင်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအကဲက ထောက်ခံသူဖြစ်ရမည်။
- (၅) ပါရဂူအကြိုသင်တန်းတက်ရောက်ခွင့်ရရှိပါက သက်ဆိုင်ရာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် (သို့မဟုတ်) သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ် ဒီဂရီကောလိပ် ပါမောက္ခချုပ်၊ ကျောင်းအုပ်ကြီးထံမှ အချိန်ပြည့် (၁)နှစ် တက်ရောက်ခွင့်ပြုနိုင်ကြောင်း ထောက်ခံစာတင်ပြရမည်။

အခြားဝန်ကြီးဌာနဝန်ထမ်းများအတွက်

- (၁) အသိအမှတ်ပြုထားသော တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ မိမိလျှောက်ထားလိုသော ဘာသာရပ် နယ်ပယ်၌ အနိမ့်ဆုံးမဟာဘွဲ့အောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။ ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ (၃) နာရီမေးခွန်း နှင့် အင်္ဂလိပ်စာ (၃) နာရီမေးခွန်း ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲဖြေဆိုအောင်မြင်ပြီး လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်း အောင်မြင်သူများကိုသာ လက်ခံမည်။
- (၂) အသိအမှတ်ပြု တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ မဟာဘွဲ့အောင်မြင်သူဖြစ်ရမည် (ဝင်ခွင့် စာမေးပွဲဖြေဆိုရန်မလိုပါ။) လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်းကို ဖြေဆိုအောင်မြင်ရမည်။
- (၃) အနိမ့်ဆုံး နည်းပြသရုပ်ပြ (သို့မဟုတ်) ယင်းနှင့်အဆင့်တူ ရာထူးတွင် လုပ်သက်(၂)နှစ် အနည်းဆုံးရှိရမည်။
- (၄) ပါရဂူအကြိုသင်တန်းတက်ရောက်ခွင့်ရရှိပါက သက်ဆိုင်ရာညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်ထံမှ အချိန်ပြည့် (၁)နှစ် တက်ရောက်ခွင့်ပြုကြောင်း ထောက်ခံစာ တင်ပြရမည်။

နိုင်ငံဝန်ထမ်းမဟုတ်သူများအတွက်

အသိအမှတ်ပြုထားသော တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ မိမိလျှောက်ထားလိုသော ဘာသာရပ် နယ်ပယ်၌ အနိမ့်ဆုံးမဟာဘွဲ့အောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။ မဟာဘွဲ့အောင်မြင်သူဖြစ်ရမည့်အတွက် ပြုလုပ်ခဲ့သော သူ့တေသနအကျဉ်းချုပ်နှင့် ပါရဂူဘွဲ့သင်တန်းတွင် အောင်ရက်လိုသော သူ့တေသန နယ်ပယ်အဆိုပြုချက် (ကွန်ပျူတာစာစီစဉ်) စာမျက်နှာ (၃) မျက်နှာထက် မပိုသော) ကို လျှောက်လွှာနှင့်အတူ ပူးတွဲတင်ပြရမည်။ လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်းကို ဖြေဆို အောင်မြင်ရမည်။

၃။ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်၊ ကျောင်းသားရေးရာဌာနတွင် သတ်မှတ်ထားသည့် လျှောက်လွှာပုံစံဖြင့် ၁၅-၅-၂၀၁၅ ရက် (သောကြာနေ့) နောက်ဆုံးထားပြီး လျှောက်ထားရမည်။

၄။ လျှောက်ထားသူများသည် ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်တွင် ပါရဂူဘွဲ့ (Ph.D) သင်တန်းဝင်ခွင့် စာမေးပွဲကို အောက်ပါအတိုင်း ဝင်ရောက်ဖြေဆိုရမည်။

- (က) ၁၆-၅-၂၀၁၅ ရက် (စနေနေ့) ၉း၀၀ နာရီမှ ၁၂း၀၀ နာရီ သက်ဆိုင်ရာဘာသာရပ်
- (ခ) ၁၇-၅-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) ၉း၀၀ နာရီမှ ၁၂း၀၀ နာရီ အင်္ဂလိပ်စာဘာသာရပ်

၅။ ရေးဖြေစာမေးပွဲ အောင်မြင်သူများနှင့် မဟာဘွဲ့အောင်မြင်သူများကို ၂၃-၅-၂၀၁၅ ရက် (စနေနေ့) တွင် လူတွေ့စစ်ဆေးမည်။

၆။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ဘာသာရပ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်ရာဘာသာရပ် ပါမောက္ခ/ဌာနမှူးများထံတွင်လည်းကောင်း၊ သင်တန်းဝင်ခွင့်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်ရာ ဖော်ကွန်းထိန်းအဆင့်(၁) (ကျောင်းသားရေးရာ) ဖုန်းနံပါတ်-၅၅၅၇၇၂ (Ext-၁၁၂) ၅၃၆၇၆၁ ထံတွင်လည်းကောင်း ဆွဲနံမေးနိုင်ပါသည်။

မော်ကွန်းထိန်းအဆင့်(၁) ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်

t hVzGwifgac, jcif

၁။ တံတားဦးစီးဌာန၊ တည်ဆောက်ရေးအဖွဲ့(၅)၊ တံတားအထူးအဖွဲ့(၈) မှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း တာဝန်ယူဆောင်ရွက်မည့် ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ အောက်ဖော်ပြပါတံတား များတွင် အသုံးပြုရန်လိုအပ်သော တံလုပ်မြေ တောသစ် ကျောက် သို့ အစရှိသည့် တည်ဆောက် ရေးပစ္စည်းများအား မြန်မာ(ကျပ်ငွေ)ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

၂။ ကြပ်စင်တံတား ပံ့ပောက်တံတား ချော်ချောင်းတံတား(၁/၂၀) ဖလောင်းပြင်တံတား

၃။ တင်ခါစစ်ရွေးချယ်ရမည့်ရက် - ၈-၅-၂၀၁၅ ရက်မှ ၂၁-၅-၂၀၁၅ ရက်ထိ

နေ့စဉ် ၉း၃၀ AM မှ ၄း၀၀ PM အတွင်း

စီမံကိန်းရုံး၊ ကြပ်စင်တံတား၊ မင်းပြားမြို့နယ်

တင်ခါဖွင့်မည့်ရက် - ၂၃-၅-၂၀၁၅ ရက်၊ ညနေ ၃း၀၀ နာရီ

၄။ တင်ခါလျှောက်လွှာနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို

- (က) ဒု-ညွှန်ကြားရေးမှူး(မြေပြင်)ရုံး၊ ကြပ်စင်တံတား၊ မင်းပြားမြို့နယ်တွင် ၈-၅-၂၀၁၅ ရက်မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
- (ခ) အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက တံတားအထူးအဖွဲ့(၈) တင်ခါခေါ်ယူရေး လုပ်ငန်းကော်မတီသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းဆွဲနံမေးနိုင်ပါသည်။

တင်ခါစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ
ဖုန်း-၀၉-၄၀၂၆၅၇၅၃၊ ၀၉-၂၅၂၄၇၂၂၃၉၊ ၀၉-၄၀၂၆၅၇၃၃၅၊ ၀၉-၄၂၈၀၉၄၀၅၂

arjrla& a&vjfEFSlusvua' ozHka&OeBjla
arjrla&ESluka&OfjDne
t hVzGwifgac, jcif

၁။ မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနတွင် အသုံးပြုရန်လိုအပ်သော အောက်ဖော်ပြပါ လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်း(၂)မျိုး၊ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းသုံးစက်ပစ္စည်း(၂)မျိုးနှင့် စာတံခွဲခန်းသုံး စက်ပစ္စည်း(၅)မျိုးကို ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ရှေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာ တင်သွင်း နိုင်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

- (က) လှိုင်းတွန့်တုတ်ကုသဏ္ဍာ(ဌာနအပိုင်းနှင့်စာသားအပါ) ၅၀၀၀လုံး
- (ခ) လှိုင်းတွန့်တုတ်ကုသဏ္ဍာ(၃)လွှာ 1 No
- (ဂ) Liquid Nitrogen Plant 2 Sets
- (ဃ) Straw Proccession Plant & Accessories 50 Nos.
- (င) Aspiratory Bottles (20L) (59 mm) 50 Nos.
- (စ) Aspiratory Bottles(10L) 50 Nos.
- (ဆ) Aspiratory Bottles (20L) (44mm) 1 Set
- (ဇ) Silicon Pipe 1 No.
- (ဈ) Temperature Controller with timer 1 No.

၂။ ရှေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာများကို မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ ဖြည့်တင်ရေးနှင့်သို့လောင် ရေးဌာနစီမံကိန်း၊ ရုံးအမှတ်(၃၆)၊ နေပြည်တော်တွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပြီး အသေးစိတ်သိရှိ လိုပါက ဖုန်းအမှတ် ၀၆၇-၄၀၈၁၇၇၊ ၀၁-၆၄၀၆၆၂၊ ၀၉-၄၀၂၆၆၇၈ တို့သို့ ဆက်သွယ်ဆွဲနံမေး နိုင်ပါသည်။

မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန

VAC VALUE ADDED CONSULTANCY
 No.118, 6th Floor, 23rd St, Latha Tsp, Yangon. E-mail: vacjobsearch@gmail.com
 Ph: 01-395921, 01-395922, 09-73022727, 09-5102094
 Email ဖြင့် အလုပ်လျှောက်နိုင်သည်။ CV တို့ MS Word File & Photo တို့ Jpg File ဖြင့် ပို့ပါ။

Team Manager - Sr Staff @ Foreign Firm
Male / Female - 50 Posts

Sales Planning Department
 - Planning & Development (1)
 - Budget & target setting; Data Analytics (1)
 - Commission Management (1)
 - SIM & Top-up Logistics, Customer Registration (1)
 - Process & IT (Mobile) (1)
 - Process & IT (Fix) (1)
 - Channel Partner Support Center; Sales Academy (1)

Wholesale Department
 - Process & IT (1)
 - Tower Business (1)
 - Int'l Wholesale (1)
 - Dosmetic Wholesale (1)
 - Wholesale Product (1)

Sales Support Department
 - Channel Monitoring; Merchandising (1)
 - Distributor Channel Management (1)
 - Own Channel Management (1)
 - Direct Dealer Management (1)

Customer Care Department
 - Planning (2)
 - Planning - System (1)
 - Service Operation (2)
 - Voice of Customer (2)

B2B Sales Department
 - B2B Product Development (1)
 - Account Management (2)
 - Sales Engineering (2)

Branding & Communication
 - Branding Strategy (1)
 - Event Planning (1)
 - Communication (1)

Product Development Dept:
 - VAS (2)
 - Mobile Money (2)
 - Device (2)
 - Product Strategy (2)

Call Center Department
 - Planning (2)
 - Planning System (1)
 - Training (3)
 - Operation Support (2)

Marketing Strategy Department
 - Strategy Planning (2)
 - Promotion & Campaign (1)

မြန်မာနိုင်ငံတွင် လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသော နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီများမှ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများကို အချိန်နှင့်တပြေးညီ အချက်အလက်ဖြည့်စွဲစွာ သိရှိနိုင်ရန် "Value Added Consultancy" Page အား Like လုပ်ထားကြရအောင်

Value Added Consultancy
 Value Added Consultancy-Perfect Supply Services Co., Ltd

aysnuclMnif
 ကွန်တော်နော်ဒီအောင် CDC No. 63086, C.O.C No 3.E 7057 ၏ RE-SULT SHEET ဖောက်ခွဲသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၁-၇၀၄၂၅၄

aysnuclMnif
 ကွန်တော် ကိုမင်းဇော်ဦး CDC 84728 ၏ PPM 872936 ရာထူး WPR ၏ S.S.A လက်မှတ်သည် ခန့်သွားရင်ပျောက်ဆုံးသွား ပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါ ရန်။
ဖုန်း-၀၉-၇၉၀၄၅၆၉၃၄

t rnkjymif
 အထက(၂) လှိုင်မြို့နယ်၊ ဒေါ်သာထက် Grade-10 ၌ ပညာသင်ကြားနေသော အဖ ဦးသန်းမောင် (၉/တပတ (နိုင်) ၀၈၃၇၅၅) ၏ သားဖြစ်သူ မောင်နိုင်ထက်သည် အောင်အောင် မောင်ရခိုင်မင်းဦးဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။
မောင်ရခိုင်မင်းဦး

t rnkjymif
 အထက(၂) သောင်တန်း၊ တတိယတန်း မှ အဖ ဦးနေလင်းဦး(၁၄/ညတ(နိုင်) ၁၀၀၈) ၏ သမီးဖြစ်သူ မသင်းရူပါသူဒ်အား မဆုသစ်လွှာပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။
မဆုသစ်လွှာ

Eternal Light Magazine

လူငယ် နှင့် အတွေးအခေါ် **ဇယာထုတ် ထွက်ပြု**

ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်ကိုယ်တိုင်ရေးသော ကြွေကွဲပွယ်မပျက်စား ဦးဘန်း(စာတ)၏ မှုန်ချိုးထွက်ကြမ်း၊ အတွေးအခေါ်သစ်နှင့် အမှန်တရားချစ်တဲ့ လူငယ်တွေက တိုင်းပြည်ကိုလင်းအောင် လုပ်နိုင်မယ်ဆိုတဲ့ မောင်စိန်ဝင်း (ဖုန်းကုန်း) လူငယ်တွေရဲ့ အတွေးအခေါ်နဲ့ သိချင်စိတ်တွေကို နှိုင်းနှိုင်းထားအောင် ဖန်တီးပေးတဲ့ပညာရေးမျိုး ဖြစ်လိုတယ်ဆိုတဲ့ ကောင်းသန်၊ အတွေးအခေါ်ပြင်မားတဲ့ လူငယ်တွေဖြစ်မို့ အရေးကြီးတာက လူတစ်ယောက်ပဲဆိုတဲ့ Blogger နေဘုန်းလတ်၊ လယ်တွင်းသားစောချစ်၏ မင်းကြီးစား လူငယ်တွေအနေနဲ့ ဘဝကို မှန်ကန်တဲ့ဘက်ကပ် ဖြတ်သန်းပါဆိုတဲ့ နန်းခင်လျှောက် ဦးခင်လေး(မေ့မရမိ) ၏ အကြားလည်းမုန် ချိန်ခွင်ဟန်သို့ အတွေးအခေါ်က ကိုယ်တိုင်လေ့လာသင်ယူမှုမှအခြေခံတဲ့ သံသယဝင်၊

စာကြည့်တိုက်များမှ ဆက်သွယ်အလှူခံနိုင်ပါသည်။ ဆက်သွယ်ရန် - ၀၉ ၂၅၀၂၅၃၉၆၀



ပရဟိတ ကလေးများဘဝ ရွှေရောင်တောက်ပဖို့ မြေတောင်မြှောက်ကြစို့



မွန်ပြည်နယ်၊ ဘီးလင်းမြို့နယ်၊ တောင်စွန်းစံပြကျေးရွာ၊ မြို့ဦးပရဟိတဘုန်းတော်ကြီးသင် ပညာရေးကျောင်း (လူငယ် စောင့်ရှောက်ရေးဌာန)ကို ၂၀၀၁ခုနှစ်တွင် မိဝေးဖဝေး၊ မိမိဖမဲ့၊ မိဘမဲ့၊ ဆင်းရဲနွမ်းပါး ကလေး(၃၅)ဦးဖြင့် နိုင်ငံတော် အစိုးရ သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ သာသနာတော်ထွန်းကားပြန်ပွားရေးဦးစီးဌာနတို့၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပါသည်။

ယခုနှစ် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်မှာ သူငယ်တန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအထိ ကျောင်းသား/ကျောင်းသူကလေးပေါင်း (၂၇၀)ဦးကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ထားလျက်ရှိပါသည်။ (၁၄)နှစ်တာခရီးတိုင်အောင် ဖြတ်သန်းလာရသော်လည်း အမာခံငွေပင်ငွေရင်း ကျောထောက်နောက်ခံမရှိခြင်း၊ ရပ်ဝေးအလှူရှင် အားနည်းခြင်းစသော အကြောင်းများကြောင့် လိုအပ် ချက်များ ရှိနေပါသည်။

အထူးသဖြင့် ကလေးများအတွက် ကျွေးမွေးရေး ဆန်၊ ဆီ၊ ပဲ၊ အာလူး၊ ကြက်သွန်စသည်များလိုအပ်ခြင်း၊ ကျောင်းသူ မိန်းကလေးအိပ်ဆောင်လိုအပ်ခြင်း၊ စာအုပ်၊ စာရေးကိရိယာများ လိုအပ်ခြင်းတို့သည် အရေးကြီးဆုံးများဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ စေတနာရှင်မိဘပြည်သူများသည် ဤကျောင်းရှိ ကလေးများအား မိမိတို့၏ သားသမီးပမာ ကရုဏာထား၍ အနာဂတ်မှာ ရွှေရောင်တောက်ပဖို့ ဝိုင်းဝန်း၍ မြေတောင်မြှောက်ကြပါရန် အထူးမေတ္တာရပ်ခံနှိုးဆော် အသိပေးအပ်ပါသည်။

- အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များကို ဆက်သွယ်စုံစမ်းလျှော့ငါးနိုင်ပါသည်။
- ၁။ ကျောင်းအုပ်ဆရာတော်- ၀၉-၂၅၅၇၄၈၆၂၄၊ ၀၉-၄၉၃၁၅၇၃၀
ရွှေဝံတိုင်ကမ္ဘာ့ဇာတ်
ဦးဇော်လ(A/C No.007-301-00700708002)ဘဏ်စာရင်းသို့နီးစပ်ရာဘဏ်၌ထည့်သွင်း၍လျှော့ငါးနိုင်ပါသည်။
 - ၂။ ဦးအောင်လွင်-ဒေါ်ချိုချိုထွေး(ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့်ကမ္ဘာ့ကျော်ပင်ရင်းထိဆိုင်ကြီး)
အမှတ်(၁၆၈/၁၈၈)၊ အခန်း(၄)၊ ၂၇လမ်း(အထက်)၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၅၁၄၉၂၀၈၊ ၀၁-၂၄၈၀၈၈၊ ၀၁-၂၄၉၀၁၃၊ ၀၁-၂၄၉၀၁၅
 - ၃။ ဦးဟန်ကြည်-ဒေါ်ဝါဝါကျော် Alpine သောက်ရေသန့် ကိုယ်စားလှယ်မိသားစု ပုဇွန်တောင်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၅၀၁၄၀၉၀၊ ၀၉-၅၁၄၀၁၉၀
 - ၄။ အဖြူရောင်မေတ္တာအဖွဲ့၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၁-၅၅၇၃၇၅၊ ၀၉-၅၄၀၄၂၉၅၊ ၀၉-၅၁၁၂၄၁၆
- မှတ်ချက် - ကျိုက်ထီးရိုးဘုရားဖူးရင်း တစ်ခေါက်တစ်ခါ အရောက်လာစေချင်ပါသည်။
- ကျိုက်ထီးရိုးဘုရားနှင့် (၁၇)မိုင်ခန့်သာ ကွာပါသည်။
- မည်သူ့ကိုမျှ အလှူခံစေလွှတ်ထားခြင်းမရှိပါ။

Ball Ball Corporation a 135-year old American manufacturing company providing metal packaging for beverages, foods and household products, and of aerospace and other technologies and services to commercial and governmental customers. Ball Corporation is now in Myanmar, building a world-class manufacturing plant in Thilawa Special Economic Zone with safe and socially responsible working conditions. If you want to be part of the team, we invite you to apply or the following job openings. Interested applicants may send their CVs with expected salary to bapmrecruit@asia.ball.com no later than 12 May 2015, stating the applied post in the subject line or send application to 6th Floor, 99 Condo (left entrance), No. 99, Dharmazedi Road (near Coffee Circle), Yangon, Myanmar.

- 1) **Engineering Manager** - B.E (Engineering), Post Graduate in Engineering is also an advantage but not compulsory. At least 5 years of working experience in engineering projects and troubleshooting.
- 2) **Production Control Manager** - Bachelor degree in any field. At least 5 years of working experience in production control/ manufacturing at managerial level.
- 3) **Purchasing Manager** - Bachelor Degree in any field. At least 5 years of work experience in purchasing field at a managerial level.
- 4) **Human Resources Manager** - Bachelor Degree in any field. At least 5 years of working experience in human resources management at managerial level.
- 5) **Commercial Manager** - Bachelor Degree in any field. At least 5 years of working experience in sales and commercial area at managerial level.
- 6) **Commercial Coordinator**
Bachelor degree in any field. At least 2-3 years experiences in sale and commercial field.
- 7) **IT Specialist** - Bachelor degree in information technology or equivalent. At least 4 years of working experience information technology.
- 8) **IT Assistant** - Diploma in Information Technology with 3 years of experience in IT.
- 9) **Maintenance Mechanic** - AGTI or equivalent. 3 years of job-related experience.
- 10) **Supervisor Plant Maintenance**
Bachelor of Engineering. At least 3 years of work experience in a manufacturing plant.
- 11) **Supervisor Warehouse** - Bachelor degree in any related field. At least 3 years' experience in warehouse operation and 1 years as warehouse supervisor.
- 12) **Supervisor - Production** - Bachelor degree in any field. At least 5-year experience in logistic management, supply chain and/or production planning.
- 13) **Inspector (Quality Assurance)** - Bachelor degree in any field. Minimum 3 years of hands-on experience related to checking quality standards of products.
- 14) **Operator** - High school education or equivalent. Minimum 2 years of job related experience. Must be mechanically inclined.
- 15) **Maintainer (Chemical Process)**
AGTI or Bachelor of Engineering. Minimum 2 years of job related experience.
- 16) **Supervisor - Quality** - Bachelor degree in any field. Broad experience in the technical field usually acquired through working in quality assurance.
- 17) **Production Technician**
AGTI or Bachelor of Engineering. Mechanical job related experience for minimum 1 year.
- 18) **Buyer** - Bachelor degree in any field. Minimum 3 years of experience in procurement or logistics.
- 19) **Graphics Coordinator** - Bachelor degree in any field. Minimum 2 years of job related experience. Ability to operate and functionally use a computer, especially Photoshop.
- 20) **Specialist - Customer Technical Service** - AGTI or Bachelor of Engineering. Minimum 5 years' experience in quality control, quality assurance and/or job related experience.
- 21) **Technician Electronic**
AGTI or Bachelor of Engineering. At least 3 years of work experience as technician.
- 22) **Machinist** - AGTI or equivalent required. At Least 2 years work experience as a machinist. Ability to read and interpret drawings.
- 23) **Procurement and Logistic Assistant**
Bachelor degree in any related field. At least 3 years of working experience in sourcing suppliers.
- 24) **Supervisor - Engineering Electrical**
AGTI or Bachelor of Engineering. At least 4 years of work experience in a supervisory role.
- 25) **General Management Office Assistant** - Bachelor degree in any related field. At least 3 years of work experience in secretarial and administration functions.
- 26) **Storekeeper** - Bachelor degree in any related field. Minimum 2 years of job related experience.
- 27) **Material Handler (Forklift Driver)** - At least high school level. 3 years' experience in driving forklift.

UK Degrees

School of Business

BA (Hons) Business
BA (Hons) Accounting and Finance
BA (Hons) Business Administration
MBA

School of Engineering

BEng (Hons) Civil Engineering
BEng (Hons) Architectural Engineering
BA (Hons) Interior Architecture
BSc (Hons) Construction Management

- အရည်အသွေးပြည့်သင်ကြားရေးနှင့်ဘက်စုံထူးချွန်သည့်ကျောင်းသားများအဖြစ် အဓိက ဖျိုးထောင်ပေးပါသည်။
- STI မှသင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများ၏ အလုပ်အကိုင် ရရှိမှုနှင့်လစာရရှိမှုမှာအမြင့်မားဆုံး ဖြစ်ပါသည်။
- ကျောင်းသားနှင့် မိဘများ၏ အားရကျေနပ်မှုအကောင်းဆုံး ရရှိထားပါသည်။
- STI မှအဆင့်မြင့်ဒီပလိုမာရရှိပြီးသူများ၊ HND, ABE အဆင့်မြင့်ဒီပလိုမာအောင်မြင်ပြီး သူများ BA (Hons) တို့ နောက်ဆုံးနှစ် တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

Block-10, MICT Park
လှိုင်တက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်
Ph: 377988, 507048,
507151, 507152
09 250064451
Email: enquiry@stiedu.net

THE FIRST MANAGEMENT SCHOOL

မှ အသစ်ထပ်မံဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးမည်.

MARKETING PLAN ရေးဆွဲနည်းသင်တန်း

မိမိတို့လုပ်ငန်းရေးကွက်တွင် သေချာနိုင်စွမ်းအားပေးသော စတင်ဖွဲ့စည်းမှုအခြေခံရရှိစေရန် နှင့် ရေးကွက်တွင်အောင်မြင်စွာ ယှဉ်ပြိုင်ရန်တည်နိုင်စေရန် Marketing Plan ရေးဆွဲခြင်းအား စနစ်တကျကျွမ်းကျင်သည့်အထိသင်ကြားပေးမည့်တစ်ခုတည်းသော သင်တန်းဖြစ်သည်။

နိုင်ငံတကာ နှင့် ပြည်တွင်း စီးပွားရေးလုပ်ငန်းကြီးမားသောများစွာ၏ Consultant အဖြစ်ဆောင်ရွက်နေသော စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်မှ အငြိမ်းစား ပါမောက္ခကြီး တစ်ဦးကိုယ်တိုင် စနစ်တကျ သင်ကြားပေးမည်။

တိုက် (၅) C - 3 | ဒုတိယထပ်၊ ဦးထွန်းလင်းမြလမ်း၊ထိပ်၊ လှည်းတန်း၊ တာမာရွတ်မြို့နယ်၊ Ph - 09970676495 / 0949302752

INTERNET journal

အတွဲ (၁၆)၊ အမှတ် (၁၇)

■ သွားလိုရာလမ်းသို့ တကွတည်းဖမ်းနိုင်မည့် Application စတင်အသုံးပြုနိုင်

*အမျိုးသမီးတွေအနေနဲ့ကတော့ သူမိန်းမတွေဟာအလေးတွေနဲ့ ဝတ်ပေးစေချင်တယ်ဆိုရင် Application ထဲမှာ Ladies Only Options ကို ရွေးချယ်ထားပြီး အမျိုးသမီးတွေအတွက်အီးမေးလ်ပေးပါ။

- တလည့်အသုံးပြုနိုင်မည့် စမတ်ဖုန်းအင်္ကျီ ၂၀၀၀ခန့်တွင် ဖြန့်ချိရန် Swatch စီစဉ်
- စမတ်ဖုန်းအသုံးပြုသူအဖွဲ့ကြောင့် အိမ်ထောင်ရေးပျက်ပြားနိုင်ဟု တရုတ်စစ်တမ်းထပ်မံဆို
- ၆၆ ခရီးနန်းလှသေးပါ

တနင်္လာ နံနက် ၈ နာရီမှ စတင်ဖျက် - တနင်္လာ နံနက် ၈ နာရီမှ စတင်ဖျက် - တနင်္လာ နံနက် ၈ နာရီမှ စတင်ဖျက်

Marketing - 09 730 32928 | Subscription - 09 730 53320



ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း - အမှတ်စဉ်(၆၄)

(၃၂)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့ဖိတ်ကြားခြင်း

အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ သူငယ်ချင်းများနှင့်မိသားစုအားလုံး တက်ရောက်ပေးပါရန် လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

- နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်ခြင်း** ။ ၁၃.၅.၂၀၁၅ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၈:၃၀ နာရီ ကန်ဖျားကျောင်းတိုက် ၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း ၊ ရန်ကုန်မြို့။
- ညစာစားပွဲအစီအစဉ်** ။ ၁၆.၅.၂၀၁၅ ရက် (စနေနေ့) ညနေ ၈:၀၀ နာရီ
- (က) ရန်ကုန် ။ ကုန်းမြင့်သာ စားသောက်ဆိုင်
 - (ခ) နေပြည်တော် ။ မန္တလေးယူနန် စားသောက်ဆိုင်
 - (ဂ) မန္တလေး ။ ကန်တော်ကြီး ကုက္ကိုကျွန်း စားသောက်ဆိုင်

CROWN Ready Mixed Concrete

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

1. Batching Plant Manager (1) ဦး
 2. Sales & Marketing Manager (1) ဦး
 3. Sales & Marketing Supervisor (3) ဦး
 4. Sales & Marketing Staff (3) ဦး
 5. Concrete Quality Control (2) ဦး
- ဘွဲ့ရ၊ ကွန်ကရစ်လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။
 - အမှတ်စဉ်(၂/၃/၄)အတွက် ယာဉ်မောင်းကျွမ်းကျင်သူ ဦးစားပေးမည်။
 - မန္တလေးမြို့တွင် နေထိုင်မှုအတွက် စီစဉ်ပေးမည်။
- လျှောက်လွှာတင်ရန် (စားခင်းရိပ်မှ ၄:၃၀နာရီ)အထိ(ဥပသ်နေ့ရုံးပိတ်သည်) အမှတ်(၁၅၇)၊ ၇၅လမ်း၊ ၃၄x၃၅လမ်းကြား၊မန္တလေးမြို့။ဖုန်း ၀၂-၇၀၄၂၄ email: hrsandar@gmail.com
- ၂၂-၅-၂၀၁၅ရက် နောက်ဆုံးထား၍ ဓာတ်ပုံ(၂)ပုံ၊ CV၊ မှတ်ပုံတင်၊ အလုပ်သမားကတ်၊ ပညာအရည်အချင်း၊ ရပ်ကွက်/ရဲစခန်းထောက်ခံစာ၊ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်မိတ္တူဖြင့် လျှောက်ထားနိုင်သည်။

မင်္ဂလာဇဉ်ခံပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ

ရန်ကုန်မြို့၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ သုဝဏ္ဏ၊ ရွှေအင်ကြင်းရိပ်ဖွန်အိမ်ရာ အမှတ်(D-1)နေ ဦးမြင့်စိုး(ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ(ငြိမ်း) မြန်မာသစ်လုပ်ငန်း)-ဒေါ်ရီရီဝင်း(အထက်တန်းပြဆရာမ(ငြိမ်း)တို့၏ သားလတ်

မောင်နောင်ရဲခေါင်
B.A(English)
Chief Mate (F.G) (I.M.T CD-30)
Director (Zaburitz Pearl Energy Co.,Ltd.)

ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရွှေစံပယ်(၂)လမ်း၊ F.M.I City အမှတ် F-24 နေ ဦးဝင်းခိုင်(ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ(ငြိမ်း) မြန်မာသစ်လုပ်ငန်း)-ဒေါ်ယဉ်ယဉ်စိုး(The Three Gems Gold & Jewellery Shop) တို့၏ သမီးလတ်

မမြယဉ်ခိုင်
B.A (English)
Diploma in Gem Identification (Y.U)
Diploma in Pastry and Baking (Shatec, Singapore)
My Cakery Confectionery

တို့၏ ၂၅-၄-၂၀၁၅ ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့၊ SEDONA HOTEL (Grand Ballroom) ၌ ကျင်းပပြုလုပ်သော မင်္ဂလာဇဉ်ခံပွဲ အခမ်းအနားသို့ မေတ္တာဖြင့် မင်္ဂလာလက်ဆောင်ပစ္စည်းပေးပို့ခဲ့ခြင်းပါသော နိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ သရေစည်သူ ဦးဉာဏ်ထွန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်အေးမြင့် တို့အားလည်းကောင်း၊ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းထွန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ဆွေဆွေချစ် တို့အားလည်းကောင်း၊ ကိုယ်တိုင်ကြွရောက်ခဲ့ခြင်းပေးပါသော သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး(ငြိမ်း) ဦးအောင်ဖုန်းနှင့်ဇနီး၊ ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့်မောင်နှင့်ဇနီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအဖွဲ့ရုံးမှ ဝန်ထမ်းများ ဦးကျော်ဌေးနှင့် ဇနီးတို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံးချိုမြိန်ပေးပါသော အမျိုးသားလွှတ်တော် အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှု စီမံကိန်းများရေးရာ ကော်မတီဝင် ဦးရွှေမောင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်နီလာရီတို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ် ဆင်ခြန်းပေးပါသော ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးခင်မောင်ရီနှင့် ဇနီး ဒေါ်ဥမ္မာကိုတို့အားလည်းကောင်း၊ ၃-၄-၂၀၁၅ရက် ရန်ကုန်မြို့ မင်းကွန်းတိပိဋကကျောင်းတော်၌ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော မင်္ဂလာဇဉ်ခံပွဲအခမ်းအနားအလှူတွင် မင်္ဂလာမော်ကွန်းတင် လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးဦးချိုမြိန်နှင့် ကြွရောက်ခဲ့ခြင်းပေးပါသော နှစ်ဖက်သော ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာဇဉ်ခံပွဲ အခမ်းအနားသို့ ကြွရောက်ခဲ့ခြင်းပေးပါသော ရဲဝေရဲရဲမှ ဂုဏ်သရေရှိ လူကြီးမင်းများ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများနှင့် မင်္ဂလာလက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးပို့ပါသော ရဲဝေရဲရဲ မိတ်သင်္ဂဟအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပွဲမြစ်မြောက်ရေး အတွက် အစကူညီပေးပါသော ရေကြောင်းအရာရှိ ကပ္ပတိန်များနှင့် Zaburitz Pearl Energy Co.,Ltd မှ ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားမှူးအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးပါသော ဦးလှမျိုး၊ အခါတော်ပေးသီကျူးပေးပါသော တေးသံရှင် ဒေါ်စိမ်းမိုးမိုးနှင့် မင်္ဂလာအေးသံသာများဖြင့် ဖော်ပြပေးပါသော The Aces တေးဂီတအဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပန်းကြဲပေးပါသော မန္တလေးလှိုင်လှိုင်ထွန်း၊ မင်္ဂလာစံပယ်ပန်းကုံးကုံးကုံးကုံးကုံးကုံးဆောင်ပေးပါသော မစောဝေရဲရဲခိုင်၊ မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ်ကလပ် ကိုင်ဆောင်ပေးပါသော မဝါမြင့်မိုး၊ မင်္ဂလာသတိုးသားအရံ မောင်ပြည့်စိုးနှင့် မောင်ကျော်ရန်တို့၊ မင်္ဂလာသတိုးသားအရံ မနန်းမိုးမိုးနှင့် မမေအေးသက်ကို၊ မင်္ဂလာဝတ်စုံ ဆင်ခြန်းပေးပါသော Designer မိုးမင်းစိုး၊ မိတ်ကပ်နှင့် ဆံပင် ပြုပြင်ပေးပါသော မေဦးနှင့်အဖွဲ့၊ ဓာတ်ပုံနှင့် ဗီဒီယိုရိုက်ကူးပေးပါသော Forever Wedding+Photo Studio တို့အားလည်းကောင်း၊ ပန်းအလှဆင်ပေးပါသော မစနေ၊ မင်္ဂလာဖိတ်စာပြုလုပ်ပေးပါသော Dagon Printing တို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားဖြစ်မြောက်ရေးအတွက် အဘက်ဘက်မှ အကူအညီပေးပါသော SEDONA HOTEL Manager နှင့် ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများ အားလုံးကိုလည်းကောင်း လျှက်လွှာ ကျေးဇူးပြုပေးပါကြောင်း။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့် မောင်နောင်ရဲခေါင်-မမြယဉ်ခိုင်

HONDA | NCX

ထိုင်းနိုင်ငံမှတင်သွင်းသော ဆိုင်ကယ်အသစ်များ

NCX Myanmar၏၁၀၀%အာမခံချက်



ဝက်ဘ်ဆိုက် Honda AT Myanmar ဖြစ်ရန်အတွက်အောက်ပါအတိုင်းဝက်ဆိုက် ဖိတ်ကြားခြင်း [3F0000E - [XXXXXX], NCX Emblem

NCX MYANMAR CO., LTD. အမှတ် (၄၃၊ ၄၄၊ ၄၅)၊ အခန်းအမှတ် (A-002)၊ အင်းလမ်းနှင့် ဖွဲ့စည်းထားကြား၊ ကြည့်မြင်တိုင်ကမ်းခြားလမ်း၊ သီရိမင်္ဂလာစေတီဟောင်းရေ၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ၀၉ ၂၅၀ ၀၁၁ ၂၅၅

NCX MYANMAR ဆိုင်ခွဲ • ရန်ကုန် ဝန်း - (၀၁) ၅၁၀၄၇၀၊ ၀၉ ၂၅၀၀၁၁ ၂၅၅
• မန္တလေး ဝန်း - ၀၉ ၄၀ ၆၀၆၆၄၀၊ ၀၉ ၂၅၀၀၀၀၅၅၅ • တောင်ကြီး ဝန်း - ၀၉ ၄၀ ၂၆ ၂၅၅၅၅
• ပဲခူး ဝန်း - (၀၅၂) ၂၃ ၂၆၅ ၀၉ ၄၀ ၂၅၀၇၀၃၃ • ဟော်လမြိုင် ဝန်း - (၀၅၇) ၂၃ ၂၅၅၊ ၀၉ ၂၅၀၁၁၀၇၅
• ပြည် ဝန်း - (၀၅၃) ၂၄၀၇၇



**ကျွန်းကုမ္ပဏီများ၏ လက်အောက်ခံ
အဖွဲ့များနှင့် ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များ
အကျဉ်းချုပ်**

၁။ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်၊ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ် (ရေဆင်း-
နေပြည်တော်) တွင် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါ တိရစ္ဆာန်မဟာ ဆေးသိပ္ပံဘွဲ့၊ သင်တန်း၊ တိရစ္ဆာန်
ဆေးပညာမဟာဘွဲ့၊ သင်တန်း၊ ပါရဂူဘွဲ့၊ သင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်ရန် ရှိပါသဖြင့် လျှောက်လွှာများ ခေါ်ယူ အပ်ပါသည်-

စဉ်	ဖွင့်လှစ်မည့် ဌာန	ဖွင့်လှစ်မည့် သင်တန်းများ	အခြေခံဘွဲ့၊ လိုအပ်ချက်
၁	ဆေးပညာဌာန	၁။ M.V.Sc. (Medicine) ၂။ M.V.M. (Medicine) ၃။ Ph.D. (Medicine)	B.V.S./B.V.Sc. B.V.S./B.V.Sc. M.V.Sc.(Medicine)
၂	ခွဲစိတ်ကုနှင့် မျိုးပွား ပညာဌာန	၁။ M.V.Sc.(Animal Reproduction) ၂။ M.V.M. (Surgery) ၃။ Ph.D.(Animal Reproduction)	B.V.S./B.V.Sc. B.V.S./B.V.Sc. M.V.Sc.(Animal Reproduction)
၃	မွေးမြူရေးပညာဌာန	၁။ M.V.Sc.(Animal Production) ၂။ M.V.Sc.(Animal Nutrition) ၃။ Ph.D.(Animal Production) ၄။ Ph.D. (Animal Nutrition)	B.V.S./B.V.Sc. B.V.S./B.V.Sc. M.V.Sc.(Animal Production) M.V.Sc.(Animal Nutrition)
၄	ရောဂါဗေဒနှင့် အကျဇဝင်ဗေဒဌာန	၁။ M.V.Sc. (Pathology) ၂။ M.V.Sc. (Microbiology) ၃။ Ph.D. (Microbiology)	B.V.S./B.V.Sc. B.V.S./B.V.Sc. M.V.Sc.(Microbiology)
၅	ဆေးဝါးဗေဒနှင့် ကပ်ပါးဗေဒဌာန	၁။ M.V.Sc.(Pharmacology) ၂။ M.V.Sc. (Parasitology) ၃။ M.V.Sc. (Public Health) ၄။ M.V.Sc. (Epidemiology) ၅။ Ph.D. (Pharmacology) ၆။ Ph.D. (Epidemiology) ၇။ Ph.D. (Public Health) ၈။ Ph.D. (Parasitology)	B.V.S./B.V.Sc. B.V.S./B.V.Sc. B.V.S./B.V.Sc. B.V.S./B.V.Sc. M.V.Sc.(Pharmacology) M.V.Sc.(Epidemiology) M.V.Sc.(Public Health) M.V.Sc.(Parasitology)
၆	ဇီဝကမ္မဗေဒနှင့် ဇီဝဓာတုဗေဒဌာန	၁။ M.V.Sc. (Physiology) ၂။ M.V.Sc. (Biochemistry) ၃။ M.V.M. (Clinical Pathology) ၄။ Ph.D. (Physiology) ၅။ Ph.D. (Biochemistry)	B.V.S./B.V.Sc. B.V.S./B.V.Sc. B.V.S./B.V.Sc. M.V.Sc.(Physiology) M.V.Sc.(Biochemistry)
၇	ခန္ဓာဗေဒဌာန	၁။ M.V.Sc. (Anatomy) ၂။ M.V.Sc. (Histopathology) ၃။ Ph.D. (Anatomy) ၄။ Ph.D. (Histopathology)	B.V.S./B.V.Sc. B.V.S./B.V.Sc. M.V.Sc.(Anatomy) M.V.Sc.(Histopathology)

၂။ သင်တန်းဝင်ခွင့်လျှောက်ထားလိုသူများသည် အောက်ပါသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ပြည့်စုံကြောင်း အထောက်အထားမူရင်းနှင့်
မိတ္တူများကို တင်ပြရမည်-

- လျှောက်ထားသူနှင့် ငှားရမ်းမိသည့် ပါး(၃) ဦးစလုံးသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသား ဖြစ်ရမည်။
(နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး ကတ်ပြားမူရင်း၊ မိတ္တူ တင်ပြနိုင်ရမည်။)
- ဘွဲ့လိုအပ်ချက်မှာ အထက်ပါဇယားတွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။
- သင်တန်းသို့ အချိန်ပြည့် တက်ရောက်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက သက်ဆိုင်ရာဦးစီးဌာနမှ အချိန်ပြည့်တက်ရောက်ခွင့်ပြုကြောင်း ထောက်ခံချက် မူရင်း
တင်ပြရမည်။
- ဤတက္ကသိုလ်တွင် တိရစ္ဆာန်မဟာဆေးသိပ္ပံဘွဲ့ (M.V.Sc.) သင်တန်းတက်ရောက်နေဆဲ သင်တန်း
သားများသည် (၁၈-၅-၂၀၁၅) ရက်နေ့တွင် တိရစ္ဆာန်မဟာဆေးသိပ္ပံဘွဲ့ ကျမ်း ရေးသားပြုစုပြီးကြောင်း
သက်ဆိုင်ရာပါမောက္ခ/ဌာနမှူး၏ ထောက်ခံစာတင်ပြနိုင်ပါက ပါရဂူဘွဲ့ (Ph.D.) သင်တန်းကို
လျှောက်ထားခွင့်ပြုရမည်။
- တိရစ္ဆာန်မဟာဆေးသိပ္ပံဘွဲ့ (M.V.Sc.) သင်တန်းနှင့် တိရစ္ဆာန်ဆေးပညာမဟာဘွဲ့ (M.V.M.)
သင်တန်းများအတွက် သင်တန်းကာလ (၂) နှစ်နှင့် ပါရဂူဘွဲ့ (Ph.D.) သင်တန်းကာလမှာ (၃) နှစ်ဖြစ်ပြီး
သင်တန်းသို့ အချိန်ပြည့် တက်ရောက်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- တိရစ္ဆာန်မဟာဆေးသိပ္ပံဘွဲ့ (M.V.Sc.) သင်တန်းအတွက် B.V.S./B.V.Sc. ဘွဲ့ ရရှိသူများသည်
လျှောက်ထားသည့် အထူးပြုဘာသာရပ်တွင် အနိမ့်ဆုံး Grade-4 (သို့မဟုတ်) အမှတ်(၆၅) မှတ်စီ ရရှိရမည်။
- တိရစ္ဆာန်ဆေးပညာမဟာဘွဲ့ (M.V.M.) သင်တန်းအတွက် B.V.S./B.V.Sc. ဘွဲ့ ရရှိသူများသည်
လျှောက်ထားသည့် အထူးပြုဘာသာရပ်နှင့် ဆက်နွယ်သည့် ဘာသာရပ်တစ်ခုတို့တွင် အနိမ့်ဆုံး Grade-4
(သို့မဟုတ်) အမှတ်(၆၅) မှတ်စီ ရရှိရမည်။
- ပါရဂူဘွဲ့ သင်တန်းအတွက် B.V.S./B.V.Sc. အခြေခံဘွဲ့ရရှိထားပြီး Veterinary Science Subject
တစ်ခုခုဖြင့် ပြည်တွင်းပြည်ပ တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ Master ဘွဲ့ ရရှိရမည်။
- အထက်ဖော်ပြပါ အချက်များနှင့် ပြည့်စုံသူများသည် မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်မှ စစ်ဆေးမည့်
ဘွဲ့လွန် သင်တန်း ဝင်ခွင့် ရေးဖြေစာမေးပွဲ (အင်္ဂလိပ်စာနှင့် သက်ဆိုင်ရာဘာသာရပ်) ကို ဝင်ရောက်
ဖြေဆိုရမည်ဖြစ်ပြီး အောင်မြင်စွာဖြေဆိုနိုင်သူများကိုသာ လူတွေ့နှုတ်ဖြေစာမေးပွဲ ဖြေဆိုခွင့်ပြုမည် ဖြစ်ပါသည်။

၃။ လျှောက်လွှာနှင့် အတူ လျှောက်ထားသူ၏ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့ စခန်း တစ်ခုခုမှ
ထောက်ခံစာမူရင်း၊ ပတ်စ်ပို့အရွယ်ရောင်စုံဓာတ်ပုံ(၃) ခုံ၊ အောင်မြင်ခဲ့သော တက္ကသိုလ်မှ ဘွဲ့လက်မှတ် မူရင်းနှင့် မိတ္တူတို့ကို
တင်ပြရမည်။

၄။ လျှောက်လွှာပုံစံများကို (၁၈-၅-၂၀၁၅) ရက် (တနင်္လာနေ့) မှစ၍ ရေဆင်း၊ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်တွင် ရယူနိုင်ပြီး
လျှောက်လွှာများကို သတ်မှတ်ပုံစံဖြင့် မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်တွင် (၅-၆-၂၀၁၅) ရက် (သောကြာနေ့) ညနေ (၄:၀၀)
နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ကိုယ်တိုင်လျှောက်ထားရမည်။ လျှောက်လွှာပါ အချက်အလက်အား စိစစ်ပြီးမှန်ကန်ပါက စာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့်
ကတ်ပြားကို ထုတ်ပေးမည်။

၅။ ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစိစစ်စာမေးပွဲကို မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်၌ အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

စဉ်	ဘာသာရပ်	ရက်စွဲ	အချိန်
(က)	အင်္ဂလိပ်စာ	(၈-၆-၂၀၁၅) ရက် (တနင်္လာနေ့)	(၉) နာရီမှ (၁၂) နာရီ
(ခ)	သက်ဆိုင်ရာဘာသာရပ်	(၉-၆-၂၀၁၅) ရက် (အင်္ဂါနေ့)	(၉) နာရီမှ (၁၂) နာရီ

၆။ ရေးဖြေစာမေးပွဲအောင်စာရင်းကို (၁၅-၆-၂၀၁၅) ရက် (တနင်္လာနေ့) တွင် ထုတ်ပြန်ပေးမည် ဖြစ်ပြီး ရေးဖြေအောင်မြင်သူများ
အား (၂၀-၆-၂၀၁၅) ရက် (စနေနေ့) တွင် မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်၌ လူတွေ့စစ်ဆေးမည်။ ဘွဲ့လွန် သင်တန်း
တက်ရောက်ခွင့်ရရှိသူများ၏ အမည်စာရင်းကို (၂၀-၆-၂၀၁၅) ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) တွင် မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်၌
ထုတ်ပြန်မည်။

၇။ တိရစ္ဆာန်မဟာဆေးသိပ္ပံဘွဲ့၊ သင်တန်း၊ တိရစ္ဆာန်ဆေးပညာမဟာဘွဲ့၊ သင်တန်းနှင့် ပါရဂူဘွဲ့ သင်တန်းများကို (၂၂-၆-၂၀၁၅)
ရက် (တနင်္လာနေ့) တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၈။ ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲဖြေဆိုရန် လာရောက်သည့်အခါ မိမိ၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမူရင်းနှင့် စာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့်ကတ်ပြားများကို
တစ်ပါတည်း ယူဆောင်လာရမည်။

၉။ သတ်မှတ်ထားသည့် အချက်အလက်များ တိကျပြည့်စုံစွာ ရေးသားဖော်ပြခြင်းမပြုသော လျှောက်လွှာများ၊ မမှန်မကန်
ဖြည့်စွက်ရေးသားဖော်ပြသော လျှောက်လွှာများနှင့် အချိန်မီမရောက်ရှိသော လျှောက်လွှာများအား ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်
မဟုတ်ပါ။

၁၀။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်၊ ရေဆင်း၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်းနံပါတ်
၀၆၇-၄၀၆၆၅၉၊ ၀၆၇-၄၀၆၅၂၆ တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ဝန်းရာဝေ ဝေဒါဒါန
ထားဝယ်ရင်းကိုးရင် ထမင်းကျေး-၇၀၀၀၀
တောင်ကြီး-အင်းလေး-ပင်တယ်-၅၀၀၀၀
မော်လမြိုင်-ကျွန်းမက်စံ-ခွေးလုံး-၂၅၀၀၀
ပုဂံ-ပုဗ္ဗ-ပုသိမ်-ထမင်းကျေး-၄၀၀၀၀
May 15, 22, 29 (ကြိုတင်လက်မှတ်ဖြည့်)
420144148, 421153797

**ကိုညက်စင်
CAR RENTAL**
ကားမျိုးစုံကို ခန့်စစ် လျှောက် အချိန်ပိုင်း
ငှားသည်။ ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်း
ဆက်သွယ်ပါ။
ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၀၇၆၈၀ ၀၉-၅၅၀၉၈၂၁

3D Alliment စက်အပါအဝင် Work Shop(ကားပြင်)
လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ အမြန်ငှားရန်ရှိသည်။
စိတ်ပါဝင်စားသူများ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
ဖုန်း- 09-254052543, 09-33375778, 09-5013231

ကိုညက် KO NYAN
Car Rental & Travel Service
ဘုရားပွားသိုးစဉ်အမျိုးမျိုး နှင့် လျှောက်အတွက်
Model မြင့်ကားသစ် များ ပေါက်/ဝယ်/ငှားရန်ရှိသည်။
ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
09-5078440, 01-551649, 01-209183

aysan...Mmif
ကျွန်တော် ကိုမင်းလွင် ၁၂/ သတတ(နိုင်)
၁၃၂၉၇၀၁၈ CDC No. 60498 သည် ခရီး
သွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိ
အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၅၀၂၆၀၇၈

လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန
(အိတ်စတင်ဒါမီယူခြင်း)
လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနရှိ ဌာနခွဲများတွင် ဆောက်လုပ်ရန် လိုအပ်သော အောက်ပါ
အဆောက်အအုံများနှင့် ပစ္စည်းများအား မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ဆောက်လုပ်/ဝယ်ယူရန် ရှိပါသည်။

စဉ်	အမျိုးအစား	အရွယ်အစား	အရေအတွက်
၁။	Primary Hardening အဆောက်အအုံ သွပ်မိုး၊ အုတ်ကာ၊ ကွန်ကရစ်ခင်း	(၆၀x၃၀x၁၂)ပေ	(၁)လုံး
၂။	ဓာတ်ခွဲခန်း(မျိုးစေ့အရည်အသွေးစစ်ဆေးရေး) သွပ်မိုး(RC)တစ်ထပ်	(၄၀x၃၀x၁၂)ပေ	(၁)လုံး
၃။	မျိုးစေ့သန်စစ်စက်ရုံ သွပ်မိုး(RC)တစ်ထပ်	(၂၀၀x၅၀x၃၀)ပေ	(၁)လုံး
၄။	အမိုးပါမျိုးစေ့လှန်းတလင်း	(၆၀x၁၀၀x၁၄)ပေ	(၅)လုံး
၅။	11/0.4, 315KVA Transformer		(၁)လုံး
၆။	Transformer တပ်ဆင်ခြင်းနှင့် Main Line တပ်ဆင်ခြင်း		(၁) Lot
၇။	Overhead Line တပ်ဆင်ခြင်း		(၁) Lot
၈။	Kubota Tractor(HP.47)		(၁)လုံး
၉။	Combine Harvester (Kubota),		(၃)လုံး
၁၀။	Processing Plant SCREEN CLEANER WITH GRAVITY TABLE		(၆) Nos
၁၁။	Testing Instrument and Apparatus အစိတ်အပိုင်း(၁၉)မျိုး		(၁) Lot
၁၂။	Seed Processing တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် တင်ဒါပုံစံမည့်အချိန်	- ၁၂-၅-၂၀၁၅ရက် - ၁၈-၅-၂၀၁၅ရက်၊ ၁၀:၀၀နာရီ	(၁) Lot

တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါ နံရိုးလိပ်စာတွင် နှိုးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
စီမံကိန်းရေးဆွဲစိစစ်သုံးသပ်ရေးဌာန
စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန
ရုံးအမှတ်(၄၄)၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၀၂၉၇

KMD Computer Centre
ISO 9001
လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အတွေ့အကြုံရရှိစေရန် On Job Training တက်ရောက်ခွင့်ရမည့် သင်တန်းများ

Practical A* Duration: 1Month (Desktop & Laptop) ကွန်ပျူတာတစ်လုံးကို ကျွမ်းကျင်စွာပြင်ဆင်ပြီး လုပ်ငန်းဆိုင်ရာအတွက် လက်တွေ့ကျင့်စားပေးသင်ကြားပေးပါမည်။	Web Builder Duration: 1Month Web Designer တစ်ယောက်အဖြစ်ရပ်တည်လိုသူများ Website တစ်ခု၏အခြေခံ Concept များနှင့် Real site တစ်ခုအဖြစ် Upload တင်သည့်အထိသင်ကြားပေးပါမည်။
Diploma in IT Systems Support Hardware Industry တွင် Service Technician တစ်ယောက်အဖြစ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာပညာ 100% လက်တွေ့ သိသည့် UK Diploma သင်တန်းဖြစ်ပါသည်။ Duration: 3Months	Web Development with PHP Web Developer တစ်ဦးအဖြစ် Dynamic Web Application & eCommerce Website များကို ပိုင်နိုင်စွာရေးသားလိုသူများတက်ရောက်သင့်ပါသည်။ Duration: 2Months

၁၇၄-၁၈၂။ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတား၊ ပြည်နယ်၊ ဖုန်း- ၃၈၀၀၃၅၊ ၃၉၂၀၆၊ ၃၈၀၇၈။
၃၃၁။ ပြည်လမ်း၊ ငြေရီကုန်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်။ ဖုန်း- ၅၂၇၄၃၆၊ ၅၃၄၀၇၈၊ ၅၀၂၂၃၃။

မြို့ရွာတစ်ခွင်သာစေချင်မီးတွင်မပေါနှင့်



ကာတိယာစိန်တိုက်

“အိုး... ပိုက်ဆံများရှိလို့တော့ ကာတိယာစိန်တိုက် တစ်ဖန်တွေကိုဝယ်ပြီး တစ်ကိုယ်လုံးကို စိန်စိပ်စလို့က်မှာ...”

- ☺ 1ct အောက်မှ 10ct အထက်ထိစိန်ပွင့်ကြီးများကို သက်သာသောအထူးနှုန်းထားဖြင့် ရောင်းချပေးနေပါသည်။
- ☺ တစ်ဆင့်ပြန်လည်ရောင်းချလိုသူများအတွက် အထူးဈေးနှုန်းဖြင့် ရောင်းချပေးပါမည်။
- ☺ စိန်အကြွေ ဆိုင်စုံများကို လက်ကားဈေးနှုန်းဖြင့် ရောင်းချပေးနေပါသည်။

Show Room(I) No.137 ရွှေဘုံသာလမ်း(အောက်)လမ်း၊ Tel : 246838, 384905, 241929

Show Room(II) No.52 အရှေ့ဘက်အပြင်တန်း၊ ဝိုလ်ချပ်အောင်ဆန်းဈေး၊ Tel : 253308, 09 73249661

UNIQUE STAR TRAVELS & TOURS

UNIQUE STAR TRAVELS & TOURS

မနုဏ္ဍိတောင်(6ID) Dream / Safari World, Koh Larn Island, Emerald Buddha, Byoke Sky / Cruise
Dinner, Tiger Zoo, Nong Nooch Garden, Alcaza Show, Ayutthaya May: 16, 30 / Jun: 13, 27 (\$ 3500)

မနုဏ္ဍိတောင်(ပုလဲကျွန်း) (6ID) May: 16, 30 / Jun: 13, 27 (\$ 5000) / ပျားဘေဂီ (4ID) May: 16, 30 (\$ 4000)

မနုဏ္ဍိတောင်(ပျားဘေဂီ) (6ID) May: 16, 30 / Jun: 13, 27 (\$ 5000) / ပျားဘေဂီ (4ID) May: 16, 30 (\$ 3000)

မနုဏ္ဍိတောင်(ဖုရီ) (8ID) | Phi Phi/James Bond Island, Fantasy Show | May, 30/ Jun: 27 (\$ 8000)

ကုမင်းသလီလီကျွန်း(ရန်ကရီလာ) (6ID) May: 16, 30 / Jun: 13, 27 / Jul: 11, 25 (\$ 500)

(70/A), Kabaaye Pagoda Rd. Ph: 860 4964 -65 -66, 708 353, 705 723, 09 7310 9133-44-55-66

မိဘအမည်မှန်

အလက(၃)ခမ အထူးတန်းအောင်မြင်
သော မလမင်းအိမ် မိဘအမည်မှန်မှာ
ဦးစောအောင် - ဒေါ်မာလွင်ဦးဖြစ်ပါ
သည်။

မီး သတိပြု

S.M.H English classes
IELTS

(Foundation, Preparation & Exam)

လိုချင်သော Band Score အတိုင်းအဆင့် သင်ကြားပေးသော သီးသန့်တန်းများ

- Basic, Pre နှင့် Intermediate (၃)လသင်တန်းများ
- TOEFL နှင့် IGCSE သီးသန့်သင်တန်းများ

သင်တန်းအပ်လက်ခံပြု

Contact person **Saya Fara Chan**
167/173 (B4) ဆိပ်ကမ်းသာစိန်မွန်၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊
ရန်ကင်းမြို့၊ Ph: 01-392737 , 09-5105529 , 09-31560908

ရွှေခံအိမ်အဆင့်မြင့်တင်ခြင်းခန်း

ပန်းဆိုးတန်းသဘောဆီပ်မှ ၅မိနစ်သဘောဆီပ်
ခလဘက်ရောက်လျှင် ၅မိနစ်ဆို့က်ကားစီး

ကျယ်ဝန်းသည်၊ သန့်ရှင်းသည်၊ အခန်းတိုင်းအဲကွန်း
ရှိသည်။ မီးပျက်လျှင်မီးစက်မောင်းသည်။

(၁၃၉၉) ဗိုလ်ချုပ်(၁)လမ်း၊ ဗညားခေလရပ်ကွက်၊ ခေလမြို့နယ်။

၀၁ ၂၆၅၁၅၅
၀၉ ၂၅၀၆၆၇၀၂၈
၀၉ ၄၉၂၆၂၅၇၉
၀၉ ၂၅၂၀၈၂၅၃၃

၈၀၀၀ ကျပ်
၁၂၀၀၀ ကျပ်

နန်းဦးပိုင် မော်လမြိုင်နှင့် ဝင်းစိန်တောရပ်ကွက်လမ်းများ

- မော်လမြိုင် ဘုရားစုံရွာ ကျိုကွမ်၊ စက်စစ် ကျိုကွမ်ပေး၊ ဋ္ဌာလုံတောင်၊ ဝင်းစိန်တောရပ်ကွက်လမ်း (၂)ရက်။
- တောင်ကြီးအင်းလေးမှတစ်ဆင့်ကျိုကွမ်(၄)ရက် - အင်ဂျင်-အိုင်ကောင်းကောင်းတပ်၊ ထီးပွင့်ကမ်းပါ (၅)ရက်။
- မဲလံဆံတော်ရှင်၊ ကျိုကွမ်ဆောင်း၊ ကေလဒေ၊ ကျိုကွမ်(၄)ရက် - အင်ဂျင် ကျိုကွမ်ဆောင်း (၁)အင်ဂျင်။
- ယိုးဒယားအထက်တန်းနှင့် ပြည်ဘုရားစုံရွာ(၄)ရက်နှင့် ယိုးဒယားကျိုကွမ်ဆောင်းနှင့် မော်လမြိုင်ကျိုကွမ်(၅)ရက်။

(သောကြာနေ့ ရုံးပိတ်ရက်) ထွက်သည်။ ● ချောင်းသာ(၄)ရက် ● ရေဗွေ(ရုံးပိတ်ရက်) (အသင်းအသွယ်) 01-391577
အမှတ်(၄၂)၊ လမ်းမတော်လမ်း၊ ပြေစေ့ဈေးအနောက်၊ သန်လျင်မြို့နယ်။ 09-5122961
အမှတ်(၂၅၁)၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း(အထက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်။ 09-254340569
အမှတ်(၁၇)၊ ကျိုကွမ်လမ်း၊ ကျောက်မြောင်းဈေး၊ တာမွေမြို့နယ်။ 09-254821597

Think in English

သင်တန်းပို့ချရေးဝန်ထမ်းအဖြစ်အမှုဆောင်
တာဝန်ထမ်းဆောင်သူများအတွက် ဝန်ထမ်းများ၏
ကျွမ်းကျင်မှုမြှင့်တင်ရေးအစီအစဉ်

- Essays, reports, presentations and meeting skills
- နိုင်ငံခြားသားစာရေးများက ကူညီရန်အသင့်ပါ
- **အပူပေးမှု**၊ **နေ့** တွင် သင်တန်းများ စတင်ပညာပြင်ပတွင် အင်အားစုပေးခြင်း

အမှတ် ၃ ဦးစီးဌာနလမ်း၊ ပုသိမ်တောင် (ရွှေဘုံသာလမ်းဘက်ခြမ်း)၊
ပုသိမ် ၀၈ ၄၆၀၀၀၁၀၁

အလင်းရောင် General Services

Special Guide Center

Special Guide Center အဖွဲ့ဝင်များ

ကျောင်းသားကျောင်းသားတစ်ဦးချင်းစီ စိတ်ကုန်ပစ္စည်းများဖြင့် ကြိုးစားထုတ်လုပ်ပြီး
လိုချင်သော အတန်းအဆင့်အရ သင့်အတွက် အတော်ဆုံးအတန်းကို ချိန်ညှိပေးရန်အတွက်
အဖွဲ့ဝင်များသည် ကျေးဇူးပြုပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ Special Guide Center အဖွဲ့ဝင်များအား ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ဝန်ထမ်းပေးသည့် အခန်းများ

၈ ဝတ်နည်း 1 week (4 Hours)

၅ ဝတ်နည်း 1 week (3 Hours)

၁ ဝတ်နည်း 1 week (2 Hours)

ဝတ်နည်းပေးသည့် အခန်းများအဖွဲ့ (Explain) များတင်ပြရမည်။

သင်ကြားပေးမည့် Special Guide တစ်ဦး၏ အရည်အချင်းများ

၁၀ ဝတ်နည်းနှင့် ပတ်သက်မှုများဖြင့် အောင်မြင်စွာ သင်ကြားနိုင်ရမည်။ Special Guide လိုအပ်သော ကျောင်းသားများသည် **IELTS** ၏ **Writing Test** အောင်မြင်ရမည်။
Special Guide လိုအပ်သော ဝတ်နည်းများအား **IELTS** နှင့် ပတ်သက်နိုင်ပါသည်။

အမှတ်(၇၀)၊ ကျေးဇူးတင်လမ်း(၂)၊ (၁)လမ်း၊ ဘော်လီလမ်း၊ ဘော်လီလမ်းမြို့နယ်၊
Ph : 09-258852405, 09-258852406, 09-258852407

တစ်ဒီဂျစ်ဝယ်ရင်ပို့ ပေးပါတယ်

ဝေါ်ဆန်းဈေးနှုန်းအိတ်ဝယ်လျှင် T ရှုပ်တစ်ထည်ယူပါ။

☎ 09 730 77711 ☎ 01-682844
☎ 09 730 77722 ☎ 01-682944
နီတကောင်းကြည့်လင် ရန်ပို့ပေးပါမိန့်ဆန်းဈေး

မဟာသင်္ကြန်

နှစ်သစ်ကူး ကံစမ်းမဲ

ကံထူးရှင်များ စာရင်း

Sungmyeung Galaxy SS ကံထူးရှင်(၁၀)ဦး

1. ကိုစိန်မင်းဦး 05198 ၅/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
2. မရွှေဝတ်စုံရှင် 30185 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
3. မသက်စွယ်လင်း 14030 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
4. မအေးအေးမိုင်း 71573 ၉/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
5. ကိုစိန်ထွန်းလင်း 05919 ၉/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
6. ကိုရွှေမောင် 31387 ၁၀/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
7. ကိုစိန်ထွန်းလင်း 70756 ၉/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
8. မသိမ့်သညာစွန်း 30829 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
9. ကိုလှအေး 30349 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
10. မမိုးမိုးခိုင် 27366 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁

I Phone ၆ ကံထူးရှင်(၅)ဦး

1. မအေးအေးမြင့် 10324 ၈/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
2. ကိုစိန်လင်းမောင် 27557 ၉/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
3. မခိုင်တင်အေး 01749 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
4. မခိုင်မိုးမြင့် 13988 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
5. ကိုစိန်ထွန်း 07292 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁

New Note Book ကံထူးရှင်(၅)ဦး

1. ကိုစိန်ဇော် 52024 PZD -G-002314
2. မခိုင်သီရိဝေဒ 30383 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
3. မခိုင်စန်းစိန် 16268 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
4. ကိုစိန်မောင်လင်း 36141 ၉/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
5. ကိုထင်လင်းအောင် 13964 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁

Samsung LED #0* ကံထူးရှင်(၅)ဦး

1. ကိုထွန်းသန်း 11236 ၉/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
2. ဦးညိုမင်းထွန်း 30283 ၅/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
3. မခိုင်စိန်စိန် 97848 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
4. ကိုစိန်ထွန်းဦး 84045 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
5. မခိုင်မင်းသီရိစိန် 14995 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁

Samsung Galaxy S3 ကံထူးရှင်(၅)ဦး

1. ကိုတန်းမြို့ဇော် 14738 ၁၂/သထက(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
2. မခိုင်မင်းထွန်း 63605 ၁၂/သထက(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
3. ကိုစိန်အောင် 00258 ၁၂/သထက(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
4. ကိုထွန်း 01312 ၉/သထက(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
5. မခိုင်မင်းထွန်း 45936 ၉/သထက(နိုင်)၀၀၉၀၇၁

Hansen Atrium (1H) ကံထူးရှင်(၅)ဦး

1. ကိုစိန်ဇော် 10356 ၉/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
2. မခိုင်မင်းထွန်း 00542 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
3. ကိုစိန်အောင် 84311 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
4. မခိုင်မင်းထွန်း 40011 ၉/သထက(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
5. မကျော့စေတီစိန် 39683 ၁၀/သထက(နိုင်)၀၀၉၀၇၁

Hansen Refrigerator ကံထူးရှင်(၅)ဦး

1. ကိုထင်မောင်စိန် 85881 ၁၀/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
2. မခိုင်မင်းထွန်း 00448 ၉/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
3. မခိုင်မင်းထွန်း 27452 ၅/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
4. မခိုင်မင်းထွန်း 14555 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
5. ကိုစိန်ထွန်းလင်း 53743 ၉/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁

300,000 GIN Voucher ကံထူးရှင်(၁၀)ဦး

1. ကိုစိန်ဇော် 01860 ၉/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
2. မခိုင်မင်းထွန်း 19485 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
3. မခိုင်မင်းထွန်း 35088 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
4. ကိုစိန်အောင် 26671 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
5. ကိုစိန်ထွန်းလင်း 36594 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
6. မခိုင်မင်းထွန်း 14451 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
7. မခိုင်မင်းထွန်း 97355 ၁၂/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
8. ကိုစိန်ဇော် 10808 ၈/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
9. မခိုင်မင်းထွန်း 01037 ၉/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁
10. ကိုစိန်ထွန်းလင်း 30286 ၅/မရန(နိုင်)၀၀၉၀၇၁

www.facebook.com/junctionshoppingcentre

www.junctioncentregroup.com

Supported By **ESKALA** HOTELS & RESORTS



Supported By **ESKALA** HOTELS & RESORTS



TWO ELEPHANT ASIAGROUP CO., LTD



၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ (၂၅) ရက်နေ့ ရွှေပြည်သာစက်မှုဇုန်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သော

Two Elephant Asiagroup ကုမ္ပဏီသစ်ဖွင့်ပွဲသို့ တက်ရောက်၍ မိန့်ခွန်းပြောကြားပေးပါသော

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်ဦးမြင့်ဆွေ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လျှပ်စစ်နှင့် စက်မှုဝန်ကြီး ဦးဉာဏ်ထွန်းဦး၊

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဒေါ်စန်းစန်းနွယ်နှင့် နိုင်ငံအသီးသီးမှ တက်ရောက်ပေးပါသော

လုပ်ငန်းရှင်ကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ဧည့်သည်တော်မိတ်ဆွေသင်္ဂဟများနှင့်

အခမ်းအနားအောင်မြင်အောင် ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသော Myanmar EMC မှအဖွဲ့သားများအားလုံး

နှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

TWO ELEPHANT ASIAGROUP



CERT N.: 2014-0624 CERT N.: OHS-2014-0519 CERT N.: 2011-2-2022
 ISO 14001 : 2004 BS OHSAS 18001 : 2007 ISO 9001 : 2008



ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော်၏ ဖခင် ဦးယူစိန် (အသက် ၈၆ နှစ်) သည် စင်ကာပူနိုင်ငံ Mount Elizabeth ဆေးရုံကြီးတွင် (၅.၅.၂၀၁၅)နေ့ရက်၊ ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ(၁၂.၅၂) နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် Elite Express Public Co., Ltd. Management Team နှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစုများမှ မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဖခင်အမည်မှန်
 အ. မ. က(၂၈)အင်းစိန်၊ ဒုတိယတန်း(ခ)မှ မဖြူနင်းမေအောင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဌေးအောင်(၁၂/အစန(နိုင်)၀၉၉၃၂၂)ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဦးဌေးအောင်

အမည်ပြောင်း
 အဖ ဦးကျော်လွင် အမိ ဒေါ်လေးလေးဝါတို့၏ သားဖြစ်သူ အ. မ. က မုရစ်ကြီးကျေးရွာ၊ ချောင်းဆုံမြို့နယ်၊ ပထမတန်းမှ မောင်ဟန်ထွန်း နိုင်အား မောင်သက်ပိုင်ဦးဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်၊ မောင်သက်ပိုင်ဦး

တိုက်နှင့်မြို့အခြေအနေအထား
 (အထူးလျော့စျေး)
 ကလေးမြို့အဝင်း၊ ရှမ်းအလွန်လှ၊ ၆၀ (၁၀၀x၇၀) နှစ်ထပ် RC တိုက်သစ်၊ အဆင့်မြင့်ပြင်ဆင်ပြီး၊ ရောင်းစျေး သိန်း ၂၀၀၀၊ ဖုန်း ၀၉၅၀၇၀၆၄၉၊ ၀၉၅၉၅၃၇၀၈၈၂၊ ၀၉၇၃၂၀၀၀၆

t x|OrfenfaMuif

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဇရပ် ဒါယကာကြီး ဦးယူစိန် (ရေကြည်) အသက်(၈၆)နှစ်

မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဧရာဝတီဘဏ် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော်-ဒေါ်ဌေးဌေးခိုင်တို့၏ဖခင် ဦးယူစိန်သည် ၅-၅-၂၀၁၅ ရက် (အင်္ဂါနေ့) Singapore ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁၂.၅၂ နာရီတွင် Singapore နိုင်ငံ Mount Elizabeth ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**ဦးသူရိန်
 မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ
 ရွှေနဂါးမင်းကုမ္ပဏီလီမိတက်အသင်းပိုင်ရှင်
 လျော့ရွေးမြေဘောလုံးအသင်း**

t x|OrfenfaMuif

ဦးယူစိန် အသက်(၈၆)နှစ်

Max Myanmar Holding Co.,Ltd. ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော်-ဒေါ်ဌေးဌေးခိုင်တို့၏ ကျေးဇူးရှင် ဖခင်ကြီး ဦးယူစိန်သည် ၅-၅-၂၀၁၅ ရက် (အင်္ဂါနေ့) တွင် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့
 မြန်မာနိုင်ငံဆောက်လုပ်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း**

t x|OrfenfaMuif

သရေစည်သူ ဦးသိန်းထိုက် ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး(ငြိမ်း) အသက်(၆၄)နှစ်

သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး တာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ် ကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များ အားထားရသည့် ကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များ စုပေါင်းစစ်ဆေးရေးစခန်း(One stop service centre) မန္တလေး OSS ပေါ်ပေါက်စေရန် အားသွန်ခွန်စိုက် ကြိုးစားဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ပါသော သရေစည်သူ ဦးသိန်းထိုက် [ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး(ငြိမ်း)]သည် ၃-၅-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၁၂ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

**(One stop service centre) မန္တလေး
 ကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း(မန္တလေး)နှင့်
 အသင်းသူ/အသင်းသားများ**

t x|OrfenfaMuif

ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည် အသက်(၆၄)နှစ်

Yangon Airways Ltd. မှ Managing Director ဦးတင်စိုး၏ ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည်သည် ၅-၅-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**Sales & Customer Service Department
 ရန်ကုန်အဲလ်စီမိတက်မိသားစု**

OrfenfaMuif

ဒေါ်ခင်ခင်(ခ)တန်အစွမ် အသက်(၈၉)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့လသာမြို့နယ်၊ (၂၀)လမ်းအောက်၊ ဦးမြင့်ဆွေ(Myanmar L.P.G Group Co.,Ltd. ဒါရိုက်တာ)-ဒေါ်စန်းအိအိချော့တို့၏ချစ်လှစွာ သော မိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်ခင်(ခ)တန်အစွမ်သည် ၃-၅-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၆:၄၀ နာရီတွင် အာရှတော်ဝင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်ကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**ဥက္ကဋ္ဌနှင့်ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များ
 Myanmar L.P.G Group Co.,Ltd**

t x|OrfenfaMuif

ဗိုလ်ကြီးလှလှကျော်(ငြိမ်း) ကြမ်း/၂၉၂၃ အသက်(၄၂)နှစ် OTS (99)

သံတွဲမြို့ အမှတ်(၁) ကျောင်းသားဟောင်း

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုသိမ်မြို့၊ အမှတ်(၆)နယ်မြေ၊ ကမ်းနားလမ်း၊ အမှတ်(၄)နေ ဦးခွေးလေး(ခ)ဦးဇော်သန်း-ဒေါ်အန်ဂျေလားတို့၏ သားသမက်၊ ဒေါ်အေးအေးမူ၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ သား မောင်ရဲဝေလူ (PEC မူကြို)၊ သမီး မမီးမီးလေးတို့၏ချစ်လှစွာသောဖခင် ဗိုလ်ကြီးလှလှကျော်(ငြိမ်း)သည် ၂၆-၄-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၄၀ နာရီတွင် ရုတ်တရက် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

ကျော်သိန်းခိုင်နှင့် သူငယ်ချင်းများ

t x|OrfenfaMuif

ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည် အသက်(၆၄)နှစ်

Yangon Airways Ltd. မှ Managing Director ဦးတင်စိုး၏ ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည်သည် ၅-၅-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**Operations Department
 ရန်ကုန်အဲလ်စီမိတက်မိသားစု**

OrfenfaMuif

Max Myanmar Holding Co.,Ltd. ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော်-ဒေါ်ဌေးဌေးခိုင်တို့၏ဖခင် ဦးယူစိန် အသက်(၈၆)နှစ်သည် ၅-၅-၂၀၁၅ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် ၁၂.၅၂ နာရီတွင် စင်ကာပူနိုင်ငံ Mount Elizabeth ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**မောင်မင်းရန်ပိုင်-မသွင်မူယာကျော်
 ဟိုတယ်ရွှေဂုံတိုင်**

t x|OrfenfaMuif

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဇရပ် ဒါယကာကြီး ဦးယူစိန် (ရေကြည်) အသက်(၈၆)နှစ်

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ရေကြည်မြို့နေ ဒေါ်စိန်စိန်၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဦးစိုးတင့်-ဒေါ်ခင်မာချို၊ ဦးအေးကို-ဒေါ်ခင်သင်း(ခ)ဒေါ်ချိုတူး၊ ဦးအုန်းကျော်-ဒေါ်ခင်မမ၊ (ဦးမင်းလွင်)၊ ဦးတင်မောင်လှိုင်-ဒေါ်ဖြူဖြူ၊ ရေကြည်အထက ကျောင်းသူ/ကျောင်းသားဟောင်းများအသင်း နာယကကြီး ဦးဇော်ဇော်-ဒေါ်ဌေးဌေးခိုင်တို့၏ဖခင်ကြီးသည် ၅-၅-၂၀၁၅ ရက်(အင်္ဂါနေ့) Singapore ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁၂.၅၂ နာရီတွင် Singapore နိုင်ငံ Mount Elizabeth ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**ရေကြည် အထက
 ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများ(ရန်ကုန်)**

t x|OrfenfaMuif

ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည် အသက်(၆၄)နှစ်

Yangon Airways Ltd. မှ Managing Director ဦးတင်စိုး၏ ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည်သည် ၅-၅-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**Engineering Department
 ရန်ကုန်အဲလ်စီမိတက်မိသားစု**

t x|OrfenfaMuif

ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည် အသက်(၆၄)နှစ်

Yangon Airways Ltd. မှ Managing Director ဦးတင်စိုး၏ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည်သည် ၅-၅-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**Hotel Excellence Co.,Ltd.
 &
 Excellent Quality Construction မှ ဝန်ထမ်းများ**

ကြေးမုံ

ကြေးမုံ

(10) Eþfynþ Gfqwbw&t rQy; a0jicf
(၁၁-၅-၂၀၀၅) မှ (၁၁-၅-၂၀၁၅)
'kvd Åw f&B;D Min&Gf

ကြည်း-၁၃၅၉၁

ချစ်သောဒယ်ဒီ

နွေးထွေးသော မိသားစုလေးထဲမှ နှုတ်မဆက်ဘဲ ခွဲခွာထွက်သွားခဲ့သည်မှာ ယနေ့ (၁၀)နှစ် တိတိ ပြည့်ခဲ့ပါပြီ။ ဒယ်ဒီကို အစဉ်အမြဲ သတိတရ လွမ်းဆွတ်သတနေဆဲပါ။ ဒယ်ဒီအတွက် ရည်စူး၍ နေ့စဉ်၊ လစဉ်၊ နှစ်စဉ် ပြုလုပ်ကုသိုလ်ဒါနများနှင့် ယနေ့ (၁၀)နှစ်ပြည့်တွင် ပြုလုပ်သည့် ကုသိုလ်ဒါနများအား အမျှပေးဝေပါ၏။ မြင့်မြတ်သော ဘုံဘဝမှ ကြားနိုင်၊ သိနိုင်ပြီး သာဓု အနုမောဒနာ ခေါ်ဆိုနိုင်ပါစေ။

ခန်း - ဒေါ်စမ်းစမ်းသိန်း
သမီးကြီး - နေမျိုးကျော်-ဇီဝေ(ဆုံဆုံ)
သမီးငယ် - သရဖီ(ငုံငုံ)

jiqizw/Ref

၁၂-၄-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကြေးမုံ သတင်းစာ စာမျက်နှာ(၁၈)ပါ City Man Co.,Ltd.၏ ကြေညာချက်(ယ) ပါ B.O.T အစား B.O.D တွဲ ပြင်ဆင် ဖတ်ရှုပါရန်။

UehUEnMni fMni f

သယ်ဆောင်မှုမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-လေးထောင့်ကန်၊ မြေကွက်အမှတ်-၅၇၂ (H)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၆၃၊ ရိပ်သာလမ်း၊ သယ်ဆောင်မှုမြို့နယ် (ဒေါ်သိန်းလှ)အမည် ပေါက် ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်သိန်းလှ ထံမှ အရပ်ကတီအရောင်းအဝယ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူထားသူ ဦးခိုင်ဟန်(၁၂/သယက(နိုင်) ၁၃၆၃၀၇)က ဝန်ရုံသစ်လျှောက်ထားလာရာ တင်ပြပါမစ်ပြည့်စုံမှုမရှိသဖြင့် ခိုင်လှသော အထောက်အထားဖြင့် (၇)ရက် အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်သူမရှိပါက ဌာနမှလုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့မြစ်ဝန်နှင့်မြစ်ဝန်ခွဲဌာနမှ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

(4) Eþfynþ Gfqwbw&jicf
rZifn0ifriU

အသက်(၂၉)နှစ် (၁၁-၆-၂၀၁၁)
NANG YANG POLY GRADUATE

သမီးလေး မလင်မာ လူတိုင်းအချိန်တန်ရင် ဒီလမ်းကို သွားရ မယ်ဆိုတဲ့ သင်္ဘောတရားကို သိပေမယ့် သမီးလူလောကထဲက ထွက်ခွာသွားတာ အရမ်းစောလွန်းပါတယ်။ အချိန်မတန်ဘဲ ကြေလွင့်ခဲ့ရတဲ့အတွက် အရမ်းနုမြောတသ ဝမ်းနည်းကြေကွဲခဲ့ရ ပါတယ်။ သမီးအတွက် ဖေဖေ၊ မေမေတို့ ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ကုသိုလ် ကောင်းမှုတွေကို သမီးရောက်ရာဘုံဘဝက သာဓုခေါ်ဆိုနိုင်ပါစေ သမီးကောင်းရာဘုံဘဝကို ရောက်ရှိပါစေ။

ဖေဖေ - Dr.ဝင်းမြင့်
မေမေ - ဒေါ်သင်းသင်းမြင့်
မောင်လေး - တေဇာဝင်းမြင့်
သား - လှမ်းထက်သူရိန်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးထွန်းနိုင် (ခ) ဦးထွန်းလွင် (၅၈)နှစ် ဦးစီးအရာရှိ (မြို့ပြ) ဆည်မြောင်းပညာရပ်စွဲ၊ ဦးစီးအရာရှိ - ပဲခူးမြို့၊ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးထွန်းနိုင် (ခ) ဦးထွန်းလွင် (ဦးစီးအရာရှိ၊ မြို့ပြ) သည် ၇-၅-၂၀၁၅ ရက်နေ့ ည(၇:၄၅)နာရီတွင် အာရှတော်ဝင် ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများ ဆည်မြောင်းပညာရပ်စွဲ၊ ဦးစီးအရာရှိ - ပဲခူးမြို့၊ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန

o h0*yfgrsm&ygmni f
b' Eäuo&(သက်တော်-၉၅ နှစ်၊ ဝါတော် ၄၅ဝါ)

အဘိဇေအဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက
မွန်ပြည်နယ်၊ မုဒုံမြို့နယ်၊ ဝင်းစိန်တောရကျောင်း
 ၁၃၅၅ ခုနှစ်တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရက ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသော အဘိဇေအဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက ဘွဲ့တံဆိပ် တော်ကို အလှူခံရရှိတော်မူ၍ (၁၃၅၅ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၁ ရက်)နေ့၌ ရန်ကုန်မြို့၊ မွန်ဓမ္မာရုံတွင် ထပ်ဆင့်ဂုဏ်ပြု ပူဇော်ပွဲ ပြုလုပ်ပေးခဲ့ပါသည်။ ၂၆-၄-၂၀၁၅ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ အာရှတော်ဝင်ဆေးရုံ၌ ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူကြောင်း သိရှိရသဖြင့် သံဝေပွားများရပါသည်။

OrfenfaMuþeif
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဇရပ်ဒါယကာကြီး
OD þef(ရေကြည်)
အသက်(၈၆)နှစ်
 ဦးဇော်ဇော်-ဒေါ်ဌေးဌေးခိုင်၊ ဦးအုန်းကျော်-ဒေါ်ခင်မမတို့၏ ကျေးဇူးရှင်ဖခင်ကြီး ဦးယုစိန်(ရေကြည်) အသက်(၈၆)နှစ်သည် ၅-၅-၂၀၁၅ရက်(အင်္ဂါနေ့)တွင် Singapore နိုင်ငံ Mount Elizabeth ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးအောင်မျိုးမင်းခင်-ဒေါ်အေးအေးမြင့်
Adventure Myanmar Group Co.,Ltd.

"r0 h0* jzp&ygmni f
 ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ရေကြည်မြို့နေ ဒေါ်စိန်စိန်၏ ချစ်လှစွာ သောခင်ပွန်း၊ ဒေါ်သန်းရီ၏မောင်၊ (ဦးတင်အောင်)-ဒေါ်စန်းမြင့်၏အစ်ကို၊ ဦးစိုးတင်-ဒေါ်ခင်မာချို၊ ဦးအေးကို-ဒေါ်ခင်သန်း(ခ)ဒေါ်ချိုတူး၊ ဦးအုန်းကျော်-ဒေါ်ခင်မမ၊ (ဦးမင်းလွင်)၊ ဦးတင်မောင်လှိုင်-ဒေါ်ဖြူဖြူ၊ ဦးဇော်ဇော် (မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ)-ဒေါ်ဌေးဌေးခိုင်တို့၏ ကျေးဇူးရှင် ဖခင်ကြီး ဦးယုစိန်(ရေကြည်) အသက်(၈၆) နှစ်သည် ၅-၅-၂၀၁၅ ရက် (အင်္ဂါနေ့) Singapore ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁၂:၅၂ နာရီတွင် Singapore နိုင်ငံ Mount Elizabeth ဆေးရုံ၌ ဘဝနတ်ပေးသို့ ကူးပြောင်း သွားခဲ့ခြင်းအတွက် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ နှမြောတသ ဝမ်းနည်း ရပါကြောင်းနှင့် ဓမ္မသံဝေပွဲမိပါကြောင်း...။

ရှာလည်း... မတွေ့၊ ကြာလည်း... မမေ့၊ ငါလည်း... တစ်နေ့။

မရွှိမဂုဏ်ရည်ဆရာတော် ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တကောဝိဒနှင့် ဗုဒ္ဓသာသနာနဂ္ဂဟအဖွဲ့၊ ဟိတေသီအဖွဲ့၊ မရွှိမဂုဏ်ရည် မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ

OrfenfaMuþeif
 ဗိုလ်ကြီး ဒေါ်စန္ဒာမြင့်သိန်း၏ ဖခင် ဦးညိုဝင်း(ခ)ဦးဘို အသက်(၇၈)နှစ်သည် ၇-၅-၂၀၁၅ ရက်(အင်္ဂါနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

စစ်သူနာပြုအရာရှိသင်တန်း အပတ်စဉ်(၁၅)မှ သူငယ်ချင်းများ

OrfenfaMuþeif
OD þef
အသက်(၈၆)နှစ်
 ဦးဇော်ဇော်(မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ)၏ဖခင် ဦးယုစိန် အသက်(၈၆)နှစ်သည် ၅-၅-၂၀၁၅ ရက်တွင် စင်ကာပူနိုင်ငံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

မြဝတီအက်စ်စီဘောလုံးအသင်းတာဝန်ရှိသူများနှင့် အားကစားသမားများ

t x|OrfenfaMuþeif
bkm' &[ef' oñ? ausiñ? Z&yf 'g unñ1D
OD þefa&Mni
အသက်(၈၆)နှစ်
 ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ရေကြည်မြို့နေ ဒေါ်စိန်စိန်၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဦးစိုးတင်-ဒေါ်ခင်မာချို၊ ဦးအေးကို-ဒေါ်ခင်သန်း(ခ)ဒေါ်ချိုတူး၊ ဦးအုန်းကျော်-ဒေါ်ခင်မမ၊ (ဦးမင်းလွင်)၊ ဦးတင်မောင်လှိုင်-ဒေါ်ဖြူဖြူ၊ ဦးဇော်ဇော်-ဒေါ်ဌေးဌေးခိုင် တို့၏ကျေးဇူးရှင်ဖခင်ကြီးသည် ၅-၅-၂၀၁၅ရက်(အင်္ဂါနေ့) Singapore ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁၂:၅၂ နာရီတွင် Singapore နိုင်ငံ Mount Elizabeth ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ကြေကွဲရပါသည်။

ဦးရဲအောင်-ဒေါ်စိုးစိုးရီ

t x|OrfenfaMuþeif
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဇရပ်ဒါယကာကြီး
OD þefa&Mni
အသက်(၈၆)နှစ်
 ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဇရပ် ဒါယကာကြီး ဦးယုစိန်သည် ၅-၅-၂၀၁၅ ရက်(အင်္ဂါနေ့) Singapore ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁၂:၅၂ နာရီတွင် Singapore နိုင်ငံ Mount Elizabeth ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးရန်ဟော်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ထက်မိသားစု
Mottama Holdings Limited.

t x|OrfenfaMuþeif
Max Myanmar Holding Co.,Ltd. ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော်-ဒေါ်ဌေးဌေးခိုင်၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးတင်-ဒေါ်ခင်မာချို၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအုန်းကျော်-ဒေါ်ခင်မမ တို့၏ ကျေးဇူးရှင်ဖခင်ကြီး ဦးယုစိန် အသက်(၈၆)နှစ်သည် စင်ကာပူနိုင်ငံ Mount Elizabeth ဆေးရုံတွင် ၅-၅-၂၀၁၅ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁၂:၅၂ နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

Max Myanmar Construction Co.,Ltd.
ဝန်ထမ်းမိသားစုများ

OrfenfaMuþeif
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဇရပ်ဒါယကာကြီး
OD þefa&Mni
အသက်(၈၆)နှစ်
 ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ရေကြည်မြို့နေ ဒေါ်စိန်စိန်၏ ချစ်လှစွာ သောခင်ပွန်း၊ ဒေါ်သန်းရီ၏မောင်၊ (ဦးတင်အောင်)-ဒေါ်စန်းမြင့်၏အစ်ကို၊ ဦးစိုးတင်-ဒေါ်ခင်မာချို၊ ဦးအေးကို-ဒေါ်ခင်သန်း(ခ)ဒေါ်ချိုတူး၊ ဦးအုန်းကျော်-ဒေါ်ခင်မမ၊ (ဦးမင်းလွင်)၊ ဦးတင်မောင်လှိုင်-ဒေါ်ဖြူဖြူ၊ ဦးဇော်ဇော်-ဒေါ်ဌေးဌေးခိုင်တို့၏ ကျေးဇူးရှင်ဖခင်ကြီး၊ မြေး(၁၁)ယောက်တို့၏အဘိုး သည် ၅-၅-၂၀၁၅ရက်(အင်္ဂါနေ့) Singapore ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁၂:၅၂ နာရီတွင် Singapore နိုင်ငံ Mount Elizabeth ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူ ထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

Max Myanmar Manufacturing Co.,Ltd.
(Max Cement)မှ ဝန်ထမ်းများ

t x|OrfenfaMuþeif
OD þefa&Mni
အသက်(၈၆)နှစ်
 ဦးဇော်ဇော်(ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဧရာဝတီဘဏ်နှင့် မက်(စ်)မြန်မာ ကုမ္ပဏီများအုပ်စု)နှင့် ဒေါ်ဌေးဌေးခိုင်တို့၏ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးယုစိန် (ရေကြည်)သည် ၅-၅-၂၀၁၅ရက်(အင်္ဂါနေ့)တွင် စင်ကာပူနိုင်ငံ Mount Elizabeth ဆေးရုံတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရ ပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

Mr.Harry Loh Nee Thiam-Country Manager
နှင့် ဝန်ထမ်းများ
United Overseas Bank Limited(Yangon Branch)

